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رئیس اتاق تهران گفت: طی بازه زمانی ۱۲ ساله تشکیل سرمایه از ۵۲۳ همت به ۲۷۵ 
همت و استهلاک سرمایه از ۱۸۰ همت به ۲۵۷ همت رسیده که یعنی این دو شاخص 

با هم برابر شده اند.
به گزارش خبرنگار مهر، محمود نجفی عرب در هفتمین نشست هیأت نمایندگان اتاق 
بازرگانی تهران اظهار کرد: یکی از بحث های اساسی برنامه هفتم توسعه دستیابی به 
رشد ۸ درصدی اقتصاد در کشور است که برای دستیابی به این هدف ابزارهایی را نیاز 

داریم.
رئیس اتاق بازرگانی تهران افزود: در سه برنامه قبلی میانگین رشد اقتصادی ما ۱.۸ 
درصد بوده، لذا الزامات اساسی برای دستیابی به این رشد لازم است و در کنار بهره وری 
پیش از الزامات تشکیل سرمایه است. بر همین اساس نیز سهم بخش خصوصی در 
تشکیل سرمایه طی برنامه هفتم توسعه باید حدود ۶ درصد از رشد سالانه اقتصاد است.

وی ادامه داد: اگر افزایش سرمایه اتفاق نیفتد موضوع اشتغال حل نمی شود و تولید 
ناخالص داخلی GDP کشور تکان نخواهد خورد و این در حالی است که وضعیت 
تشکیل سرمایه بر اساس بررسی هایی که اتاق تهران از منابع معتبر مانند بانک مرکزی 
انجام داده نشان می دهد که در دهه ۱۳۹۰ میزان تشکیل سرمایه به قیمت سال ۱۳۹۵ 
در مجموع ۵۲۳ همت بوده اما در سال ۱۴۰۱ به قیمت سال ۱۳۹۵ میزان تشکیل 

سرمایه ۲۷۵ همت بوده است.
نجفی عرب تصریح کرد: لذا بررسی وضعیت تشکیل سرمایه در بازه زمانی ۱۲ ساله 

حاکی از آن است که تشکیل سرمایه به نصف کاهش یافته است.
استهلاک  که  نشان می دهد  استهلاک سرمایه  بررسی وضعیت  افزود: همچنین  وی 
سرمایه در سال ۱۳۹۰ به میزان ۱۸۰ همت و در سال ۱۴۰۰ به میزان ۲۵۷ همت بوده 

است و لذا استهلاک با تشکیل سرمایه برابر شده است.
نجفی عرب ادامه داد: بررسی وضعیت جذب سرمایه گذاری خارجی در سال ۱۳۹۰ تا 
سال ۱۴۰۱ نیز حاکی از آن است که حداکثر ۵ میلیارد دلار سرمایه گذاری خارجی 
جذب کرده ایم و در سال ۱۴۰۱ در مجموع میزان جذب سرمایه گذاری خارجی کشور 

به ۱.۵ میلیارد دلار رسیده است.
وی افزود: این در حالی است که ما برای رشد اقتصادی به سرمایه گذاری نیاز داریم و بر 
اساس شنیده ها بانک مرکزی لزوم سرمایه گذاری ۲۰۰ میلیارد دلار سالانه را برای رشد 
اقتصادی ۸ درصدی پیش بینی کرده است و سازمان مدیریت و برنامه ریزی هم لزوم 
سرمایه گذاری بین ۷۰ تا ۸۰ میلیارد دلار سرمایه گذاری سالانه را برای رسیدن به رشد 

اقتصادی ۸ درصد پیش بینی کرده است.
رئیس اتاق بازرگانی تهران اظهار کرد: وزارت اقتصاد برای تحقق رشد اقتصادی ۱۰۰ 
میلیارد دلار سرمایه گذاری سالانه را پیش بینی کرده است، بنابراین من فکر می کنم 
به عنوان بخش خصوصی باید برای تحقق رشد اقتصادی در برنامه هفتم تدبیر کنیم و 

پیشنهاد عملی در جهت بایدها و نبایدها داشته باشیم.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت:

بمباران بیمارستان معمدانی غزه نقطه عطفی 

در کارنامه سیاه رژیم صهیونیستی است

سطح قدرت دفاعی در دریا و 
آسمان را باید افزایش دهیم

دســتیار و مشــاور عالــی فرمانــده کل قــوا گفــت: بایــد ســطح قــدرت 
ــظ  ــر حف ــلاوه ب ــا ع ــم ت ــش دهی ــا و آســمان افزای ــی را در دری دفاع
ــه  ــدار در منطق ــت پای ــح و امنی ــرای صل ــور، ب ــای کش ــت مرزه امنی

2نیــز بکوشــیم.

رئیس قوه قضاییه در اجلاس جهادگران اقتصادی ایران:

ضرورت ثبات در مقررات حوزه 
تولید و سرمایه گذاری
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اسماعیلی: تا پایان دولت تعداد 
سینماها  دو برابر می شود

7

شهردار تهران و پکن بر توسعه 
مناسبات علمی و فرهنگی تاکید کردند

امیرعبداللهیان: امیدواریم هرچه زودتر 

شاهد توقف جنایت جنگی علیه غزه باشیم
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مخبر: شرافت حکم می کند برای توقف 

سریع جنایات اسراییل بسیج شویم
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کاظمی پور: بانوان در بازی های 

پاراآسیایی سهم ۳۹ درصدی دارند

6

استان ها 5

هم اندیشی لازمه تقویت جایگاه پژوهشی دانشگاه 

علوم پزشکی تبریز است
 معــاون تحقیقــات و فنــاوری دانشــگاه علــوم پزشــکی تبریــز بــا 
اشــاره بــه ارتقــای جایــگاه علمــی ایــن دانشــگاه در رتبــه بندی 
ــد  ــگاه بای ــن جای ــت ای ــرای تقوی ــی، گفــت: ب ــن الملل هــای بی

بیــن محققــان و پژوهشــگران هــم اندیشــی صــورت بگیــرد. 8 2

 وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با 
تاکید بر اینکه در حال حاضر برنامه ای 
اینترنت  بسته های  برای گران کردن 
همراه نداریم، گفت: اپراتورهای بخش 
باید  قیمت  افزایش  برای  خصوصی 
مجوز  مقررات  تنظیم  کمیسیون  از 

دریافت کنند.
دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
در  زارع پور  عیسی  ایرنا،  سیاسی 
در  و  دولت  هیات  جلسه  حاشیه 
فعلا  داشت:  اظهار  خبرنگاران  جمع 
برنامه ای برای گران کردن بسته های 

اینترنت همراه نداریم.
بخش  اپراتورهای  اگر  افزود:  وی 
قیمت  افزایش  بخواهند  خصوصی 
تنظیم  کمیسیون  از  باید  بدهند، 

مقررات مجوز دریافت کنند.
با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
دوماهه  شده  اعلام  مهلت  به  اشاره 
اینترنت گفت:  برای بررسی وضعیت 
بلکه  نبوده  دوماهه  مهلت  یک  این 
وضعیت  بررسی  برای  کمیته ای 
اینترنت در مرکز ملی فضای مجازی 
برگزار  متعددی  جلسات  و  تشکیل 

شد.
زارع پور افزود: دلایلی استخراج شد 
است  تاریخی  دلایل  این  از  برخی 
اشاره  صحبت هایم  در  بارها  من  و 
زیرساخت های  برخی  در  که  کرده ام 
شبکه، سرمایه گذاری لازم در گذشته 

صورت نگرفته است.
وی بیان کرد: راهکارهای کوتاه مدتی 
نیز پیشنهاد شد و ما اعمال کردیم. 
زمان  که  است  ماه  دو  حدود  اکنون 
درصد   ۳۰ حدود  شبکه  در  تاخیر 
کاهش پیدا کرده است و داشبوردهای 

مدیریتی این را نشان می دهد.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
خاطرنشان کرد: این مسیر ادامه دارد 
و ما هر روز برای ارتقای کیفیت شبکه 

در تلاش هستیم.
ای  ماهواره  اینترنت  درباره  پور  زارع 

از  را  ها  بحث  این  باید  کرد:  تصریح 
سوال  مجازی  فضای  عالی  شورای 
بنده  و  نیستم  آن  متولی  من  کنید. 
و  کشور  در  شبکه  توسعه  متولی 
ارتباطات  های  ساخت  زیر  توسعه 

هستم.
کرد:  نشان  خاطر  ارتباطات  وزیر 
قبلا  ای  ماهواره  اینترنت  مورد  در 
هم گفتم که ما به هر فراهم کننده 
قواعد  که  ای  ماهواره  اینترنت 
کند  رعایت  را  اسلامی  جمهوری 
را  دستش  و  گوییم  می  آمد  خوش 

می فشاریم و این مسیر هم دنبال می 
کنیم.  وی با بیان اینکه قواعد را سال 
۱۴۰۰ تصویب کردیم و به اپراتورهای 
ابلاغ  و  اعلام  ای  ماهواره  اینترنت 
کمیسیون  در  کرد:  عنوان  کردیم، 
مقررات تنظیم جهانی پرونده ای باز 
کردیم و مصوب شد که ارایه دهنده 
خدمات ماهواره ای برای خدمات در 
ایران باید ضوابط ایران را رعایت کند 
و مدیرعامل این شرکت هم مصاحبه 
دریافت  ایران  از  ای  نامه  که  کردند 

کردند.

وزیر ارتباطات: برنامه ای برای گران کردن بسته های اینترنت همراه نداریم تشکیل سرمایه نصف شد/ هشدار نسبت به 
استهلاک سرمایه

رییس کل گمرک جمهوری اسلامی ایران گفت: طی سفر رییس سازمان حمل و نقل جهانی به 
کشورمان، بنا شد تا تفاهم نامه مشترکی بین ایران و جمهوری آذربایجان، برای تسهیل ترانزیت 

ریلی منعقد شود.
به نقل از وزارت امور اقتصادی و دارایی، محمد رضوانی فر رییس کل گمرک جمهوری اسلامی 
ایران درباره تلاش های گمرک برای تسهیل در روند ترانزیت کالا، گفت: در سفر هیأت گمرک 
جمهوری اسلامی ایران به مقر اروپایی سازمان ملل، جلساتی با رییس سازمان IRU که متولی 
اصلی حمل و نقل جاده ای بین المللی است، برای توسعه تعاملات ترانزیت کشورمان و اتصال 
سامانه گمرک جمهوری اسلامی ایران به سازمان بین المللی ترانزیت و مشارکت و همراهی آنها 
در حل مسائل و مشکلات ما با کشورهای همسایه در حوزه تعاملات گمرکی برگزار و مقرر شد 

تا این مشکلات در سریع ترین زمان ممکن با مشارکت آنها حل شود.
اداری  نشست  یکمین  و  هشتاد  در  ایران  اسلامی  جمهوری  گمرک  حضور  اضافه کرد:  وی 
کنوانسیون تیر در ژنو سوئیس بسیار ارزشمند بود و به نمایندگی از جمهوری اسلامی ایران در 
این نشست سخنرانی کردم؛ این سخنرانی توسط سازمان ملل منتشر شد که نشان از اهمیت 

مواضع کشورمان درباره گمرکات داشت.
رضوانی فر افزود: در این سفر، مشکلات ایران در حوزه ترانزیت، گمرک و حمل و نقل مطرح شد. 
ایران وقتی به دلیل تحریم ها دچار مشکل برای صادرات و واردات شد و این مشکلات در رابطه 

ما با طرف اروپایی نیز خلل ایجاد کرد.
وی ادامه داد: اکنون ۷۵ درصد از صادرات و واردات ما با کشورهای عراق، هند، چین، امارات 
و ترکیه است و اروپایی ها به شکل معناداری از مبادی واردات و صادرات ما به دلیل تحریم ها 
فاصله گرفتند و تنها نیاز و اصرار آنها، ماندن ایران در بخش حوزه ترانزیت است که اگر ما رفتار 
و برنامه ریزی دقیق، درست و به جایی نداشته باشیم، از کریدورهای بین المللی حذف می شویم.

معاون وزیر اقتصاد درباره دستاوردهای سفر هیأت گمرکی ایران در نشست اداری کنوانسیون 
تیر در ژنو سوئیس نیز بیان داشت: هیأت گمرکی ایران در این اجلاس به چند توافق دست یافت؛ 
نخست اینکه برای افزایش حجم مبادلات مربوط به ترانزیت، در خصوص گارانتی محموله های 
ترانزیتی عبوری از خاک ایران، تصمیماتی با همکاری اتاق بازرگانی برای رفع این موانع و به 

حداقل رساندن مشکلات گرفته شد.
وی اظهار داشت: ما در اتصال سامانه داخلی به سامانه کشورهای دیگر برای کاهش معطلی در 
مبادی خروجی و ورودی مشکلاتی داشتیم که قرار شد یک تیم فنی توسط سازمان بین المللی 

حمل و نقل جاده ای برای حل این مشکل اعزام شود تا به سرعت این مشکلات حل شود.
رضوانی فر گفت: از سوی دیگر، قرار شد بر اساس توافقاتی که در ذیل کنوانسیون های بین المللی 
کنوانسیون ها عمل  این  تعهداتشان در ذیل  به  دارد، در جایی که کشورهای همسایه  وجود 
نمی کنند، ملزم به اجرای این قوانین باشند. به عنوان مثال در مرز بازرگان در ترکیه و یا مرز 
جمهوری آذربایجان در آستارا که گاهی پذیرش خودروهای ترانزیت و محموله های صادراتی 
ما به دلیل رقابت و منافع تجاری با مشکل مواجه می شود، مقرر شد این مسائل با ورود این 

سازمان حل شود.
رییس کل گمرک ادامه داد: در حال حاضر در بند )ث( تبصره ۳۰ احکام دائمی بین ۲۴ تا ۲۵ 
هزار کشنده زیر سه سال برای ترانزیت کالا وارد کشور شده است، اما کشورهای همسایه به 
دلایل مختلف به رانندگان ایرانی ویزا نمی دهند. به عنوان مثال در ۶ ماه گذشته فقط به ۸۰ 
راننده ویزا داده اند که در این مورد با وزارت امور خارجه نیز نشست هایی برای حل این مشکلات 
داشتیم.رضوانی فر همچنین متذکر شد: کشورهای همسایه به دنبال متقاعد کردن رانندگان 
ایرانی برای مهاجرت هستند، زیرا به دلیل سختی های کار رانندگی ترانزیت، کمبود نیرو در این 
کشورها و همچنین با انگیزه و جوان بودن رانندگان ایرانی، این افراد را برای مهاجرت و اقامت 
تشویق می کنند که قرار شد نشست مشترکی در این خصوص برگزار و این مشکلات رفع شود.

وی تاکید کرد: قرار است در آبان جاری رییس سازمان حمل و نقل جهانی به دعوت ایران به 
کشورمان سفر کند که گمرک جمهوری اسلامی ایران میزبان وی است.

تلاش گمرک برای حل مشکلات رانندگان 
ترانزیت ایرانی

 معاون وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: 
همه حقوق مردم در بازآفرینی های شهری 
باید رعایت شود و شهرداری ها مکلف به 
همکاری هستند؛ این حق مردم است که 

از تخفیف برخوردار شوند.
روز  آئینی  محمد  سید  ایرنا،  گزارش  به 
باز  ستاد  جلسه  هفتمین  در  چهارشنبه 
رشت،  در  گیلان  استان  شهری  آفرینی 
معابر خاکی را بدترین چهره محرومیت در 
شهرها دانست و افزود: در دولت سیزدهم 
به دنبال آن هستیم در محدوده های باز 
در  باشیم؛  نداشته  خاکی  معابر  آفرینی 
استان گیلان نیز هزار و ۷۰۰ تن قیر برای 
محدوده  در  خاکی  معابر  تمام  آسفالت 
را  آن  امسال  ما  که  است  نیاز  بازآفرینی 

بطور کامل تامین می کنیم و باید فضای 
جذب آن تا اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۳ در 

استان فراهم شود.
وی با بیان اینکه این ستاد برای حفظ جان 
انسان ها از اهمت بالایی برخوردار است و 
انقلاب  نعمتان  ولی  مناطق  این  مردم 
مذهبی،  شعائر  تمامی  در  که  هستند 
انقلابی، همه پرسی ها و انتخابات بالاترین 
در  کرد:  دارند،تصریح  را  مشارکت  درصد 
و  شهرها  سطح  درصد   ۲۰ کشور  کل 
بیش از ۳۰ درصد جمعیت شهری متاثر 
شهری  بازآفرینی  ستاد  تصمیمات  از 
تشکیل  ستاد  این  قانون  طبق  است؛ 
افزایی  هم  کنارهم،  در  دستگاه ها  تا  شد 
با  ای  یکپارچه  مدیریت  و  مدیریت  در 
محوریت استاندار داشته باشند و کار مردم 
در مناطق فرسوده با سرعت بیشتری انجام 

شود.
آئینی با اشاره به اینکه در بافت فرسوده 

و  زمان  گذشت  مانند  هردلیلی  به  مردم 
افزود:  اند  بد مسکن شده  بنا،  فرسودگی 
از  فراتر  بسیار  بازآفرینی  ستاد  اهمیت 
تصور است و در کنار حفظ جان، ساخت 
مسکن را نیز باید مد نظر قرار دهند؛ به 
فرسوده  بنای  هر  در کشور  متوسط  طور 
بازسازی  واحد  سه  شود  می  تخریب  که 
بخش  تامین  معنای  به  این  و  می شود 
عمده ای از نیاز مسکن کشور از این طریق 

است.
وی تصریح کرد: در درون برنامه بازآفرینی 
و نوسازی، معابر تعریض شده و فضا برای 
خدمات و بازگشایی فراهم می شود؛ ورود 
و خروج آمبولانس ها تسهیل شده و هدف 
بعدی ارتقاء کیفیت زندگی شهری در این 

بخش خواهد بود.
فرسوده  بافت  در  اینکه  بیان  با  آئینی 
درحاشیه ها  و  مسکن  نوسازی  مشکل 
مشکل دستگاه های خدمات رسان و معابر 

باید  ستاد  این  در  که  دارد  وجود  خاکی 
بررسی و حل شود، گفت: حقوق مردم در 
بازآفرینی ها باید رعایت شود و شهرداری ها 
این  در  را  لازم  همکاری  هستند  مکلف 
زمینه داشته باشند؛ این حق مردم است 
که از تخفیف برخوردار شوند و طبق قانون 
شهرداری ها مکلف به تخفیف ۵۰ درصدی 
در صدور پروانه و تراکم ساخت برای مردم 
سقف  می توانند  شهرداری ها  هستند؛ 
تخفیفات را ۱۰۰ درصد هم در نظر بگیرند 

و معادل آن را از دولت طلبکار باشند.
کرد:  اضافه  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
در سطح کشور شهرداری ها و شورای شهر 
این قضیه ورود کنند و  به  نگاه مثبت  با 
تخفیف  این  شهر  شورای  مصوبه  اخذ  با 
را صددرصد در نظر گرفته و روند صدور 
پروانه را از ۲ سال به یک ماه کاهش دهند؛ 
این بزرگترین تشویق برای مردم است که 

بافت فرسوده خودرا نوسازی کنند.

همه حقوق مردم در بازآفرینی های شهری رعایت شود
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امروز  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
در  صهیونیستی  رژیم  از  نفرت 
و  باورها  سلایق،  با  مردم  همه  میان 
رسیده  اوج  به  مختلف  گویش های 
از  امروز  دنیا  مردم  افزود:  است، 
و  نفوذ  صاحب  افراد  کشورها،  سران 
بین المللی  مجامع  و  سازمان ها  همه 
و  عربی  مجامع  و  کشورها  به ویژه 
برابر  اسلامی سوال دارند که چرا در 
این میزان از ددمنشی، درنده خویی و 
به  نسبت  صهیونیستی  رژیم  جنایت 
و  بی گناه  بی دفاع،  زنان  و  کودکان 
بی پناه اقدام موثری انجام نمی دهند؟

در جلسه  رئیسی  ابراهیم  دکتر سید 
هیئت دولت، ضمن محکومیت شدید 
صهیونیستی  رژیم  شنیع  جنایت 
»معمدانی«  بیمارستان  بمباران  در 
و  مظلوم  مردم  به  تسلیت  و  غزه  در 
بی دفاع غزه، همه فلسطینیان و امت 
رژیم  چه  اگر  کرد:  تصریح  اسلامی 
سال های  در  صهیونیستی  سفاک 
همه  همواره  خود،  ننگین  حیات 
انسانی  اصول  و  بین المللی  قوانین 
جنایت  اما  بود،  گذاشته  زیرپا  را 
بمباران مردم بی دفاع و مجروحی که 
نقطه  بودند،  برده  پناه  بیمارستان  به 
محسوب  او  سیاه  کارنامه  در  عطفی 

می شود.
امروز  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
در  صهیونیستی  رژیم  از  نفرت 
و  باورها  سلایق،  با  مردم  همه  میان 
رسیده  اوج  به  مختلف  گویش های 
از  امروز  دنیا  مردم  افزود:  است، 
و  نفوذ  صاحب  افراد  کشورها،  سران 
بین المللی  مجامع  و  سازمان ها  همه 
و  عربی  مجامع  و  کشورها  به ویژه 
برابر  اسلامی سوال دارند که چرا در 
این میزان از ددمنشی، درنده خویی و 
به  نسبت  صهیونیستی  رژیم  جنایت 
و  بی گناه  بی دفاع،  زنان  و  کودکان 
بی پناه اقدام موثری انجام نمی دهند؟

دکتر رئیسی با تاکید بر اینکه در این 
صرف  محکومیت  هولناک   جنایت 
کفایت نمی کند،توقف هر چه سریعتر  
را  صهیونیستی  رژیم  جنگی  ماشین 
ضروری دانست و محاکمه و مواخذه 
را  جنایات  این  حامیان  و  عاملان 
بعنوان تضمینی برای حیات انسانی و 

حفظ حقوق بشر خواستار شد
و  دقایق  دیگر  بار  جمهور  رئیس 
رژیم  جنایات  توقف  در  را  لحظات 
صهیونیستی و یاری رساندن به مردم 
وافزود:  دانست  مهم  غزه  دفاع  بی 
را  جهان  همه  که  خشمی  احساس 
اول در مسیر  باید در وهله  فراگرفته 

رژیم  جنایتکار  جنگی  ماشین  توقف 
و  شود  گرفته  به کار  صهیونیستی 
سپس با رفع محاصره غزه، آب، غذا، 
مظلوم  مردم  به  لازم  و سوخت  دارو 
و  فاجعه  تعمیق  از  تا  رساند،  غزه 
تراژدی انسانی که در این منطقه در 
جلوگیری  است،  خوردن  رقم  حال 

شود.
دکتر رئیسی با فراخواندن حقوقدانان 
از بدیهی ترین  برای دفاع  آزاده دنیا 
داشت:  ،اظهار  انسانی  حقوق  های 
صرفا  جهانی  معاهدات  و  قوانین  آیا 
بماند!  کاغذ  روی  تا  شده  نوشته 
است  این  جهان  مردم  همه  قضاوت 
شنیع  جنایات  مرتکب  رژیم  این  که 
و هولناکی علیه بشریت شده است و 
باید ضمن توقف فوری این جنایات، 
عاملان و حامیان آن مورد مواخذه و 

محاکمه قرار گیرند.
دیگری  بخش  در  جمهور  رئیس 
رهبر  فرمایشات  به  امروز  جلسه  از 
روز  دیدار  در  اسلامی  انقلاب  معظم 
و  اشاره  کشور  نخبگان  با  گذشته 
رهبری  فرمایشات  کرد:  خاطرنشان 
مثل همیشه راهگشا و چراغ راه است 
و وزیر علوم، همانگونه که خود تاکید 
باید هر چه سریع تر راهکارهای  کرد 
اجرایی رهنمودهای ایشان را احصا و 

عملیاتی کند.
به  اشاره  با  همچنین  رئیسی  دکتر 
مستمر  ارتباط  برای  خود  تاکیدات 
با  اجرایی  دستگاه های  مسئولان 
جمع های نخبگانی  از رئیس سازمان 
اداری و استخدامی  خواست  کیفیت 
ارتباط مسئولان اجرایی با نخبگان را 
به عنوان یکی از شاخص های ارزیابی 
مدیران در نظر بگیرند و مدیران نیز 
نخبگان  با  ارتباط  بیشتری  با جدیت 
حتی  آنها،  نظرات  از  بهره گیری  و 
و  تصمیم سازی  در  را  مخالف  نظرات 

تصمیم گیری دنبال کنند.
پایانی  بخش  در  جمهور  رئیس 

و  راه  وزیر  گزارش  به  خود  سخنان 
جمهوری  جایگاه  درباره  شهرسازی 
ارتباطی  مسیرهای  در  ایران  اسلامی 
ایران   ، جهان  و  منطقه  ترانزیتی  و 
به صرفه   و  کوتاه  امن،  مسیری   را 
جهان  ترانزیتی  مسیرهای  میان   در 
است  لازم  کرد:  تصریح  و  توصیف 
توسعه  برای  اجرا  حال  در  اقدامات 
جاده ای  و  ریلی  مسیرهای  تکمیل  و 
در کریدورهای شرق-غرب و شمال-

سرانجام  به  سریع تر  چه  هر  جنوب 
در  زمینه  این  در  را  ایران  تا  برسد 

جایگاه شایسته خود قرار دهد.
پیش از سخنان رئیس جمهور در این 
مرتضوی  صولت  سید  دکتر  جلسه، 
با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
آمار  مرکز  گزارش  انتشار  به  اشاره 
سه  در  اشتغال  شاخص های  درباره 
تابستان  مقایسه  و  امسال  دوم  ماهه 
1402 با 1401، گفت: بر اساس این 
 1 تا   350 میلیون   1 حدود  گزارش 
در  جدید  شغل  هزار   400 میلیون 
میزان  این  از  که  شده  ایجاد  کشور 
بوده  خالص  اشتغال  آن  هزار   907

است.
از  اقتصادی  مشارکت  نرخ  افزایش 
نرخ  کاهش  درصد،   41.6 به   41
بیکاری از 8.9 به 7.9 درصد، کاهش 
 20.1 به   23 از  جوانان  بیکاری  نرخ 
درصد و نرخ بیکاری فارغ التحصیلان 
نرخ  کاهش  درصد،   12 به   13.2 از 
به 7.9 درصد،  از 9.2  ناقص  اشتغال 
افزایش سهم اشتغال فارغ التحصیلان 
نسبت به کل اشتغال از 26.5 به 26.8 
درصد، رسیدن نرخ اشتغال تمام وقت 
)44 ساعت در هفته( به 72.6 درصد، 
زنان  اقتصادی  مشارکت  نرخ  افزایش 
از 13.7 به 14.6 درصد، کاهش نرخ 
بیکاری زنان از 17.2 به 15.4 درصد 
و افزایش نرخ اشتغال زنان از 11.3 به 
12.3 درصد بخش دیگری از گزارش 

وزیر تعاون بود.

نرخ  گزارش  این  اساس  بر  همچنین 
استان   21 در  مدت  این  در  بیکاری 
صرف  منابع  عمده  و  بوده  کاهشی 
شغلی  فرصت های  ایجاد  برای  شده 
حدود  تقریبا  و  بوده  مردمی  جدید 
منابع  محل  از  منابع  این  پنجم  یک 
تامین  بانک ها  تسهیلات  و  عمومی 

شده است.
منصوری  محسن  مهندس  ادامه  در 
جمهور  رئیس  اجرایی  معاون 
استان   2 به  خود  سفر  از  درگزارشی 
قزوین و کردستان از به ثمر رسیدن  
زمین  بر  سال   10 چند  وعده های 
مانده در این استانها خبر داد و گفت 
: تکمیل اتصال کردستان به راه آهن، 
اجرای چندین طرح بزرگ آب رسانی، 
و  تصفیه خانه  ساخت  سدسازی، 
رسیدن  آب،  انتقال  خطوط  احداث 
به  سقز  فرودگاه  تکمیل  عملیات 
ساخت  بالای  سرعت  پایانی،  مراحل 
بیمارستان 700 تختخوابی در قزوین 
 90 از  بیش  فیزیکی  پیشرفت  و 
بخشی  الموت-قزوین  جاده  درصدی 

از این اقدامات هستند.
این  در  نیز  شهرسازی  و  راه  وزیر 
جلسه با اشاره به آمار رشد 8 درصدی 
 6 در  ایران  مسیر  از  کالا  ترانزیت 
تصریح   1402 سال  ابتدایی  ماهه 
توافقات  انعقاد  در  که  سهولتی  کرد: 
ایجاد  همسایه  کشورهای  با  دوجانبه 
در  خوبی  اتفاقات  نویدبخش  شده، 
افزایش حجم تبادلات و ترانزیت کالا 

از کشور است.
اینکه  بیان  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
مسیر ایران برای به عنوان یک گذرگاه 
اصلی ترانزیت کالا در منطقه و جهان 
سوی  از  شدن  پذیرفته  حال  در 
خاطرنشان  است،  مختلف  کشورهای 
کرد: ایران هم راه است و هم راه حل؛ 
بن بست هایی  شکست  برای  راه حلی 
که بعضا در جابجایی کالا در منطقه 

و دنیا هست.

دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت:

بمباران بیمارستان معمدانی غزه نقطه عطفی 
در کارنامه سیاه رژیم صهیونیستی است
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دستغیب: کشورهای عضو اکو با هم 
خویشاوند هستند

رییس سازمان اکوسای گفت: کشورهای عضو اکو روابط بسیار نزدیکی 
با هم دارند و جدای از همسایگی می توان گفت که این کشورها با هم 

خویشاوند هستند.
به گزارش خبرگزاری مهر، سید احمدرضا دستغیب در بیست و هفتمین 
نشست هیأت رییسه اکوسای، ضمن خیر مقدم به میهمانان حاضر، اظهار 
داشت: از حسن اعتماد سازمان اکوسای در اعطای مسئولیت ریاست این 
سازمان به دیوان محاسبات جمهوری اسلامی ایران، قدردانی می کنم و 
و  فنی  توسعه  در جهت  و همکاری شما،  با حمایت ها  بتوانیم  امیدوارم 

سازمانی اکوسای گام برداریم.
رییس سازمان اکوسای، با اشاره به وجود اشتراکات فراوان میان اعضا این 
سازمان، تاکید کرد: واقعیت این است که کشورهای عضو اکو روابط بسیار 
نزدیکی با هم دارند و جدای از همسایگی می توان گفت که این کشورها 
با هم خویشاوند و در واقع از یک خانواده بزرگ هستند؛ کشورهای عضو 
سازمان اکو، با دارا بودن نزدیک به نیم میلیارد نفر جمعیت و بیش از 
هشت میلیون کیلومترمربع وسعت و قرابت های فرهنگی، تاریخی و دینی، 
ظرفیت های بی بدیلی برای توسعه همکاری های منطقه ای در ابعاد مختلف 

دارند.
دهه  از سه  بیش  ایران،  اسلامی  محاسبات جمهوری  دیوان  کل  رییس 
داشت:  بیان  و  کرد  توصیف  ارزشمند  را  اکوسای  در  تجارب  انباشتگی 
اکوسای به عنوان سازمانی موفق عمل کرده و مصمم است گام های توسعه 
را با همت بیشتر و در جهت آینده ای روشن و سازنده بردارد؛ برای نیل به 
این هدف، نباید به سطح فعلی همکاری ها بسنده کرد و همواره باید برای 

توسعه سازمان از همه ظرفیت ها بهره برد.
دستغیب در ادامه تصریح کرد: تلاش همه جانبه اعضای اکوسای برای 
افزایش شفافیت و انضباط مالی، ارتقای پاسخگویی عمومی، توسعه عدالت 
اجتماعی، رفع نابرابری، ارتقای رفاه همگانی، افزایش توان فنی و حرفه ای 
حسابرسان و هوشمندسازی باید در زمره اولویت های حسابرسی دولتی در 

منطقه اکو باشد.
عضو،  کشورهای  میان  مناسبات  افزایش  ضرورت  بر  تاکید  با  وی 
از طریق  اکوسای می توانند  خاطرنشان کرد: دیوان های محاسبات عضو 
توسعه همکاری ها و تبادل تجربیات دوجانبه و چندجانبه و استفاده از 
ظرفیت های موجود در حوزه های مختلف اعم از حسابرسی های عملکرد، 
زیست محیطی، گردشگری منطقه ای، فناوری اطلاعات، حسابرسی اهداف 
توسعه پایدار از جمله فقرزدایی، مدیریت منابع آب، بهداشت و سلامت 
برای همه و همچنین انرژی های پاک و تجدیدپذیر، در تحقق حکمرانی 

مطلوب بکوشند.
رییس سازمان اکوسای به تشریح پیشنهادهای دیوان محاسبات جمهوری 
مشترک"،  های  تفاهمنامه  "امضای  گفت:  و  پرداخت  ایران  اسلامی 
سازمان های  سایر  با  "تعامل  سازمان"،  ناظر  و  اصلی  تعداد  "افزایش 
منطقه ای و بین المللی"، "الحاق رسمی اکوسای به ساختار دائمی سازمان 
اکو" و تلاش در راستای "عضویت دائم اکوسای در آسوسای و اینتوسای" 

از جمله پیشنهادهایی است که می توان برای تحقق آن تلاش کرد.
رسیدگی  در  ایران  اسلامی  جمهوری  محاسبات  دیوان  نقش  به  اشاره 
دقیق و نظارت اثربخش اقتصادی، از جمله دیگر بخش های سخنان دکتر 
دستغیب بود و اظهار داشت: دیوان محاسبات ایران در روند تهیه تفریغ 
بودجه سال 1401 با بهره گیری از نظام نظارت آنلاین، زودتر از موعد مقرر 
و پس از برگزاری 60 جلسه فشرده، این گزارش را به سرانجام رساند و 
تقدیم مجلس کرد؛ در این زمینه مایلیم ضمن اشتراک تجارب خود با 

سایر دیوان ها از روند و عملکرد مشابه در آن سازمان ها نیز مطلع شویم.
وی با اشاره به تاکید رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر افزایش تعاملات 
بین المللی، گفت: دیوان محاسبات جمهوری اسلامی ایران در بعد بین 
توسعه  بر  مقام معظم رهبری مبنی  توصیه های مؤکد  اساس  بر  المللی 
گسترش  برای  را  خود  آمادگی  همسایه،  و  دوست  کشورهای  با  روابط 
مختلف  زمینه های  در  چندجانبه  و  دوجانبه  همکاری های  و  تعاملات 
فناوری  محیطی،  زیست  حسابرسی  از  اعم  دولتی  حسابرسی  تخصصی 
اطلاعات، اهداف توسعه پایدار، مبارزه با تأمین مالی تروریسم، بهداشت 

و سلامت و غیره اعلام می دارد.
بیمارستان  گذشته  شب  بمباران  به  اشاره  با  اکوسای  سازمان  رییس 
ما  متأسفانه  کرد:  تصریح  صهیونسیتی،  رژیم  توسط  غزه  المعمدانی 
بمباران  حادثه  ناگوار  خبر  که  هستیم  اجلاس  این  میزبان  شرایطی  در 
بیمارستان غزه و کشته شدن بیش از هزار انسان بی پناه کام ما را تلخ کرد.

وی افزود: دیوان محاسبات فلسطین یکی از اعضای ناظر اکوسای است 
به  نسبت  نمی توانیم  سازمان،  این  رییسه  هیئت  اعضای  عنوان  به  ما  و 
ظلمی که در این روزها در حق مردم بی دفاع و مظلوم فلسطین می شود، 

بی تفاوت باشیم.
محاسبات  دیوان  رییس  گوندال  محمداجمل  نشست،  این  ادامه  در 
ایران، گفت: جنایات  اسلامی  میزبانی جمهوری  از  قدردانی  با  پاکستان 
رژیم صهیونیستی در بمباران بیمارستانی در غزه را به شدت محکوم کرده 

و برای شهدای این فاجعه، طلب آمرزش می کنم.
تبادل  برای  ایجاد سازمانی  اکوسای،  ایجاد  از  افزود: هدف  ادامه  وی در 
دانش و ظرفیت سازی در کشورهای عضو در حوزه انتظام بخشی مالی 

است.
گوندال با اشاره به برپایی دوره های آموزشی در این سازمان، اظهار داشت: 
حسابرسی  مالی،  حسابرسی  زمینه های  در  آموزشی  دوره های  برگزاری 
ریسک محور، دیجیتال سازی حسابرسی ها و حسابرسی کیفری، از جمله 
مهمترین اقدامات است که در حوزه آموزشی سازمان اکوسای تحقق یافته 

است.

امیرعبداللهیان: امیدواریم هرچه زودتر 

شاهد توقف جنایت جنگی علیه غزه باشیم

وزیر امور خارجه گفت: منطقه در شرایط بشُکه ی باروت به سر می برد و امکان انفجار 
و از کنترل خارج شدن مباحث وجود دارد. ما امیدوار هستیم که  هرچه زودتر شاهد 

توقف جنایت جنگی علیه مردم غزه باشیم.
از  پیش  را  اظهارات  این  امیرعبداللهیان  حسین  ایرنا،  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
ترک جده در جمع خبرنگاران بیان کرد و در خصوص برگزاری نشست فوق العاده 
سازمان همکاری اسلامی و آخرین وضعیت تحولات سرزمین های اشغالی هم گفت: 
همه وزرای امور خارجه حاضر در نشست اخیر بر توقف فوری جنایات جنگی رژیم 

صهیونیستی علیه ساکنین غزه و کرانه باختری اتفاق نظر داشتند.
وزیر امور خارجه با بیان اینکه همگی اتفاق نظر داشتند که کنشگران سیاسی نباید 
عمل  وارد  باید  و  باشند  تفاوت  بی  کودکان  و  زنان  غیرنظامیان،  کشتار  به  نسبت 
شوند، گفت: در دیدارهای دوجانبه ای که داشتیم انتقاد شدیدی نسبت به عملکرد 
آقای جو بایدن رئیس جمهوری آمریکا بود، چرا که اولا در شرایطی که بیمارستانی 
در غزه هدف بمب های صهیونیست ها قرار می گیرد و بیش از یک هزار غیر نظامی، 
کادر پزشکی و بیمار به شهادت می رسند، بایدن در حمایت از طرف جنگ افروز 
وارد منطقه می شود و ثانیا به تعبیر یکی از وزرای امور خارجه که گفت »دایناسور 

مگس زائید«.
امیرعبدالهیان ادامه داد: بایدن می گوید که 20 کامیون کمک انسان دوستانه طی 
از  این در حالیست که دموکرات ها ادعای حمایت  روزهای آینده وارد غزه شود و 
حقوق بشر دارند. این بسیار مضحک است که رئیس جمهور آمریکا برای اینکه پوشش 
بدهد که از یک جنایتکار حمایت کرده انتقال حداکثر 20 کامیون کمک انسانی به 

غزه ای که سراپا امروز نیازمند غذا، دارو و سوخت هست اینگونه سخن می گوید.
وی به وجود یک نگرانی جدی در فضای نشست فوق العاده کمیته همکاری اسلامی 
اشاره کرد و افزود: همه از گسترش جنگ نگرانند و طبعا با وضعیتی که همه ما 
اتفاقی  بوده و هر ساعت ممکن است چنین  ناپذیر  اجتناب  این موضوع  شاهدیم، 

رخ دهد.
وزیرامورخارجه این را هم گفت: مایلم یکبار دیگر از جده با صدای بلند اعلام کنم 
که زمان رو به پایان است و اگر جنگ افروزان تصور می کنند که می توانند مقاومت و 
حماس را از غزه حذف کنند، حتما سخنی به گزاف گفته اند. آنها سال ها پیش چنین 
ادعایی را در خصوص خلع سلاح و حذف حزب الله لبنان داشتند ولی جهان شاهد 

است که امروز حزب  الله در قوی ترین شرایط و موقعیت خود قرار دارد.
امیرعبداللهیان اظهارداشت: همه وزرای خارجه ای که روز گذشته در نشست حاضر 
بودند می گفتند این ادعای صهیونست ها و طرف آمریکایی مبنی بر اینکه بیمارستان 
ادعای  بوده یک  از سوی جهاد اسلامی و مقاومت  قرار گرفته در غزه  مورد هدف 
مضحک است و براستی هیچ کس باور نمی کند که چنین اقدامی توسط مقاومتی 
که برای امنیت و دفاع از غیرنظامیان در سخت ترین شرایط خودش افتخار آمیزترین 

عملیات خودش را انجام داده رخ داده باشد.
با تمام توان رسانه ایی خود پشت سر  وی در پایان خاطرنشان کرد: آمدن آمریکا 
نتانیاهو برای نسبت دادن این جنایت کم نظیر علیه بیماران غزه هم نمی تواند چهره 

نتانیاهو را سفید کند.

گام عملی برای توسعه تجارت ایران و 

روسیه؛ فهرست نیازها مبادله می شوند
محور  روسیه  و  ایران  تجارت  توسعه  برای  عملی  گام های  طرح ریزی 
کلیدی نشست رئیس مرکز صادرات روسیه با سفیر ایران در مسکو و 

هیات اقتصادی استان تهران به ریاست استاندار بود.
نمایشگاه  حاشیه  در  که   نشست  این  در  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
Made in Russia )ساخت روسیه( در مسکو برگزار شد، طرفین 
درباره تبادل فهرست نیازهای متقابل و تعامل و پیگیری با هدف رفع 

نیازها از ظرفیت های یکدیگر توافق کردند.
رئیس مرکز صادرات روسیه که همتای سازمان توسعه تجارت ایران 
در ساختار اداری اقتصاد این کشور محسوب می شود، در این نشست با 
اشاره به سیر رو به رشد مناسبات تهران – مسکو گفت: به دنبال تقویت 

مبادلات تجاری کشور در چارچوبی درازمدت هستیم.
ورونیکا نیکیشینا با تأکید بر ضرورت افزایش شناخت بازرگانان ایران 
از ظرفیت های یکدیگر گفت: شکل گیری کارگروه مشترک  و روسیه 
می تواند به گام های عملی برای توسعه مبادلات تجاری منجر شود و 

اینکه تجارت متوازن بین طرفین ایجاد شود.
در این نشست، کاظم جلالی سفیر جمهوری اسلامی ایران در روسیه به 
تشریح جایگاه و ظرفیت های استان تهران اشاره کرد و گفت: این استان 
ضمن دربرگیری پایتخت با سهم بیش از 30 درصدی در تولید ناخالص 
ملی ایران، جایگاه مهمی را در ساختار سیاسی، اقتصادی ایران دارد و 
فعالان اقتصادی این استان می توانند نقش مهمی در توسعه مناسبات 

تهران – مسکو داشته باشند.
در ادامه این نشست، استاندار تهران با اشاره به شرایط بین المللی گفت: 
باید فرصت ها را مغتنم شمرد و حداکثر ظرفیت ها برای توسعه مناسبات 

دو کشور فعال شود.
علیرضا افتخاری افزود: تکیه بر ظرفیت بخش خصوصی و اتخاذ سیاست 
فرصت های  می تواند  دوجانبه  مناسبات  توسعه  در  اقتصادی مشترک 

جدیدی را برای دو کشور در عرصه بین الملل ایجاد کند.
و  معادن  صنایع،  بازرگانی،   اتاق  اول  رئیس  نایب  نیارکی  صادقی 
این  میزبانی  به  اشاره  با  نشست  این  در  نیز  تهران  استان  کشاورزی 
اتاق از هیات های تجاری روسیه در سال های 2022 و 2023 میلادی، 
آمادگی فعالان اقتصادی این استان را برای توسعه مناسبات با روسیه 
اعلام و پیشنهاد ارائه فهرست نیازهای دو کشور برای تأمین در طرف 
دیگر اعلام کرد که با استقبال طرفین، مقرر شد که این امر به صورت 

عملیاتی دنبال شود.
چهارمین همایش و نمایشگاه Made in Russia  )ساخت روسیه( 
پنجشنبه با حضور نخست وزیر روسیه و برخی دیگر از مقامات این 
برخی  از  هایی  هیات  همچنین  و  اوراسیا  اقتصادی  اتحادیه  و  کشور 

کشورها از جمله جمهوری اسلامی ایران گشایش یافت.
در این نمایشگاه بین المللی که به مدت سه روز ادامه دارد،  78 شرکت 
از 46 منطقه فدراسیون روسیه به ارائه ظرفیت ها و توانمندی های خود 
پرداخته اند. همچنین 108 شرکت نیز در قالب بروشور الکترونیکی به 

چند زبان محصولات خود را به بازدیدکنندگان معرفی می کنند.
از جمله صنعت، محیط زیست، شهر  نمایشگاه، شامل 9 بخش  این 
هوشمند، پزشکی، کالاهای مصرفی، ساخت و ساز، آموزش، تجهیزات 

کشاورزی و فناوری اطلاعات است.
هیات اقتصادی استان تهران به ریاست استاندار این استان و متشکل 
از نمایندگان 30 شرکت روز چهارشنبه وارد مسکو شدند و شامگاه 
طرح  به  روسیه  در  ایران  سفیر  با  صمیمی  نشستی  در  چهارشنبه 

دیدگاه های خود در راستای توسعه مناسبات دوجانبه پرداختند.

دستیار و مشاور عالی فرمانده کل قوا گفت: 
باید سطح قدرت دفاعی را در دریا و آسمان 
امنیت  حفظ  بر  علاوه  تا  دهیم  افزایش 
پایدار  امنیت  و  صلح  برای  کشور،  مرزهای 

در منطقه نیز بکوشیم.
یحیی  سرلشکر  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
تهدیدهای  و  صفوی در »همایش فرصت ها 
فناوری های نوپدید دریایی« که در دانشگاه 
امام حسین )ع( برگزار شد با اشاره به آخرین 
روز  چند  کرد:  اظهار  غزه،  جنگ  تحولات 
گذشته در غزه با جنایات رژیم صهیونیستی 
رسیدند  شهادت  به  نفر   100 روزانه  تقریباً 
و عده ای هم هنوز زیر آوارها هستند بدون 
اینکه شناسایی شوند؛ این نشان دهنده پایان 
عمر این رژیم منحوس ضدبشری در آینده 

نزدیک است.
این  رمز  شاید  افزود:  وی 
قدس  آزادی  کشتارها 
عزیز  فلسطین  و  شریف 
باشد؛  مسلمین  وحدت  و 
که  جنایاتی  واقع  در 
روزهای  در  صهیونیست ها 
تایید  دادند  انجام  اخیر 
کننده این موضوع است که 
آنان به هیچ عنوان بویی از 

انسانیت نبرده اند.
صفوی همچنین با اشاره به موضوع همایش، 
از  کمی  شناخت  گذشته  از  ایرانی ها  گفت: 
دریا داشتند به همین دلیل استراتژی ما بر 
در 500  غربی ها  است.  زمین  پایه شناخت 
سال گذشته قدرت خود را بر پایه دریا قرار 
عضو  کشورهای  و  آمریکا  هم  امروز  دادند. 
را  خود  قدرت  هستند،  کشور   30 که  ناتو 
قدرت شان  عمده  و  داده  قرار  دریا  پایه  بر 

دریایی است.
اگر  داد:  ادامه  قوا  کل  فرمانده  مشاور 
آسیا  غرب  اقتصاد  اول  قدرت  می خواهیم 
در  کنیم؛  دریا محور  را  اقتصاد  باید  بشویم 
پایدار  صلح  و  مشترک  امنیت  حاضر  حال 
در غرب آسیا و حتی صلح جهانی از طریق 

همکاری کشورهای ساحلی امکان پذیر است.
جغرافیایی  منطقه  هیچ  اینکه  بیان  با  وی 
ندارد،  ارزش  و  اهمیت  ایران  اندازه  به 
برای  درستی  برنامه ریزی  اگر  کرد:  تأکید 
جنوب،   - شمال  نقل  و  حمل  کریدورهای 
می گذرد  ایران  مسیر  از  که  غرب   - شرق 
باشیم، حداقل سالی 6 میلیارد دلار  داشته 

برای کشورمان درآمد خواهد داشت.
صفوی اظهار کرد: بی شک صحنه های نبرد 
کنونی و آینده صحنه نبردهای دریا پایه و 
هوا پایه خواهد بود؛ هرکس سریع تر بتواند 
به اطلاعات دریایی و فضایی دسترسی پیدا 
کند به قدرت تصمیم گیری می رسد در واقع 
برنده  باشد،  داشته  به روز  اطلاعات  هرکس 

است.
مشاور فرمانده کل قوا با بیان اینکه دشمنان 
ما شناورهایی مثل شکارچی دریا دارند که 
اکنون در خلیج فارس مستقر است، اظهار 
هستند.  سرنشین  بدون  شناورها  این  کرد: 
چنین  هم  ایران  اسلامی  جمهوری  البته 
شناورهایی ساخته ولی باید اذعان کرد که 
پایین تر  آن  با  مقایسه  در  ما  فناوری های 
است چراکه آنان پول و تکنولوژی بیشتری 

دارند.
دفاعی  آمادگی های  باید  اینکه  بیان  با  وی 

داد:  ادامه  دهیم،  افزایش  را  هوا  و  دریا  در 
قدرتمند  زمین  در  ما  مسلح  نیروهای 
سطح  باید  اکنون  که  صورتی  در  هستند. 
هم  هوا  در  و  دریا  در  را  دفاعی  قدرت 
حفظ  بر  علاوه  بتوانیم  تا  دهیم  افزایش 
و  صلح  برای  کشورمان،  مرزهای  امنیت 
امنیت پایدار در منطقه نیز بکوشیم. هزینه 
آماده شدن برای دفاع نسبت به زمان جنگ 
نیروهای  بنابراین هرچه  است.  کمتر  بسیار 
مسلح برای بازدارندگی دفاعی هزینه کنند 
هزینه کردن  از  نیاید  ما  سراغ  به  جنگی  تا 
این  البته  است.  راحت تر  جنگ  زمان  در 
اقتصادی و  بلکه  قدرت فقط نظامی نیست 

اجتماعی هم هست.
طوفان  عملیات  کیفیت  به  اشاره  با  صفوی 
مقاومت  نیروهای  شد:  یادآور  الأقصی، 
چنین  انجام  برای  سال  دو  فلسطینی 
به نحوی  بودند.  برنامه ریزی کرده  عملیاتی 
صهیونیستی  شهرک های  وارد  وقتی  که 
شدند به راحتی به منزل یکی از فرماندهان 
با  را  او  و  رفتند  صهیونیستی  ارتش  ارشد 
از  یعنی  این  کردند.  دستگیر  خواب  لباس 
انجام و عملیات  را  قبل شناسایی های لازم 
غافلگیرانه خود را اجرا کردند. بنابراین باید 

همواره دارای اطلاعات استراتژیک باشیم.

سطح قدرت دفاعی در دریا و آسمان را باید افزایش دهیم



اقتصاد
اخبار

گام بلند دولت برای احداث 
نیروگاه های تجدیدپذیر

سخنگوی سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهروری انرژی برق ایران گفت: دولت قصد 
دارد در طی ۴ سال ۱۰ هزار مگابایت انرژی با احداث نیروگاه های تجدیدپذیر تولید 

کند.
به گزارش خبرنگار مهر، جعفر محمدنژاد سخنگوی سازمان انرژی های تجدیدپذیر و 
بهروری انرژی برق ایران در گفت و گو با برنامه رادیویی اقتصاد، اظهار داشت: با توجه 
به پتانسیل کشور، دولت سیزدهم ۱۰ هزار مگابایت نیروگاه تجدیدپذیر در طی ۴ سال 
احداث خواهد کرد و از طریق سازمان ساتبا وزارت نیرو با برنامه ریزی چندساله ۷ هزار 
مگابایت نیروگاه خورشیدی و ۳ هزار مگابایت نیروگاه بادی و باقی نیروگاه ها تقسیم 
می شود.  محمدنژاد افزود: در مدل جدید تولید انرژی، دولت منابع مالی تعیین شده ای 
برای احداث نیروگاه در بخش خصوصی در نظر گرفته چون در مدل قبلی محدودیت 
وجود؛ در قوانین ماده ۱۲ بناست نیروگاه ها از طریق فرایندهایی از منابع مالی صرفه 
جویی شده و محل سوخت وزارت نفت که در اختیار قرار می گیرد و با کمک ساتبا 
که محل نیروگاه ها و پتانسیل و ظرفیت ها را بررسی و زیرساخت ها را آماده و بعد به 

مناقصه می گذارد نیروگاه ها احداث شود.
ادامه  دارد  ناترازی ها  تأمین  برای  برق  نیروگاه  که  به حسب ضرورتی  اشاره  با  وی 
داد: مسیری منطقی تر از نیروگاه خورشیدی نداریم چون از قیمت تمام شده برخی 

نیروگاه ها کوتاه تر بوده و مدت کمتری به بهره برداری می رسد.
سخنگوی سازمان انرژی های تجدیدنظر و بهره وری انرژی برق ایران بیان داشت: بنابر 
تصمیم معاون ریاست جمهوری و وزرای مرتبط با حوزه ها، وزارت نیرو مقرر شد ۱۰ 
هزار مگابایت در مدت زمانی ۳ ساله احداث شود که ۴ هزار و ۵۰۰ مگابایت اولیه 
از طریق هزار و پانصد مگابایت سرمایه گذاری های بخش خصوصی به شبکه وصل 
شود.محمدنژاد با اشاره به توانمندی های فنی در داخل کشور در تولید نیروگاه های 
تجدیدپذیر تصریح کرد: بیش از ۳۰۰ شرکت تأیید صلاحیت شده در کوچک مقیاس، 
فعال هستند و در کنار آن توسعه واردات و استفاده از تجهیزات و سرمایه گذاری های 
خارجی با توجه به مدت زمان برنامه ریزی شده مورد بهره برداری قرار می گیرد.وی در 
ادامه گفت: علیرغم گستردگی و پهناوری سرزمین مان وزارت نیرو چندسالی است به 
صورت جدی در توسعه نیروگاه های تجدیدپذیر فعال است. در مدل جدید هماهنگی 
برای زیرساخت ها با متولیان انجام شد تا در مدل مناقصه به بخش خصوصی واگذار 
شود. محمدنژاد افزود: برای درخواست های متعدد روش های مختلف داریم؛ قراردادهای 
۲۰ ساله برای قراردادهای کوچک مقیاس با تعرفه های جذاب در تمام استان ها ادامه 
دارد و برای متقاضیان بخش صنعت هم برای رهایی از محدویت های قطعی برق 
در تابستان با هماهنگی توانیر و شرکت مدیریت شبکه مسیری باز شد تا بخشی از 
نیازهای مصرف را با احداث نیروگاه تأمین کنند تا از محدودیت قطعی برق مستثنی 

باشند.

شرافت  کرد:  تأکید  رئیس جمهور  اول  معاون 
در  می کند  حکم  بشری  وجدان  و  انسانی 
توقف  برای  دنیا  کشورهای  همه  وقت  اسرع 
سریع جنایت جنگی رژیم صهیونیستی تلاش 

حداکثری کنند.
به گزارش ایرنا، محمد مخبر معاون اول رئیس 
جمهور در پیامی به نخست وزیران و همتایان 
رژیم  کشی  نسل  اسلامی  کشورهای  در  خود 
ضرورت  بر  و  محکوم  را  غزه  در  صهیونیستی 
همگرایی جهان اسلام برای امدادرسانی به مردم 

مظلوم فلسطین تاکید کرد.
معاون اول رئیس جمهور در این پیام آورده است: 
همان گونه که می دانید، این روزها جهان شاهد 
جنایات جنگی و غیرانسانی رژیم صهیونیستی 
زنان و کودکان بی گناه  اسرائیل علیه مردان، 
امکانات  از همه  دور  به  که  مردمی  است،  غزه 
غذایی، بهداشتی، درمانی و نیازهای اولیه بشری 
خوی  این  دارند.  قرار  جانبه  همه  محاصره  در 
ددمنشانه ضدانسانی، اشغالگرایانه و نژادپرستانه 
رژیم صهیونیستی و مبتنی بر نسل کشی ملتی 
اصیل و متمدن در سرزمین خاستگاه پیامبران، 
دهها سال است که به صورت پیوسته و فزاینده 
کشورهای  برخی  عملی  و  علنی  حمایت  با  و 
خاص که منافع خود را در اشغالگری و کشتار 
و آواره کردن میلیون ها انسان بی گناه در یکی 
از مقدس ترین مناطق جهان می بینند، تداوم 
دارد. اساس و ریشه همه این جنایات در اجرا 

و  اولیه  حقوق  گرفتن  نادیده  و  عدالت  نشدن 
انسانی ساکنین اصلی فلسطین نهفته است.

مخبر تاکید کرد: رژیم اشغالگر قدس در سایه 
سکوت مجامع بین المللی، با قتل کودکان، زنان، 
بیماران و حتی خبرنگاران و تخریب همه امکانات 
شهری نظیر؛ شبکه های آبرسانی، بیمارستان ها، 
پناهگاه ها و قطع خطوط برق و ارتباطی قصد 
و  غزه  اشغال  و  سوخته  سرزمین  یک  ایجاد 
اخراج ظالمانه ساکنین مظلوم آن را دارد.معاون 
اول رئیس جمهور تصریح کرد: شرافت انسانی و 
وجدان بشری حکم می کند که در اسرع وقت 
همه کشورهای دنیا برای توقف سریع جنایت 
جنگی علیه مردم مظلوم غزه تلاش حداکثری 
نمایند و با ارسال کمک های بهداشتی، درمانی و 
غذایی، اتصال شبکه های آب و برق، امدادرسانی 
به مجروحین و آسیب دیدگان، اسکان آوارگان 
و رسیدگی به شرایط وخیم پیش آمده، موجب 

التیام اندکی از آلام آنان شوند.
از  جنابعالی  رود  می  انتظار  شد:  یادآور  مخبر 
همه ظرفیت های خویش برای تحقق این مهم 
استفاده کرده و دستورات مقتضی را به منظور 
بسیج امکانات و ارسال کمک های مربوطه صادر 
موفقیت  و  سلامتی  متعال،  خداوند  از  کنید. 
جناب عالی، برقراری صلح و امنیت در سراسر 
جهان به ویژه خاتمه کشتار مردم مظلوم غزه را 

مسألت دارم.
سفارت ایران در بلاروس باید قرارگاه عملیاتی 

پشتیبانی از فعالیت های اقتصادی شود
اول رئیس جمهور در سفر یک روزه و   معاون 
فعالان  و  تجار  جمع  در  بلاروس  به  فشرده 
اقتصادی بلاروس و ایران، تسهیل و بسترسازی 
خصوصی  بخش  فعالیت های  برای  مناسب 
و  نشست ها  دستاورد  مهم ترین  را  کشور  دو 
دانست  کشور  دو  عالی  هیأت های  رایزنی های 
و تصریح کرد: بدون فعال شدن و همکاری های 
بخش خصوصی انتظار ارتقای مبادلات اقتصادی 

دو کشور محقق نمی شود.
فعالان  و  تجار  با  دیدار  در  مخبر«  »محمد 
اقتصادی بلاروس و ایران که در محل سفارت 
جمهوری اسلامی ایران در مینسک برگزار شد، 
اینکه سفر رئیس جمهور و نخست وزیر  با بیان 
بلاروس به ایران نقطه عطفی در روابط اقتصادی 
سفر  این  در  کرد:  خاطرنشان  است،  کشور  دو 
میزان پیشرفت توافقات و تفاهم نامه های انجام 

شده بین دو کشور بررسی و پیگیری شد.
وی با اشاره به ۳۰ سالگی ارتباطات سیاسی دو 
کشور متذکر شد: روابط سیاسی بدون پشتوانه 
اقتصادی ارتقا نمی یابد و ماندگاری نیز نخواهد 
حل  گفت:  رئیس جمهور  اول  معاون  داشت. 
مسائل پولی و بانکی، صدور روادید برای تجار و 
فعالان اقتصادی و ایجاد بسترهای حمل و نقل 
به ویژه در حوزه هوایی از مهم ترین ارکان توسعه 

روابط ایران و بلاروس است.
تحت  که  کشورهایی  برای  افزود:  مخبر 

تحریم های ظالمانه نظام سلطه هستند، رویکرد 
جدید جهان در دلارزدایی از مبادلات اقتصادی 
و استفاده از پول ملی و همچنین تهاتر کالاها 
بلاروس  رئیس جمهور  که  راهگشاست  بسیار 
دستورات قاطع به وزرای بلاروسی داد تا در یک 
برنامه زمان بندی شده این مسایل هرچه سریع تر 

حل شود.
وی در ادامه خطاب به فعالین اقتصادی ایرانی و 
بلاروسی گفت: با فرصت های ایجاد شده در این 
سفر افق بلندی پیش روی فعالین دو کشور قرار 

گرفته است.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به موافقتنامه 
اقتصادی  اتحادیه  با  ایران  ترجیحی  تجارت 
امضای  برای  شده  انجام  توافقات  و  اوراسیا 
موافقت نامه تجارت آزاد و همچنین عضویت در 
سازمان شانگهای و بریکس تأکید کرد: پایه اصلی 
این معاهدات و اتحادیه ها مباحث اقتصادی است 
و عضویت دو کشور زمینه مناسبی برای برقراری 
ارتباط با سایر کشورهاست؛ چرا که محصولات 
تولید  به صورت  یا  ایران  یا  تولیدی در بلاروس 
مشترک می تواند به سایر کشورهای عضو این 

اتحادیه ها صادر شود.
و  زمینی  همسایگی  اینکه  به  اشاره  با  مخبر 
دریایی ایران با تعداد زیادی از کشورها، بستری 
بزرگ برای فعالیت است، اظهار داشت: با توجه 
و  ایران  تولیدات  و  ظرفیت ها  اکثر  اینکه  به 
به سهولت می توان  یکدیگرند،  بلاروس مکمل 
به  مشترک  صادرات  و  تولیدات  افزایش  برای 

کشورهای ثالث اقدام کرد.
وی خاطرنشان کرد: افق تعاملات اقتصادی پیش 
از این سفر در حجم مبادلات اقتصادی و تجاری 
۴۰۰ میلیون دلار بود که این افق در این سفر به 

یک میلیارد دلار افزایش یافت.
معاون اول رئیس جمهور در همین راستا تصریح 
کرد: سفیر جمهوری اسلامی ایران در بلاروس 
باید سفارت ایران را به قرارگاه عملیاتی پشتیبانی 
طبق  و  کند  تبدیل  اقتصادی  فعالیت های  از 
توافقات در این سفر مقرر شد با تشکیل کارگروه 
و تعیین مسئول مشخص، نحوه اجرای توافقات 
مشکلات  و  مسایل  و  شود  پیگیری  جدیت  با 
فعالان اقتصادی و تجار به ویژه در زمینه مسائل 
حقوقی با پیگیری های سفیر ایران در بلاروس 

حل خواهد شد.

مخبر: شرافت حکم می کند برای توقف سریع 
جنایات اسراییل بسیج شویم

گزارش

اظهارات خودرویی سخنگوی دولت؛ سامانه 
یکپارچه نیازمند اصلاح است

سخنگوی دولت گفت: نظارت مؤثری بر عرضه خودرو از طریق سامانه یکچارچه 
وجود دارد، هرچند که این سامانه نیازمند اصلاحاتی است.

به گزارش خبرگزاری مهر، علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت در مورد شورای 
رقابت اظهار کرد: شورای رقابت مصوب مجلس است و قانون آن را تشکیل داده و 
صلاحیت هایش را مجلس به شورای رقابت واگذار کرده و طبیعتاً دولت هم باید 

مجری قانون باشد و اگر تصمیمی بخواهد گرفته شود مجلس باید تصمیم بگیرد.
وی افزود: نگاه دولت در خصوص بازارهای مختلف این است که با افزایش تولید و 
فراهم شدن شرایط واردات بازار به سمت رقابت پیش رود؛ وقتی بازار رقابتی شود 

هم قیمت ها کنترل می شود و هم کیفیت در رقابت افزایش می یابد.
بهادری جهرمی تصریح کرد: در ابتدای دولت بیش از ۱۷۰ هزار خودروی ناقص و 
نیمه کاره در پارکینگ ها مانده بود که یکی از محورهای دستور رئیس جمهور کاهش 
خودروهای انباشت شده بود که هم اکنون به حد خوبی کاهش یافته و در حالت 

استانداردی قرار گرفته است.
وی در مورد هدف رشد ۵۰ درصدی تولید خودرو ادامه داد: افزایش ظرفیت تولید 
با رشد بیش از ۴۰ درصدی در سال ۱۴۰۱ از مرز یک میلیون و ۳۴۷ هزار خودرو 
گذشت و در سال اول برنامه دولت محقق شد و در سال ۱۴۰۲ هم برنامه دولت به 

صورت کامل محقق می شود.
سخنگوی دولت افزود: برای ارتقای کیفیت، تولید خودروهای تیبا، سمند، ۴۰۵ و 
تیبا ۲ متوقف شد و خودروهای جدیدی که استانداردهای بالاتری دارند مثل شاهین، 

تارا و اطلس افزایش تولید دارند.
و  بنیان  دانش  با کمک شرکت های  گفت:  برقی  تولید خودروهای  مورد  در  وی 
شرکت های خودروسازی تولید خودروهای برقی به مرحله اجرایی رسیده است و 

ایستگاه های شارژ برقی هم در برخی نقاط در حال افتتاح هستند.
بهادری جهرمی در مورد واردات خودرو اظهار کرد: آئین نامه واردات خودرو پارسال 
در دولت تصویب شد و برخی رفت و برگشت ها نیز داشته است تا در آئین نامه نهایی 

اصلاحات لازم انجام شود که در حال پیگیری است.
سخنگوی دولت در مورد عرضه خودرو هم گفت: در سامانه یکپارچه شفافیت و 
نظارت کافی وجود دارد و امکان ارائه خودرو خارج از این سامانه مقدور نیست و 
نظارت مؤثری بر این شیوه عرضه وجود دارد. هرچند این سامانه نیازمند اصلاحات 

و ارتقاهایی است.
وی در مورد خصوصی سازی خودروسازان تصریح کرد: مراحل مقدماتی پیگیری 
شد و اقداماتی در فاز اجرایی صورت گرفت اما نیازمند این است که هم شرایط 
خودروسازان آماده عرضه باشد و هم صلاحیت خریداران احراز شود تا دچار خاطرات 

تلخ گذشته نشویم و صنعت به نابودی کشانده نشود. دولت به جد پیگیر است.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001837 مورخ 1402/05/07  هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه علی مرادی فرزند سلطان حسین شماره شناسنامه 25 صادره از شهریار نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 810/02 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 212 فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 110 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
سعداله فدایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /07 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 23 / 07 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
طبق درخواست به شماره وارده 11006 مورخ 1402/06/08 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 
2 فرعی از 158 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین به 
مساحت 830510 متر مربع قطعه 3 تفکیکی پلاک 2 فرعی از 158 اصلی با سریال چاپی 074225 
سری ب سال 1364 به نام آقای حاج محسن ملاعلی کنی متولی )وقف( ذیل ثبت 45 صفحه 270 
دفتر 1 رباط کریم ثبت و صادر شده است بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای 
خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 

سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 10995  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 42 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 180000 متر مربع قطعه  A12  تفکیکی پلاک 42 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037185 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
رباط کریم  متولیان وقف( ذیل ثبت 40443 صفحه 173 دفتر 171   ، و اسداله  مرحومه محسن 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 11000  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 44 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 288000 متر مربع قطعه  B7  تفکیکی پلاک 44 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037187 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 

کریم  رباط   171 دفتر   181 صفحه   40445 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 11002  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 46 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 288000 متر مربع قطعه  B10  تفکیکی پلاک 46 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037189 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
کریم  رباط   171 دفتر   189 صفحه   40447 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 10997  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 43 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 288000 متر مربع قطعه B6 تفکیکی پلاک 43 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037186 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
کریم  رباط   171 دفتر   177 صفحه   40444 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 11003  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 47 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 288000 متر مربع قطعه B12 تفکیکی پلاک 47 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037190 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
کریم  رباط   171 دفتر   193 صفحه   40448 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 

وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
آقای فیروز غفوری )وکیل( طبق درخواست به شماره وارده 11001 مورخ 1402/06/08 اعلام 
داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 45 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ 
عرصه و اعیان یک قطعه زمین به مساحت 288000 متر مربع قطعه B8 تفکیکی پلاک 45 فرعی از 
157 اصلی با سریال چاپی 037188 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج 
ملاعلی کنی )فرزندان مرحوم محسن و اسداله ، متولیان وقف( ذیل ثبت 40446 صفحه 185 دفتر 
171 رباط کریم ثبت و صادر شده است بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای 
خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه 
و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 

سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 10994  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 41 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 180000 متر مربع قطعه A10 تفکیکی پلاک 41 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037184 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
کریم  رباط   171 دفتر   169 صفحه   40442 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/08  وارده 10993  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 40 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 180000 متر مربع قطعه A9 تفکیکی پلاک 40 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037183 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
کریم  رباط   171 دفتر   165 صفحه   40441 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/06/07  وارده 10990  به شماره  طبق درخواست 

ثبتی 39 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 180000 متر مربع قطعه A6 تفکیکی پلاک 39 فرعی از 157 اصلی با سریال 
)فرزندان  کنی  ملاعلی  حاج  محمدرضا  و  محمدتقی  آقایان  نام  به   - سال   - سری   037182 چاپی 
کریم  رباط   171 دفتر   161 صفحه   40440 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
از  – 1402/06/04 دفترخانه 1404 تهران  برابر وکالتنامه شماره 29835  آقای فیروز غفوری 
طرف آقای محمدرضاحاجی ملاعلی کنی متولی موقوفه مرحوم حاج محسن حاج ملا علی کنی به موجب 
نامه شماره 98/61613-1398/06/26 اداره تحقیق و حسابرسی اداره اوقاف استان تهران و 
پلاک  اینکه  به  نظر  اعلام داشته  مورخ 1402/05/08  وارده 11005  به شماره  طبق درخواست 
ثبتی 48 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه 
زمین به مساحت 180000 متر مربع قطعه A11  تفکیکی پلاک 48 فرعی از 157 اصلی با سریال 
چاپی 037191 سری ب سال 1364 به نام آقایان محمدتقی و محمدرضا حاج ملاعلی کنی )فرزندان 
کریم  رباط   171 دفتر   197 صفحه   40449 ثبت  ذیل  وقف(  متولیان   ، اسداله  و  محسن  مرحوم 
المثنی سند  تقاضای صدور سند  لذا  گردیده  مفقود  اسباب کشی  بعلت  است  و صادر شده  ثبت 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 
یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک  در  مراتب   8/11/1380
اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
اعلام داشته  به شماره وارده 19493 مورخ 1402/07/19  خانم حنانه نصیری طبق درخواست 
از  مالکیت 330 سهم  از سند  از 157 اصلی )که عبارتست  ثبتی 387 فرعی  اینکه پلاک  به  نظر 
180000 یک قطعه باغ به مساحت 180000 متر مربع قطعه آ 2 تفکیکی پلاک 387 فرعی از 157 
اصلی با سریال چاپی 250465 سری ه - سال 98 به نام حنانه نصیری علی آبادی ذیل شماره دفتر 
املاک 1399203010220084 ثبت شده است که بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین 
نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی 
حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این 
اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206000980 شماره  رای  برابر 
بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ولی اله ده بید فرزند محمدباقر بشماره شناسنامه 148 
یک قطعه باغ به مساحت 14318/30 متر مربع پلاک 2221 فرعی از 143 اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک 143 اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک رسمی آقای حاتم رضایی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/05        تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/07/23

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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اجتماعی
خبر

۵۰ درصد مردم از یارانه بنزین 
برخوردار نیستند

شورای  مجلس  قضایی  و  حقوقی  کمیسیون  عضو 
یارانه  توزیع  ایده  درباره  توضیحاتی  بیان  به  اسلامی 
بنزین به هر کد ملی پرداخت و گفت: اجرای این کار 

به عدالت نزدیک تر است.
حسینعلی حاجی دلیگانی عضو کمیسیون حقوقی و 
قضائی مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار 
مهر، درباره ایده مطرح شده در خصوص توزیع یارانه 
بنزین به هر کد ملی به جای شخص گفت: این ایده 
که یارانه بنزین به جای خودرو به هر کد ملی تخصیص 
پیدا کند به این دلیل که ۵۰ درصد مردم از این یارانه 
برخوردار نیستند و این شیوه توزیع یارانه بی عدالتی 

است، کاملًا درست است.
وی در ادامه بیان کرد: این یارانه پنهان بنزین فقط 
همین  و  می کند  پیدا  تخصیص  جامعه  از  بخشی  به 
برخوردار  یارانه  این  از  متفاوت  به صورت  هم  بخش 
تعمیم  مردم  کل  به  را  بنزین  یارانه  اینکه  می شوند. 
دهیم کار صحیح و درستی است. البته باید در نحوه 
اجرا دقت عمل لازم انجام شود به نحوی که به هدفی 

که می خواهیم درست برسیم.
این  اعتبار  داد:  توضیح  یازدهم  مجلس  نماینده  این 
سوخت در کارت افراد شارژ می شود ولی بایستی تاریخ 
مصرف مشخصی هم داشته باشد که بنزین در کارت 

حبس نشود و یک مهلت داشته باشد.
حاجی دلیگانی ادامه داد: این حرکت اقدام خوبی است 
بیشتری  مطالعاتی  کار  نیازمند  انجام  نحوه  در  ولی 
است. ما برای رفع ناترازی بنزین چندین اقدام را با هم 

پیش ببریم تا به نتیجه برسیم.
وی خاطر نشان کرد: یکی از اقدامات تخصیص سهمیه 
بنزین به هر کد ملی است و اقدامات دیگر اجرای قانون 
با  خودروهای  راستا  این  در  باید  و  است  پاک  هوای 

مصرف سوخت بالا و فرسوده از رده خارج شوند.
این نماینده مجلس یازدهم توضیح داد: در این ایده 
مقرر بود دولت سهمیه بنزین افرادی را که فاقد خودرو 
هستند، در آخر ماه بردارد و به جای آن کارت بانکی 
افراد را شارژ کند تا آن ها بتوانند کالا خریداری کنند. 
مردم  همه  استفاده  طرح  این  اصلی  اهداف  از  یکی 
ایران از یارانه انرژی است. در وضعیت کنونی افرادی 
که ماشین ندارند عملًا بهره ای از یارانه انرژی ندارند، 
افراد می توانند  این  این طرح  اجرای  با تصویب و  اما 
یارانه بنزین خود را بفروشند و از این طریق درآمدی 

حاصل کنند.
افزود:  مجلس  قضائی  و  حقوقی  کمیسیون  عضو 
خودروهایی  به  ارجحیت  بایستی  خودرو  بحث  در 
نصب  بحث  در  دارند.  که سوخت کمتری  داده شود 
شود  ورود  باید  هم  خودروها  در  سوز  گاز  موتورهای 

و یک کار تحقیقاتی و پژوهشی برای آن انجام شود.
حاجی دلیگانی خاطرنشان کرد: باید خودروهای مردم 
گاز سوز شود و هزینه تعمیرات خودرو با این شیوه اگر 
کاهشی باشد هیچ دلیلی ندارد که مردم از خودروی 
گاز سوز استفاده نکنند. از سوی دیگر باید به سمت 
البته  برویم  پالایشگاه ها  پترو  و  پالایشگاه ها  توسعه 

لازمه آن این است که در تولید گاز تلاش شود.

تلاش ۴۰ کشور برای پیوستن به 
بریکس در سال آینده میلادی

در  بریکس  گروه  به  اعضای جدید  افزوده شدن  از   پس 
آخرین نشست این بلوک اقتصادی، در حال حاضر، بیش 
از ۴۰ کشور خواستار پیوستن به آن، در نشست ۲۰۲۴ 

میلادی هستند.
 ،Watcher. Guru به گزارش گروه اقتصادی ایرنا از وبگاه
نشست سال آینده بریکس قرار است در روسیه برگزار شود 
و کشورها در حال آماده شدن برای ارائه درخواست خود 

مبنی بر پیوستن به این بلوک اقتصادی هستند.
اعضای خود موج های  افزایش  با  بریکس  اقتصادی  بلوک 
ژئوپلیتیک ایجاد کرد. بریکس متشکل از پنج کشور اصلی 
)برزیل، روسیه، هند، چین و آفریقای جنوبی( بود که پس 

از افزایش اعضا، در حال حاضر شامل ۱۱ کشور است.
امارات  ایران،  سعودی،  عربستان  از  اقتصادی  بلوک  این 
متحده عربی، آرژانتین، اتیوپی و مصر دعوت کرده است 

تا آن بپیوندند.
 ۲۰۲۴ سال  در  بریکس  رسمی  اعضای  می رود  انتظار 
جمله  از  کشور   ۴۰ از  بیش  زیرا،  یابد؛  افزایش  میلادی 
اندونزی و ونزوئلا خواستار پیوستن به این بلوک در نشست 

بعدی آن هستند.
آگاه  اقتصادی  بلوک  این  به  پیوستن  مزایای  از  کشورها 
از دلایل  بین کشورهای عضو،  افزایش همکاری  هستند. 

تمایل کشورها به این بلوک به شمار می آید.

سخنگوی اتاق اصناف ایران انتخاب شد

مهدی  ایران؛  اصناف  اتاق  رئیسه  هیات  تصویب  با   
امیدوار سخنگوی اتاق اصناف ایران شد.

به گزارش ایرنا از اتاق اصناف ایران، مهدی امیدوار،عضو 
هیات رئیسه اتاق اصناف ایران و رئیس اتاق اصناف 
مرکز استان خراسان شمالی به عنوان سخنگوی اتاق 

اصناف ایران انتخاب شد.
در بخشی از حکم مجتی صفایی، رئیس اتاق اصناف 
توجه  است:با  آمده  امیدوار  مهدی  به  خطاب  ایران 
به سطح دانش علمی و تعامل جنابعالی با رسانه ها، 
مقتضی است نسبت به برقراری ارتباط فی مابین اتاق 
اصناف ایران با رسانه های معتبر اقدامات لازم را انجام 

دهید.

 رئیس قوه قضاییه گفت: ثبات در برنامه ها و 
امور  از  مقررات حوزه تولید و سرمایه گذاری 

مهم و کلیدی محسوب می شود.
قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
غلامحسین  والمسلمین  حجت الاسلام 
اجلاس  نخستین  در  اژه ای  محسنی 
سالن  در  که  ایران  اقتصادی  جهادگران 
برگزار  صداوسیما  بین المللی  همایش های 
امنیت،  مقوله  سه  اهمیت  به  اشاره  با  شد، 
مقوله  سه  داشت:  اظهار  اقتصاد  و  فرهنگ 
بر  اقتصاد،  و  فرهنگ  امنیت،  کلیدی  و  مهم 
کدام  هر  چنانچه  و  دارند  تأثر  و  تأثیر  هم 
سایر  شوند،  آسیب  متحمل  بخش ها  این  از 
ساحت های زندگی اجتماعی نیز به نحوی از 

انحاء متضرر می شوند.
زمینه هماهنگی  داد: در  ادامه  رئیس عدلیه 
مجموعه هایی  و  بخش ها  میان  هم افزایی  و 
و جهش  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  متولی  که 
بازنگری  نیازمند  هستند،  کشور  در  تولید 
هستیم  ساختارها  و  مقررات  و  قوانین  در 
مؤلفه  سه  به  عنایت  با  بازنگری  این  و 
انسانی  »استعداد  ظالمانه«،  »تحریم های 
غنی در کشور« و »پیشرفت های فناورانه در 
احساس  پیش  از  بیش  دانش بنیان ها«  حوزه 

می شود.
محسنی اژه ای با تشریح اهمیت و ارزشمندی 
امر  در  خودکفایی  و  تولید  جهش  مقوله 
اقتصاد در کشور، گفت: دولت نمی تواند بدون 
خصوصی،  بخش  ظرفیت های  از  بهره گیری 
به  مطلوب  به صورت  را  تولید  مقوله جهش 

پیش ببرد.
مقوله  تبیین  با  قضا  دستگاه  رئیس 
و  فعالان  از  حمایت  در  فرهنگ سازی 
باید  گفت:  اقتصادی  سالم  سرمایه گذاران 
کنیم  فرهنگ سازی  جامعه  در  به گونه ای 
ترس  کشور،  در  مسئولی  و  متولی  هیچ  که 
فرد  یک  از  حمایت  به  نسبت  واهمه ای  و 
باانگیزه،  و  دلسوز  تولیدگرِ  سرمایه گذارِ 
و  متخلف  فرد  بحث  البته  باشد؛  نداشته 

متقلب جداست.
ضرورت  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی 
سالم  فعالان  از  همه جانبه  حمایت های 
دستگاه های  و  مسئولان  گفت:  اقتصادی 
و  نظارتی  دستگاه های  جمله  از  مربوطه 
امنیتی، علاوه بر آنکه برای رفع موانع تولید 
متمرکز  را  خود  همت  باید  می کنند،  تلاش 
ایجاد  تولید  برای  مانعی  خود  مبادا  تا  کنند 
گزارشی  چنانچه  راستا،  همین  در  کنند؛ 
ناظر بر تخلف یک تولیدکننده و سرمایه گذار 
دریافت شد، مطلوب آن است که همان ابتدا 
او را فرابخوانند و تذکرها و هشدارهای لازم 
را به او بدهند؛ زوایای گوناگون زندگی او را 
از  بعد  و  قرار دهند  اطلاعاتی  زیر چنبره  در 
چند ماه، اشکالی را در گوشه ای پیدا کنند 
بنابراین  نمایند؛  او  دستگیری  به  مبادرت  و 
در این مقوله ما باید در روش و منش خود 

تجدیدنظر داشته باشیم.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: ضروری است 
مسئولان و متولیان به این مهم توجه داشته 

مقررات  و  برنامه ها  در  بی ثبات  با  که  باشند 
فعالان  سرمایه گذاری،  و  تولید  با  مرتبط 
اقتصادی متحمل زیان می شوند و نمی توانند 
بلندمدت  و  میان مدت  در  را  محاسبات خود 

تنظیم و تدوین کنند.
و  فعالان  کرد:  تاکید  اژه ای  محسنی 
باید  اقتصاد  و  تولید  حوزه  سرمایه گذاران 
حوزه  در  مسئله ای  و  مشکل  چنانچه  بدانند 
کاری آنها پدید آمد، طرف حساب آنها کدام 
اطلاعِ  و  آگاهی  این  است؛  متولی  دستگاه 
مرجع  به  نسبت  اقتصادی  و  تولیدی  فعالان 
امر  در  بسیار  آنها،  حساب  طرف  قانونی 
رفع  و  مسائل  فصل  و  حل  برای  هماهنگی 

مشکلات مؤثر و کارآمد است.
امنیت  پلیس  داشت:  اظهار  عدلیه  رئیس 
از  مربوطه،  دستگاه های  سایر  و  اقتصادی 
و  تولیدی  اقتصادی  فعالان  خود  همکاری 
در برخورد با مفسدان و قاچاقچیان و عناصر 

سوءاستفاده گر، بهره بگیرند.
قضاییه  قوه  در  کرد:  تاکید  اژه ای  محسنی 
و  تولیدی  و  اقتصادی  سالم  فعالان  حامی 
امنیت  مدافعان  همچنین  و  سرمایه گذاران 
امنیت  بالاخص  زمینه ها  همه  در  مردم 

اقتصادی هستیم.
از  دیگری  بخش  در  قضا  دستگاه  رئیس 
رژیم  سبعانه  جنایات  به  اشاره  با  سخنانش، 
کودکان  و  مردم  علیه  صهیونیستی  غاصب 
و خبیث  پلید  رژیم  این  اخیر  و جنایت  غزه 
در بمباران بیمارستانی در غزه، گفت: توحش 
با  که  جنایتکار  صهیونیست های  درندگی  و 
متمدن  اصطلاح  به  کشورهای  حمایت های 
حیوان  هیچ  ناحیه  از  است  همراه  غربی 

درنده ای صورت نمی گیرد.
محصولات  توزیع  و  تولید  در  تخلف  مردم 

غذایی و دارویی را گزارش کنند
رئیس قوه قضاییه گفت: مردم در نظارت بر 
فعال  مشارکت  دارویی  و  غذایی  محصولات 
داشته باشند و موارد و مصادیق ناظر بر وجود 
این  توزیع  و  تولید  فرایند  در  تخلف  و  فساد 

محصولات را گزارش کنند.
قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
غلامحسین  والمسلمین  حجت الاسلام 
محسنی اژه ای در دیدار با مسئولان سازمان 
مقوله  اهمیت  به  اشاره  ضمن  دارو،  و  غذا 
بهداشت و سلامت و تاکیدهایی که در رابطه 
وجود  دینی  آموزه های  در  مقوله  دو  این  با 
عقلی،  مبرهن  اصول  با  مطابق  افزود:  دارد، 
بنابراین  است؛  درمان  بر  مقدم  پیشگیری 
فردی  سلامت  تحقق  در  بهداشت  اهمیت 
در  اما  است؛  واضح  و  آشکار  امری  و جمعی 
ارتباط با این امرِ مهم آنطور که باید و شاید از 
حیث تجهیز ساختار و منابع و امکانات عمل 
نکرده ایم و بیشتر متمرکز و معطوف بر درمان 
بوده ایم؛ از سویی دیگر با وجود اهمیت بالای 
سلامت روحی و روانی، بیش از این مقوله به 
موضوع سلامت جسم پرداخته ایم حال آنکه 
تأثیر سلامت روان بر سلامت جسم موضوعی 

است که بر هیچکس پوشیده نیست.
به  عنایت  با  کرد:  تصریح  قضاییه  قوه  رئیس 

و  غذا  سازمان  مأموریت های  و  نقش  گستره 
دارو در زنجیره تولید و مصرف مواد غذایی و 
دارو و مقوله بسیار مهم و خطیر نظارت در 
این عرصه، باید این سؤال را مطرح کرد که 
آیا ساختار، بودجه، نیروی انسانی و تجهیزات 
همه  مطلوب  ایفای  تکافوی  مزبور  سازمان 
خطیر  مأموریت های  بالاخص  مأموریت ها 
نظارتی است یا نه؟ بدون تردید در نظارت ها 
در حوزه غذا و دارو باید از تجهیزات فناورانه 
محصولات  سلامت  تضمین  تا  برد  بهره  روز 
توجه  باید  همچنین  یابد؛  ارتقا  حوزه  این 
است  حوزه ای  دارو،  و  غذا  حوزه  که  داشت 
امین  و  متعهد  متخصص،  انسان هایی  به  که 
نیاز دارد و لغزیدن در این جایگاه بسیار گران 

تمام می شود.
نظارت  فرهنگ سازی در  رئیس دستگاه قضا 
بر حوزه غذا و دارو را مقوله ای مهم تلقی کرد 
شود  فرهنگ سازی  مردم  برای  باید  گفت:  و 
دارویی  و  غذایی  بر محصولات  نظارت  در  تا 
مشارکت فعال داشته باشند و موارد و مصادیق 
ناظر بر وجود فساد و تخلف در فرایند تولید 
و توزیع محصولات غذایی و دارویی را گزارش 
دستگاه  در  و  دارو  و  غذا  سازمان  در  کنند؛ 
باید  نیز  و سایر بخش های ذی صلاح  قضایی 
توجه داشته باشیم که مبادا در کار مردم در 

این حوزه گره افکنی شود.
نباید کالایی را بی  رئیس عدلیه تاکید کرد: 
تحمیل  سبب  که  امری  کنیم؛  توقیف  دلیل 
خسارت به مردم و صاحبان اموال می شود و 
ممکن است فاسد شدن محموله توقیف شده 

را در پی داشته باشد.
و  مردم  اعتماد  جلب  محسنی اژه ای، 
را  دارو  و  غذا  حوزه  در  مصرف کنندگان 
و  کرد  توصیف  اهمیت  با  بسیار  مقوله ای 
افزود: برای مردم و مصرف کنندگان، مسائل و 
شبهات را تبیین کنید و اجازه ندهید اعتماد 
سلب  حوزه  این  متولیان  و  مسئولان  از  آنها 

شود.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به گلایه مسئولان 
آرای  برخی  درباره  دارو  و  غذا  سازمان 
صادره از ناحیه هیئت عمومی دیوان عدالت 
نمی تواند  اداری  عدالت  دیوان  گفت:  اداری 
مصلحت سنجی کند بلکه باید کاملًا منطبق با 
قانون حکم کند؛ اینکه شما به عنوان متولیان 
امر غذا و دارو نسبت به برخی مقولات نظیر 
نحوه تأسیس داروخانه ها و موضوعاتی از این 
دست نقد و اعتراض دارید، باید همت خود را 
معطوف و متمرکز بر اصلاح قانون کنید؛ البته 
مطمئن باشید چنانچه رأیی خلاف قانون در 
دیوان عدالت اداری صادر شود، سازوکارهای 
نقض آن رأی در خود قانون پیش بینی شده 
آنها می توان به ماده ۹۱  از جمله  است که 
قانون تشکیلات و آیین دادرسی دیوان عدالت 

اداری اشاره کرد.
رئیس  قضاییه،  قوه  رئیس  سخنان  از  پیش 
سازمان غذا و دارو ضمن قدردانی از دستگاه 
قضا و به صورت ویژه دادسرای ویژه رسیدگی 
به جرایم پزشکی برای رسیدگی به موضوعات 
و پرونده های سازمان غذا و دارو، گفت: »ایجاد 

برای  استان ها  در  اختصاصی  و  ویژه  شعب 
رسیدگی به پرونده های سازمان غذا و دارو« 
پرونده های  به  رسیدگی  روند  در  »تسریع  و 
درخواست  دو  دارو«،  و  غذا  حوزه  با  مرتبط 

اصلی ما از دستگاه قضایی است.
اخیر  مدت  در  افزود:  محمدی  حیدر  سید 
شاهد بودیم که سازمان بازرسی کل کشور در 
زمینه نظارت های مرتبط با حوزه غذا و دارو، 
تقاضای  و  است  داشته  پیشگیرانه  رویکردی 
این  از سوی  رویکرد  و  نگاه  این  استمرار  ما، 

سازمان است.
رئیس سازمان غذا و دارو تعامل این سازمان 
با دیوان عدالت اداری را مثبت ارزیابی کرد و 
در عین حال گفت: انتظار ما از دیوان عدالت 
نگاهی  حوزه سلامت  به  که  است  آن  اداری 
به  رسیدگی  میان  و  باشد  داشته  تخصصی 
حوزه  با  مرتبط  پرونده های  و  موضوعات 
سلامت مردم که امری بسیار خطیر و حساس 
تمایز و  پرونده ها،  و  با سایر موضوعات  است 

تفاوت قائل شود.
غذا  سازمان  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
و دارو نیز در این جلسه با اشاره به همکاری 
خوب و موثر این سازمان با سازمان بازرسی 
اظهار داشت: سعی ما در سازمان غذا و دارو 
تذکرهای  به  وقت،  اسرع  در  که  است  این 
را  مشکلات  و  رسیدگی  بازرسی  سازمان 

برطرف کنیم.
تقویت  ضرورت  بر  میرزازاده  فرشته 
ارتقای  و  دارو  و  غذا  با  مرتبط  سامانه های 
این حوزه  با  سامانه های آزمایشگاهی مرتبط 
بیشتر  هرچه  حمایت  خواستار  و  کرد  تاکید 
دولت و دستگاه قضایی برای تحقق این مهم 

شد.
نیز در  دارو  و  غذا  مدیرکل حراست سازمان 
این جلسه اظهار داشت: تمرکز ما در بخش 
شناسایی  بر  دارو  و  غذا  سازمان  حراست 
تلاش  و  است  فساد  اصلی  گلوگاه های 
می کنیم با تمرکز بر روی فرآیندهای فسادزا 
به  فرایندها،  این  در  موجود  اشکلات  رفع  و 

صورت اصولی با تخلفات برخورد کنیم.
از طریق راه اندازی میز  افزود:  قاسم حیدری 
دارو،  و  غذا  سازمان  در  الکترونیک  خدمت 
حدود ۷۰ درصد از مراجعات حضوری به این 

سازمان کاهش پیدا کرده است.
حاضری مدیرکل حقوقی سازمان غذا و دارو 
با اشاره به حساسیت و خطیر بودن موضوع 
دیوان  نگاه  اصلاح  خواستار  مردم،  سلامت 
پرونده های  و  موضوعات  به  اداری  عدالت 

مرتبط با حوزه غذا و دارو شد.
به  توجه  با  می رسد  نظر  به  داد:  ادامه  وی 
نقش تنظیم گری سازمان غذا و دارو در سطح 
اصلاحات  برخی  انجام  با  باشد  لازم  کشور، 
قانونی، نیروهای سازمان غذا و دارو به عنوان 

»ضابط« مورد پذیرش قضات قرار بگیرند.
مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل سازمان 
اینکه  بیان  با  جلسه  این  در  نیز  دارو  و  غذا 
وضعیت تامین دارو در کشور نسبت به سال 
گذشته به مراتب بهتر شده است، گفت: این 
مهم با همراهی و همکاری بخش های مختلف 

از جمله دستگاه قضا محقق شده است.
محمد پیکان پور با اشاره به روند فروش دارو 
در برخی نرم افزارهای اینترنتی گفت: فروش 
صورت  به  اینترنتی،  نرم افزارهای  در  دارو 
چندبرابر  »قیمت های  با  و  کنترل«  »بدون 
از دستگاه  و  واقعی« صورت می گیرد  قیمت 
قضایی تقاضا داریم که به این موضوع، ورود 

داشته باشد.  
مدیرکل تجهیزات و ملزومات پزشکی سازمان 
از  قدردانی  با  جلسه  این  در  نیز  دارو  و  غذا 
مسائل  در  بازرسی  سازمان  موثر  عملکرد 
تجهیزات  حوزه  با  مرتبط  موضوعات  و 
این  طریق  از  گفت:  پزشکی  ملزومات  و 
فرآیندهای  می توان  نظارت ها،  و  بازرسی ها 
ناکارآمد را شناسایی کرد و در صدد رفع آنها 

برآمد.
جلال غفارزاده همچنین خواستار حمایت های 
تولید  روند  از  ذی ربط  بخش های  بیشتر 

تجهیزات پزشکی در کشور شد.
یکی دیگر از مدیران سازمان غذا و دارو نیز 
در این جلسه به بیان مطالبی در خصوص »به 

ارث رسیدن داروخانه ها به وراث« پرداخت.

رئیس قوه قضاییه در اجلاس جهادگران اقتصادی ایران:

ضرورت ثبات در مقررات حوزه تولید و سرمایه گذاری
خبر

عدم همکاری دستگاه ها با سازمان 
مالیاتی برای اخذ مالیات از بانکها

با  متعدد  مکاتبات  علی رغم  گفت:  مالیاتی  امور  سازمان  رئیس 
از بانک ها در  دستگاه های ذی ربط در خصوص بحث مالیات ستانی 

حوزه جهش تولید مسکن، اما اطلاعات لازم را به ما نمی دهند.
هفتمین  در  سبحانیان،  هادی  محمد  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
نشست هیأت نمایندگان اتاق بازرگانی تهران، اظهار کرد: از خرداد ماه 
تا روز گذشته حدود ۲۲۰ میلیون صورت حساب در سامانه مؤدیان 
و پایانه های فروشگاهی صادر شده است که حدود ۷۹ هزار صورت 
حساب توسط شرکت های معتمد صادر شده است و حدود ۴۸ هزار 

مؤدی مالیاتی به سامانه مؤدیان متصل شده است.
وی ادامه داد: همچنین بیش از ۹ میلیون کارپوشه فعال وجود دارد و 
بیش از یک میلیون و ۷۰۰ هزار شناسنامه عمومی و اقتصادی کالا و 

خدمات برای کالا و خدمات صادر شده است.
سبحانیان گفت: در دوره جدید سازمان امور مالیاتی نگاه ما به فعالان 
اقتصادی به خصوص فعالان بزرگ و شناسنامه دار این است که این 
افراد شریک راهبردی ما هستند بنابراین اگر موانعی بر سر راه آنها 

ایجاد کنیم، درواقع حاکمیت متضرر می شود.
این  الزامات  از  یکی  اظهار کرد:  مالیاتی کشور  امور  رئیس سازمان 
نگاه سیستمی کردن فرایند شناسایی و مالیات ستانی است. اگرچه 
در این خصوص نسبت به گذشته پیشرفت داشته ایم، اما همچنان 
نظام مالیات ستانی ما سنتی است و لذا باید به سمت محاسبه و اخذ 
سیستمی مالیات حرکت کنیم. البته ظرفیت های قانونی این موضوع 
دیده شده و با به وجود آمدن سامانه مودیان و پایانه فروشگاهی، این 
ظرفیت به وجود آمده و این موضوع یکی از قوانین مترقی است که 
مورد تأکید سازمان امور مالیاتی قرار دارد و البته در مسیر توفیق آن 

نیازمند همکاری تمامی آحاد اقتصادی هستیم.
وی افزود: به نظر من اجرای قانون سامانه مؤدیان و پایانه فروشگاهی 
عدالت  توسعه  راستای  در  و  اقتصادی  فعالان  به  کمک  واقع  در 
به واسطه شناخت غلط یک فرد  اگر اجحافی  مالیات ستانی است، 
صورت می گیرد، با سیستمی شدن فرایند شناسایی و اخذ مالیات 

این موضوع حل شود.
سبحانیان بیان کرد: وظیفه ما به عنوان سازمانی که از مردم مالیات 
این خصوص  در  لذا  و  است  مالیاتی  مؤدیان  تکریم  اخذ می کنیم، 
اقداماتی صورت گرفته که یکی از این اقدامات آموزش مؤدیان است. 
همچنین یک سیستمی برای پاسخگویی به فعالان اقتصادی با شماره 
تا توسط کارشناسان به سوالات  راه اندازی شده است  تلفن ۱۵۲۶ 

فعالین اقتصادی در حوزه مالیات ستانی پاسخ داده شود.
رئیس سازمان امور مالیاتی کشور بیان کرد: ما معتقد هستیم اگر 
دولت به موجب قوانین بودجه، میزان مالیات را افزایش می دهد، باید 
خدمات رسانی را افزایش دهیم و لذا در این راستا عملکرد همکارانمان 
را در سازمان مالیاتی بررسی می کنیم و نحوه برخورد همکاران را با 

مؤدیان مالیاتی مورد بررسی قرار می دهیم.
بانک ها در حوزه  از  مالیات ستانی  ادامه داد: در خصوص بحث  وی 
جهش تولید مسکن، معتقدیم آنچه که امروز مطالبه شده است، لزوماً 
آن چیزی نیست که باید اخذ شود، اما برای بررسی آن به عنوان 
سازمان امور مالیاتی نیازمند داده ها و اطلاعات هستیم که علی رغم 
مکاتبات متعدد با دستگاه های ذی ربط این اطلاعات به ما داده نشده 

است.
سبحانیان افزود: ایراداتی در سامانه مؤدیان مالیاتی وجود دارد که 
آن را رد نمی کنیم. سامانه مؤدیان یک قانون بسیار مترقی است که 
پیچیدگی های بسیار زیادی دارد، لذا زمانی برای بلوغ آن لازم است 

که باید آن را با گفت وگو و همدلی به دست آورد.
رئیس سازمان امور مالیاتی کشور در خصوص اعتبار داشتن گواهی 
ماده ۱۸۶ نیز بیان کرد: موافقت اصولی با انجام این کار دارم اما باید 

بررسی شود که معاذیر اجرایی و قانونی نداشته باشد.
وی با بیان اینکه اساساً سازمان امور مالیاتی هر گامی که برمی دارد، 
بر اساس قانون است، گفت: ما می خواهیم رسیدگی به اظهارنامه ها را 
سیستمی کنیم. البته به جهت نواقصی که در نظام مالیات ستانی ما 
وجود داشته، متأسفانه بی اعتمادی بین فعالان اقتصادی ما و ممیز 
مالیاتی شکل گرفته و باید این مسئله را حل کنیم و راهکار اصلی حل 

این موضوع سیستمی کردن فرایند مالیات ستانی است.
سبحانیان اضافه کرد: پارادایم حاکم بر قانون سامانه مؤدیان مالیاتی 
و فروشگاهی این است که ادعای مؤدی مالیاتی صحت دارد و این 
پاردایم بسیار خوبی است که می تواند به فعال اقتصادی ما کمک کند.

رئیس سازمان امور مالیاتی کشور با بیان اینکه یکی از برنامه های 
سازمان امور مالیاتی به روز کردن سامانه های این سازمان است، اظهار 
کرد: حدود ۷۰ سامانه در سازمان امور مالیاتی کشور وجود دارد که 
اصلاح این سامانه ها در صدر برنامه های ما قرار دارد و لذا برنامه ما تنها 

ایجاد سامانه های جدید نیست.
وی با تأکید بر اینکه تمرکز سازمان بر شناسایی فراریان مالیات و 
شناسایی مؤدیان جدید است، گفت: یک گروه ویژه را برای واحدیابی 
درآمدهای  افزایش  که  معتقدیم  و  کرده ایم  مستقر  سیستماتیک 
مالیاتی که در بودجه های سنواتی مطرح است، بخش قابل توجهی از 
آن باید از مسیر شناسایی مؤدیان جدید صورت گیرد و لذا هر اقدامی 
که فکر می کنیم می تواند به این موضوع کمک کند را انجام می دهیم. 
چنانچه طی ۳ الی ۴ ماه گذشته بازرسی هایی از برخی سازمان ها 

صورت گرفته که قبلًا جرأت آن وجود نداشت.
سبحانیان افزود: در دو سال گذشته تعداد مؤدیانی را که شناسایی 
و  کارتخوان  دستگاه های  و  است  یافته  افزایش  برابر  دو  کرده ایم، 
پایانه های فروشگاهی که در کشور وجود داشت را ساماندهی کردیم 
به طوری که حدود ۱۸ میلیون دستگاه کارتخوان به پرونده های مالیاتی 
متصل شده است. رئیس سازمان امور مالیاتی کشور با بیان اینکه گلایه 
عمده فعالان اقتصادی احساس بی عدالتی اقتصادی است، تصریح کرد: 
بسیاری از مودیان می گویند ما آمادگی پرداخت مالیات را داریم، اما 
نکته مهم آن است که می دانیم فعال اقتصادی دیگری که مبادلات 
مالی بیشتری نسبت به ما دارد، کمتر مالیات پرداخت می کند؛ بنابراین 
چنین احساسی فعال اقتصادی ما را ناراحت می کند که اتفاقاً نکته 
درستی است که باید با سیستمی شدن فرایند مالیات ستانی این قبیل 

موضوعات را حل کنیم.
سبحانیان در خصوص جرایم قانونی سامانه مؤدیان و پایانه فروشگاهی 
بیان کرد: اگر به موجب مسائل، مشکلات و نواقصی که در سامانه 
وجود داشته و این مشکلات از ناحیه حاکمیت بوده که باعث شده 
امکان رفع تکلیف مالیاتی برای فعال اقتصادی فراهم نشود، مطمئن 
باشید که در تلاش هستیم که جرایمی متحمل این فعال اقتصادی 

نشود.
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اخبار

پیشنهاد غضنفری به دولت؛

 پرداخت بدهی دولت با 

سرمایه گذاری صندوق در میادین نفتی

رئیس صندوق توسعه ملی از کمک یک همتی به بازار 
سرمایه خبر داد و گفت: صندوق توسعه ملی با حمایت 
۵ میلیارد دلاری در تولید ۱۰ هزار مگاوات نیروگاه گام 

برداشته است.
رئیس  غضنفری،  مهدی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
نامه  تفاهم  امضای  آئین  در  ملی  توسعه  صندوق 
محل  از  پذیر  تجدید  نیروگاه های  احداث  مالی  تأمین 
ملی  توسعه  صندوق  گفت:  ملی  توسعه  صندوق  منابع 
هزار   ۱۰ تولید  حوزه  در  دلاری  میلیارد   ۵ حمایت  با 

مگاوات نیروگاه گام برداشته است.
یکی  داریم،  تجربه  دو  نیرو  وزارت  با  داد:  ادامه  وی 
وام های بخش تجدید پذیرها که بازگشت منابع داشته 
و با بازگشت ۵ میلیارد دلار می توان به قرار دادهای ۱۰ 
و ۲۰ میلیارد دلاری فکر کرد و تجربه دیگر نیروگاه های 
فسیلی است که منجر به تغییر مدل قراردادهای ما شده 

است.
بابت ۴۶ طرح  تا کنون  از سال ۹۴  به گفته غضنفری 
این  از  که  دلاراست  میلیارد   ۴.۶ ارزش  به  نیروگاهی 
میزان ۳.۷ میلیارد دلار مسدود شده و ۱.۲ میلیارد دلار 

بازگشت سرمایه به صندوق وجود داشته است.
با نرخ  وی ادامه داد: بر اساس مصوبه دولت نیروگاه ها 
رسمی آن زمان ملزم به بازپرداخت اقساط خود بوده اند 
باید  دولت  رسمی  قیمت  اساس  بر   ۹۵ سال  در  یعنی 

بازپرداخت انجام می گرفت.
نیرو  وزارت  و  دولت  میان  گفت وگو  غضنفری  گفته  به 
ملی  توسعه  اینکه صندوق  به  توجه  با  اما  انجام گرفت 
ارز پرداخت ارز هم دریافت می کند در غیر این صورت 
عهده  بر  را  نیروگاه ها  تملک  یا  و  ضبط  را  بانک ها  یا 
می گیریم و قبل از این اقدام مشتری برای آن پیدا کرده 

و واگذار می کنیم زیرا ما به دنبال بنگاه داری نیستیم.
نشان  خاطر  ملی  توسعه  صندوق  مدیره  هیأت  رئیس 
به  خواستیم  دولت  از  توسعه  هفتم  برنامه  در  کرد: 
صندوق اعتماد کند و سود حاصل از آن را برای تأمین 

بودجه به دولت داده شود.
غضنفری با اشاره به اینکه درآمدهای نفتی سرمایه است 
سرمایه  نفتی  درآمدهای  کرد:  نشان  خاطر  ثروت  نه  و 
فرزندان این مرز و بوم است و باید سرمایه گذاری شود 
این  از  از آن به دولت داده شود زیرا  از سود حاصل  و 

طریق سرمایه به ثروت تبدیل می شود.
 ۱۰۰ ملی  توسعه  صندوق  مسئول  مقام  این  گفته  به 
میلیارد دلار از دولت طلب دارد که می تواند به ازای آن 
در میدان های نفتی سرمایه گذاری کرده و طلب خود 
همکاری  نیازمند  نیز  مساله  این  که  آورد  دست  به  را 

وزارت نفت است.
است  آینده  نسل  برای  صندوق  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کرد:  اضافه  کرد،  مصرف  اکنون  را  منابع  تمام  نباید  و 
باید با همان صراحت و اطمینانی که صندوق تسهیلات 
مالی  تأمین  جریان  تا  شود  انجام  بازپرداخت  می دهد، 

تداوم داشته باشد.
و  نهادها  سازمان ها،  با  شدید  برخورد  از  غضنفری 
نیروگاه هایی که مطالبات خود به صندوق را باز پرداخت 
که  نیروگاه هایی  و  بانک ها  گفت:  و  داد  خبر  نکرده اند 

بدهکارند مصادره می شوند.
صندوق  خاطرنشان کرد:  ملی  توسعه  صندوق  رئیس 
توسعه ملی سرمایه آیندگان است و نباید اجازه داد این 

سرمایه آسیب ببیند.
همه  برای  مالی  تأمین  به  صندوق  این  اضافه کرد:  وی 
به  مشروط  هستند،  کشور  توسعه  فکر  به  که  کسانی 

تضمین بازگشت سرمایه داده شده، می پردازد.
بازگشت  از  خاطر  اطمینان  زمانیکه  تا  کرد:  اضافه  وی 
منابع برای پروژه ای نداشته باشیم آن را تأیید نمی کنیم.

بازار سرمایه صندوق  به گفته غضنفری برای کمک به 
بازار  به  را  جدید  پول  همت  یک  شد  گرفته  تصمیم 

سرمایه تزریق کنیم.
صندوق  طریق  از  پول  میزان  این  خاطرنشان کرد:  وی 

تثبیت پرداخت خواهد شد و امروز پرداخت می شود.
به  ملی  توسعه  صندوق  مالی  کمک  درباره  غضنفری 
هم  مسکونی  واحد  میلیون  چهار  ساخت  طرح  اجرای 
گفت: این پیشنهاد خود صندوق بوده است که در جلسه 

اخیر هیأت دولت مطرح شد.
وی ادامه داد: اجرای این پیشنهاد منوط به تأیید آن از 
سوی اعضای هیأت امنای صندوق است. اعضای هیأت 
از رئیس جمهور )رئیس هیأت  امنای صندوق متشکل 
امنا(، رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور )دبیر هیأت 
امنا(، وزیر امور اقتصادی و دارایی، وزیر تعاون، کار و امور 
رئیس  مرکزی،  بانک  کل  رئیس  نفت،  وزیر  اجتماعی، 
اتاق بازرگانی ایران به عنوان عضو ناظر و بدون حق رأی، 
رئیس اتاق تعاون ایران به عنوان عضو ناظر و بدون حق 
رأی، دو نفر نماینده از کمیسیون های اقتصادی و برنامه 
و بودجه و محاسبات به انتخاب مجلس شورای اسلامی 

و دادستان کل کشور است.
وی با بیان اینکه صندوق توسعه ملی مسئول توسعه و 
نه تولید است خاطرنشان کرد: صندوق توسعه یک نهاد 

مالی است نه نهادی که وام بدون برگشت فقط بدهد.
رئیس هیئت عامل صندوق توسعه ملی از تعیین رویکرد 
این صندوق خبر داد  سرمایه گذاری غیر مداخله ای در 
که  اطمینانی  همان  با  صندوق  سرمایه  باید  گفت:  و 
توسعه  جریان  تا  شود  داده  بازگشت  می شود  دریافت 

تداوم یابد.
یک صد  را  دولت  از  صندوق  مطالبات  میزان  غضنفری 
میلیارد دلار و از سایر نهادها و بخش خصوصی ۱۳.۳ 
بنگاه داری  به  ورود  گفت:  و  کرد  اعلام  دلار  میلیارد 

خط قرمز صندوق توسعه ملی است.

 معاون وزیر و رییس مدارس و مراکز غیردولتی 
و  آموزش  وزارت  مردمی  مشارکت های  و 
را  تربیتی  و  آموزشی  عدالت  تحقق  پرورش، 
نیاز جامعه فرهنگی کشور عنوان کرد خواستار 

توجه سیاست گذاران در تحقق این امر شد.
جلسه  در  محمودزاده  احمد  ایرنا،  گزارش  به 
اردبیل،  استان  پرورش  و  آموزش  شورای 
توسعه آموزش های فنی و حرفه ای و فضاهای 
آموزشی مناسب را از موضوعات مهم در تحقق 
عدالت آموزشی برشمرد و این امر را از جمله 
مسائل مورد توجه در دولت سیزدهم ذکر کرد.

میلیون   ۲.۵ حدود  تحصیل  به  اشاره  با  وی 
خواستار  غیردولتی،  مدارس  در  آموز  دانش 
گفت:  و  شد  مدارس  گونه  این  از  حمایت 
فعالیت مدارس غیردولتی مدافعان و مخالفان 

جدی دارد.
و  غیردولتی  مراکز  و  مدارس  رییس 
مشارکت های مردمی وزارت آموزش و پرورش، 
موارد  جمله  از  را  غیردولتی  مدارس  توسعه 
مورد تاکید در اسناد بالادستی از جمله سند 

تحول بنیادین آموزش و پرورش و سند علمی 
برای  راستا،  این  در  افزود:  و  کرد  ذکر  کشور 
توسعه مدارس غیردولتی برنامه ریزی کلانی 

انجام شده است.
وی حکمرانی در مدارس غیر دولتی را به شکل 
دولتی ولی شیوه اجرا و اداره اینگونه مدارس 
را غیردولتی عنوان کرد و ادامه داد: جذب نیرو 
در مدارس غیردولتی بر اساس سیاست های 

کلی نظام آموزش و پرورش انجام می شود.
با اشاره به تراکم بالا در بسیاری  محمودزاده 
از مدارس گفت: راه حل این مشکل این است 
اختیار  در  آموزشی  کاربری  با  زمین های  که 

موسسان مدارس غیردولتی قرار گیرد.
معاون وزیر و رییس مدارس و مراکز غیردولتی 
و  آموزش  وزارت  مردمی  مشارکت های  و 
پرورش، ملکی بودن تنها پنج درصد مدارس 
غیردولتی در استان اردبیل و استیجاری بودن 
و  خواند  جدی  مشکلی  را  آنها  از  درصد   ۹۵
آموزش  برای  آسیب  یک  مساله  این  گفت: 
سایر  مانند  باید  و  شود  می  محسوب  استان 

اختیار  در  نیز  بانکی  تسهیلات  مشاغل، 
موسسان مدارس غیردولتی قرار گیرد.

وی ایران قوی و مدرسه قوی را شعار امسال 
نیروی  افزود:  و  کرد  اعلام  پرورش  و  آموزش 
انسانی بزرگترین سرمایه کشور محسوب می 
این  تربیت  وظیفه  پرورش  و  آموزش  و  شود 
نیروی انسانی را بر عهده دارد و به همین علت 
باید به مدرسه و نیروی انسانی آموزش دهنده 

و آموزش گیرنده نگاه جدیدی داشته باشیم.
کمبود ۲ هزار کلاس درس در استان اردبیل

پرورش  و  آموزش  شورای  رییس  و  استاندار 
فضاهای  کمبود  جلسه  این  در  نیز  اردبیل 
مشکلات  و  انسانی  نیروی  کمبود  آموزشی، 
تربیتی را از حمله معضلات بخش آموزش و 

پرورش در این استان ذکر کرد.
بخش  سه  هر  در  ما  افزود:  عاملی  سیدحامد 
امور  و  انسانی  نیروی  آموزشی،  فضاهای 
تربیتی، مشکل جدی در استان اردبیل داریم 
و اگر اقدامات اساسی نشود، مدارس استان سه 
نوبته شده و در تامین معلم نیز با مشکل جدی 

روبه رو خواهیم شد.
درس  کلاس  هزار   ۲ کمبود  به  اشاره  با  وی 
در استان اردبیل، جبران این عقب ماندگی را 
نیازمند ۶۰ هزار میلیارد ریال اعتبار عنوان کرد 
و ادامه داد: باید از ظرفیت خیرین و موسسات 
و شرکت های بزرگ ملی برای تامین بخشی از 

این عقب ماندگی استفاده کنیم.
از ظرفیت  استفاده  اردبیل همچنین  استاندار 
از  را  مازاد  اموال  و  املاک  مولدسازی  قانون 
حمله راهکارهای تامین نیاز اماکن آموزشی در 
این که  این استان ذکر کرد و گفت: به رغم 
کمبود نیروی انسانی در سال تحصیلی جاری 
همچنان  نیاز  ولی  شده،  جبران  حدودی  تا 
احساس می شود و باید از طریق جذب معلمان 

این نیاز جدی رفع شود.
عدالت  به  دولت  جدی  توجه  خواستار  وی 
این  تحقق  برای  کرد:  اضافه  و  شد  آموزشی 
هدف، در مناطق محروم و در حاشیه شهرهای 
و کلاس هایی  برنامه  فوق  استان کلاس های 
کنکور برای تقویت دانش آموزان برنامه ریزی 
شده و استانداری اردبیل در این زمینه از هر 

اقدام موثری حمایت می کند.
عاملی همچنین خواستار توجه به موضوعات 
تربیتی و پرورشی دانش آموزان شد و گفت: 
مدارس علاوه بر آموزش، وظیفه تربیت دینی 
و اخلاق اسلامی دانش آموزان را نیز بر عهده 
دارند و باید علاوه بر اینها، مهارت های زندگی 

را نیز به آنها آموزش بدهند.
کلاس بدون معلم در استان اردبیل نداریم

مدیرکل آموزش و پرورش استان اردبیل نیز در 
این جلسه با ارائه گزارشی از وضعیت آموزشی 
در سال  آموزان  دانش  نام  ثبت  استان گفت: 
در  و  شده  انجام  موفقیت  با  جدید  تحصیلی 
وجود  جدی  مشکل  نیز  درسی  کتب  توزیع 

ندارد.
افزود: ابلاغ همه ۱۸ هزار و  کلام الله صفری 
۵۰۰ معلم استان صادر شده و کلاس بندی 
در همه مدارس انجام شده و هم اینک کلاس 

بدون معلم در استان نداریم.

معاون وزیر: تحقق عدالت آموزشی و تربیتی 
نیاز جامعه فرهنگی کشور است

اخبار

هم اندیشی لازمه تقویت جایگاه پژوهشی 

دانشگاه علوم پزشکی تبریز است

 معاون تحقیقات و فناوری دانشگاه علوم پزشکی تبریز با 
اشاره به ارتقای جایگاه علمی این دانشگاه در رتبه بندی 
های بین المللی، گفت: برای تقویت این جایگاه باید بین 

محققان و پژوهشگران هم اندیشی صورت بگیرد.
اعضای  نشست  در  شهابی  پرویز  ایرنا،  گزارش  به 
و  مدیران  با  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیسه  هیات 
کارشناسان پژوهشی دانشگاه های استان، افزود: توسعه و 
تعمیق همکاری های بین بخشی با پژوهشگران دانشگاه 
این  برگزاری  اصلی  اهداف  از  یکی  تبریز  پزشکی  علوم 
نشست است تا به نقطه ایده آل در حوزه های تحقیقاتی 

دست یابیم.
مسئولین  همفکری  و  تعامل  ارتقای  ضرورت  بر  وی 
اظهار  و  تاکید  فناوری  و  تحقیقات  با حوزه  ها  دانشگاه 
حفظ  در جهت  اندیشی  هم  نیازمند  به شدت  ما  کرد: 
تا  هستیم  دانشگاه  پژوهشی  برتر  های  رتبه  ارتقای  و 
ارایه  نیز  و  خارجی  دانشجویان  جذب  با  طریق  این  از 
راستای  در  جدید،  تحقیقاتی  و  علمی  دستاوردهای 

توسعه اقتصادی کشور گام برداریم.
در  فناوری  و  پژوهش  موجود  وضعیت  تبیین  شهابی 
حال  موجود  های  چالش  بررسی  ها،  دانشگاه  و  کشور 
گذاری  اشتراک  مناسب،  راهکارهای  ارائه  و  آینده  و 
تجارب موفق، تقویت همکاری بین مراکز و دانشکده ها، 
با سایر  ارائه راهکارهای مناسب جهت تقویت همکاری 
به حل  تقویت روحیه کار گروهی و کمک  معاونت ها، 
مشکلات و چالش های معاونت تحقیقات و فناوری را از 

اهداف اصلی این نشست برشمرد.
رنکینگ  در  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  جایگاه  وی 
به  روز  و  مناسب  را  المللی  بین  و  داخلی  های مختلف 
رشد خواند و اعلام کرد: به زودی دو ایستگاه تحقیقات 
های  شهرستان  در  محیطی  زیست  های  بیماری 

خداآفرین و شبستر راه اندازی می شود.
شهابی گفت: محققان و پژوهشگران در دانشگاه ها برای 
انجام طرح های تحقیقاتی مرتبط می توانند از امکانات 

این ایستگاه ها بهره مند شوند.
این  در  نیز  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  درمان  معاون 
نشست با اشاره به اینکه این معاونت مشتری و مصرف 
دارویی  و  پزشکی  تجهیزات  حوزه  محصولات  کننده 
مستندات  به  تولید،  به  اقدام  از  قبل  باید  گفت:  است، 
را احصاء کرد  نیازهای لازم  بالین مراجعه و  موجود در 
باشیم،  داخلی  تولیدات  بازاریابی  شاهد  اینکه  ضمن  تا 
در  پراکندگی  از  و  داده  پاسخ  نیز  موجود  مشکلات  به 

تولیدات پیشگیری کنیم.
های  نامه  پایان  دهی  جهت  خواستار  احمدیان  جواد 
تحقیقاتی به سوی رفع نیازها و حل مشکلات با توجه به 

فراوانی انواع بیماری های موجود در جامعه شد.
وی بر لزوم همکاری نزدیک اساتید حوزه های بالینی و 
علوم پایه تاکید کرد و از آمادگی معاونت درمان دانشگاه 
علوم پزشکی تبریز جهت معرفی و ارائه محصولات مراکز 
تحقیقاتی در جمع روسای مراکز بهداشتی و درمانی و 

روسای شبکه های بهداشت خبر داد.

۱۸ هزار میلیارد ریال برای بازسازی مسیل های 

ایلام برآورد شده است

 استاندار ایلام با بیان اینکه ۱۸ هزار میلیارد ریال اعتبار برای بازسازی 
مسیل های ایلام برآورد شده است، بر ساماندهی مسیل های سطح 
شهر، سیلبندها و جلوگیری از تخلیه نخاله در حاشیه شهرها برای 

جلوگیری از هر گونه مخاطرات ناشی از سیل تاکید شد.
حسن بهرام نیا  در نشست ستاد پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی 
عملیات پاسخ به بحران استان ایلام اظهار کرد: از این مبلغ ۵۰ درصد 
توسط وزارت نیرو و ۵۰ درصد هم از سوی سازمان برنامه و بودجه طی 

سه سال تامین اعتبار خواهد شد.
وی یادآور شد: شهرداری در این مدت سه ساله باید نسبت به بهسازی، 

لایروبی و ترمیم مسیل های سطح شهر اقدام کند.
بهرام نیا اضافه کرد: ادارات در همه نقاط استان باید در مدت یک ماه 
نسبت به زیباسازی نمای ساختمان های اداری و ایجاد فضای سبز 
در این اماکن اقدام کنند و تعلل و اهمال کاری در این زمینه از هیچ 
اداره ای پذیرفته نیست و فرمانداران هم باید در شهرستان ها در این 

خصوص نظارت کنند.
ایلام گفت: مدیران در کنار مسئولیت ها و ماموریت های  استاندار 
منظر  و  زیباسازی سیما  دیگر چون  هایی  باید شاخص  کاری خود 
نمای ظاهری ادارات، مبلمان و زیباسازی فضای شهری، جمع آوری 
تابلوهای جدید،  با  آنها  جایگزینی  و  ادارات  سردر  قدیمی  تابلوهای 
تصویرسازی،  و  نقاشی  یا  نماکاری  با  ادارات  دیوارهای  بازسازی 
ادارات و جمع آوری پسماندها را مد نظر  پاکسازی فضای پیرامون 

داشته باشند.
در  پسماندهای خشک  آوری  جمع  و  پاکسازی  به  نسبت  نیا  بهرام 
حاشیه جاده ها تاکید و بیان کرد: به خاطر ایجاد چشم اندازهای نازیبا 
در حاشیه شهرها به علت وجود پسماند و نخاله های ساختمانی، باید 
این پسماند و نخاله ها توسط دستگاه های مربوطه پاکسازی، جمع 

آوری و در محلی مشخص دفن یا دپو شود.
وی با اشاره به اینکه وجود نخاله و پسماند در حاشیه شهرها بهداشت 
و سلامت محیط زیست و مردم را به مخاطره می اندازد، گفت: باید 
های  نخاله  و  پسماندها  ریختن  از  مرتبط  ادارات  دیگر  و  شهرداری 
ساختمانی در حاشیه جاده ها جلوگیری و افراد متخلف را به مراجع 

قانونی معرفی کنند.
هرسال  مهر  جدید)اول  آبی  سال  در  ها  بارش  اگر  افزود:  نیا  بهرام 
تشکیل  زمینه  در  مشکلی  نباشد،  زیاد  بعد(  سال  شهریور  پایان  تا 
سیلاب بروز نخواهد کرد اما با این وجود باید همه ادارات مرتبط نظیر 
شهرداری، منابع طبیعی و آبخیزداری، راهداری و حمل و نقل جاده 

ای، امور آب و دیگر ادارات در آمادگی کامل باشند.
وی بر نظارت میدانی مستمر توسط دستگاه های مربوطه از جمله 
های  نخاله  و  پسماندها  ریختن  از  جلوگیری  برای  ها  شهرداری 
ساختمانی در سطح شهر یا حاشیه جاده ها تاکید کرد و از فرمانداران 
۱۲گانه استان خواست به طور جدی در خصوص لایروبی مسیل ها 
و جلوگیری از ریختن پسماندها و نخاله های ساختمانی در حاشیه 

شهرها اقدام کنند.

5استان ها سال ششم - شماره  207

اردبیل  استان  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
گفت: زیست بوم فناوری با هدف رونق تولید و 
اشتغال بر مبنای توسعه متوازن در این استان 

ایجاد می شود.
یوسف عباس پور در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
اظهار کرد: ایجاد و توسعه زیست بوم فناوری 
راستای  در  استان  شهرستان های  تمام  در 
و  دانش  پایه  بر  استان  اقتصاد  شکل گیری 
فناوری امری ضروری است که با هدف رونق 
شده  هدف گذاری  استان  در  اشتغال  و  تولید 

است.
بسترساز  به عنوان  فناورانه  رویدادهای  از  وی 
کرد  یاد  دانش بنیان  محصولات  تجاری سازی 
و  دانش بنیان  شرکت های  توسعه  با  گفت:  و 
واحدهای فناور می توان شاهد کاهش بیکاری 

جوانان در استان شد.
عباس پور همچنین به تنوع تولید شرکت های 
و  کرد  اشاره  استان  در  دانش بنیان  و  فناور 
افزود: با همراهی نخبگان و برجستگان علوم و 
فناوری های جدید تولید و عرضه ۱۵ محصول 
هستیم  شاهد  بین المللی  و  ملی  سطح  در  را 

این  فروش  از  حاصل  ارزآوری  طوری که   ،
برآورد شده  محصولات ۴۷ هزار و ۵۰۰ دلار 

است.
رئیس پارک علم و فناوری استان اردبیل بیان 
کرد: بازارهای حوزه قفقاز و حاشیه خلیج فارس 
مقصد صادرات محصولات فناور و شرکت های 
دانش بنیان بوده و تلاش بر این است تا در این 

حوزه اهداف مورد نظر محقق شود.
وی گفت و گوی چهره به چهره سرمایه گذاران 
رویدادهای  گفت:  و  شد  یادآور  را  فناوران  با 
سرمایه گذاران  حمایت  به  منجر  که  فناورانه 
محصولات  تبدیل  و  فناورانه  ایده های  از 
استقبال  مورد  می شود  ثروت  به  دانش بنیان 

پارک علم و فناوری است.
اردبیل  استان  فناوری  و  علم  پارک  رئیس 
افزایش ۴۷ درصدی شرکت های  از  همچنین 
دانش بنیان در یک سال گذشته در استان خبر 
داد و گفت: پارک علم و فناوری دنبال افزایش 
شرکت های دانش بنیان با ایجاد مراکز رشد و 
مراکز نوآوری در شهرستان های استان است تا 
و  فناور  واحدهای  و شناسایی  با جذب  بتواند 

مستقر کردن آنها در این مراکز ، تجاری سازی 
محصولات را توسعه دهد.

پارک  اداری  ساختمان  تکمیل  به  عباس پور 
داد:  ادامه  و  اشاره کرد  اردبیل  فناوری  و  علم 
ساختمان اداری و مراکز رشد و فناوری پارک 
در شهرک الهیه در مرحله تکمیل نهایی است.

فناوری  و  علم  پارک های   ، ایرنا  گزارش  به 
اقتصاد  در  موثر  ساختارهای  مهم ترین  از 

استقرار،  برای  مناسب  محیطی  و  دانش بنیان 
شرکت های  و  موسسات  شکوفایی  و  توسعه 
با  سازنده  تعامل  در  که  هستند  دانش بنیان 
موسسه های  سایر  و  دانشگاه ها  با  و  یکدیگر 
پژوهشی به فعالیت های فناوری اشتغال دارند 
و هدف اصلی آن به عنوان یک نهاد فناورانه 
افزایش ثروت در جامعه از طریق ایجاد و توسعه 

فعالیت موسسه های متکی بر فناوری است.

زیست بوم فناوری در استان اردبیل ایجاد می شود

وزیر صمت گفت: متأسفانه جایگاه ما در تجارت جهانی بسیار 
ضعیف است، ما در صادرات موفقیت زیادی نداشتیم باید از 

ظرفیت شرکت های دانش بنیان استفاده کنیم.
آئین  در  امروز  علی آبادی  مهر، عباس  به گزارش خبرگزاری 
گشایش سه نمایشگاه صنعت نساجی، پوشاک و کیف و کفش، 
اظهار کرد: ۴۰ کشور برای صادرات صنعت نساجی به ما معرفی 
شدند که روی آنها کار خواهیم کرد تا به فهرست کشورهای 
صادراتی در این صنعت اضافه شوند. متأسفانه جایگاه ما در 
موفقیت  در صادرات  ما  است،  بسیار ضعیف  تجارت جهانی 
زیادی نداشتیم باید از ظرفیت شرکت های دانش بنیان استفاده 

کنیم تا در این زمینه شاهد رشد خوبی هستیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت ادامه داد: امروز باید با توسعه 
صادرات در صنعت نساجی و پوشاک به بازار کشورهای همسایه 

وارد شویم همچنین اگر توانستیم به اروپا هم صادر کنیم.
وی با اشاره به موانع توسعه در صنعت پوشاک گفت: اولین مانع 
نوآوری و فناوری در تجهیزات و طراحی در صنعت پوشاک 
است، گاهی می بینیم یک لباس دوخت خوبی دارد؛ اما پارچه 
مناسبی ندارد یا طراحی خوبی ندارد باید بر روی فناوری و 

نوآوری کار کرد.
ماشین آلات  بهبود  و  تجهیزات  کیفیت  اول  کرد:  عنوان  وی 
ضروری است؛ معاونت صنایع عمومی وزارت صمت در این باره 
برنامه ریزی می کند تا بتوانیم سهم تبصره ۱۸ و سایر منابع را 

افزایش دهیم. دوم بحث مدیریت و کنترل کیفیت است باید 
تولیدکنندگان و صنعتگران تلاش کنند تا بهترین کیفیت کالا 

را تحویل دهند.
کرد  تاکید  تشکیل خوشه  بر  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت، 
و گفت: پیشنهاد من این است که ما با یکدیگر یک خوشه 
تشکیل دهیم و کنار هم قرار بگیریم تا از تجربیات یکدیگر 
بهره مند شویم. ما مدیران باید از بزرگان این صنعت حمایت 
کنیم واحدهای کوچک نیاز است تا به واحدهای دیگر بپیوندند.

علی آبادی با اشاره به اینکه در صنعت پارچه تحولات مهمی 
رخ خواهد داد، گفت: باید در طراحی و نوع لباس آماده باشیم 
از این رو ارائه آموزش های مهارتی و تخصصی در این زمینه 
ضروری است ما شاید در پوشاک عمومی نتوانیم رتبه خوبی 
به دست آوریم اما در پوشاک تخصصی می توان به موفقیت 

دست یافت.
خودرو،  در صنعت  اصلی مان  رویکرد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
محور  صادرات  و  دانش بنیان  باید  و…  پوشاک  و  نساجی 
باشد، گفت: صنعت نساجی و پوشاک از پایه های اجتماعی 
اولی یا چندمی  و اقتصادی تمدن بشری هستند. کاری به 
آن نداریم، اما صنعت پوشاک یکی از پایه های اصلی است؛ 
و  پوشاک  خوراک،  از  نمی توان  اما  نداشت  خودرو  می شود 
مسکن گذشت؛ نساجی در رده و ردیف اولین ها و در زمره 
اولین نیازهای اجتماعی بشر است؛ بنابراین در اقتصاد جهانی، 

نساجی از ارکان اقتصاد جهانی به 
حساب می آید.

وزیر صمت در ادامه اظهار کرد: 
از  طبق آمار ۲۱ درصد اشتغال 
در  جهان  پوشاک  صنعت  کل 
اروپا و ۱۱ درصد در آمریکا و پنج 
است،  متمرکز  آفریقا  در  درصد 
اما این عدد در آسیا ۶۳ درصد 
است؛ این نشان می دهد که در 
یافته  توسعه  بسیار  کشورهای 
صنعت  نیافته،  توسعه  تقریباً  و 
اول برخوردار  اولویت  از  پوشاک 
نیست؛ اما در کشورهای میانه به 

لحاظ توسعه یافتگی، این موضوع بسیار حائز اهمیت است؛ 
چراکه در توسعه یافته ها اشتغال اولویت نیست و به دنبال 
صنایع اشتغال زا نیستند، بلکه به دنبال صنایعی هستند که 
بسیار ثروت زا باشد. اگر در حال حاضر، مشکل ما اشتغال 
است، بدون تردید از جمله بهترین گزینه ها، صنعت نساجی و 

پوشاک است و این صحبت عاقلانه ای است.
بنده  نظر  به  که  دوم  نکته  کرد:  خاطرنشان  علی آبادی 
بسیار مهم و تاکید بر آن ضروری است، این است که این 
صنعت به شدت سرمایه خواه نیست؛ چرا که نیروی انسانی 

محور است. صنعتی است بر پایه هنر و توانایی فردی افراد. 
را  از گروه های صنعت  بسیاری  و  نیاز دارد  ماشین آلات هم 
می توان با ماشین آلات پیشرفته حل کرد یا قیمت تمام شده 
را با ماشین آلات کاهش داد، اما یادمان باشد که هنوز نیروی 
انسانی حرف اول را می زند؛ بنابراین برای توسعه صنعتی که 
سرمایه زیادی هم نیاز ندارد، بایستی به سراغ صنعت نساجی 

و پوشاک برویم.
به گفته وی برای حل دو معضل اشتغال و ثروت زایی به نظر 
می رسد با هزینه کمتر، می توان روی صنعت نساجی و پوشاک 

حساب کرد.

جایگاه ما در تجارت جهانی بسیار ضعیف است

چهارشنبه 26  مهر  1402



 ورزشی
خبر

کاظمی پور: بانوان در بازی های 
پاراآسیایی سهم ۳۹ درصدی دارند

نایب رئیس زنان کمیته ملی پارالمپیک با اشاره به تعداد 
با ۸۳  زنان  گفت:  پاراآسیایی  بازی های  در  زنان حاضر 
نفر در این بازی ها شرکت می کنند که سهم حدود ۳۹ 

درصدی در کاروان دارند.
مریم  هانگژو،  از  ایسنا  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
مسابقات  از  دوره  این  در  زنان  کرد:  اظهار  کاظمی پور 
ورزشکار شرکت می کنند که سهمی حدود ۳۹  با ۸۳ 
درصدی از کل کاروان را دارد. بالاترین سهم جمعیتی 
را این کاروان در ادوار گذشته بازی های پاراآسیایی دارد.

وی هم چنین به نخستین رشته هایی که در این بازی ها 
رشته های  در  افزود:  و  کرد  اشاره  کنند،  می  شرکت 
پاراوزنه برداری بانوان، پاراتکواندو، پاراکانو و شطرنج توان 
یابان نخستین بار شرکت کرده اند امیدوارم زنان کاروان 
پاراآسیایی همانند کاروان آسیایی که توانستند سهم ۳۳ 
درصدی از مدال ها داشته باشند بتوانند ابتدا در صحت و 
سلامت و ثانیا با بالاترین عملکردی که در دوره های قبل 
داشته اند نتایج خوبی به دست آورند. مردم هم فرزندان 
بهره  بی  بازی ها  این  در  از دعای خیرشان  را  خودشان 

نگذارند.
درخصوص  جوانان  و  ورزش  وزارت  زنان  امور  معاون 
راستای  در  کرد:  اظهار  جوانمردی  ساره  پرچمداری 
جا  که  افتاد  خوبی  اتفاق  جوانی جمعیت  سیاست های 
داشت به آن نگاه ویژه ای داشته باشیم. ساره جوانمردی 
در  ایران  پارالمپیکی  ورزشکاران  پرافتخارترین  از  یکی 
رشته پاراتیراندازی است، امسال خداوند نعمت فرزنددار 
شدن را به او عطا کرده است و این فرصت خوبی بود 
که با حمایت هایی که از او می شود شرایط قهرمانی او 

حفظ شود.
وی ادامه داد: یکی از رسالت های وزارت ورزش و کمیته 
نخبه  آموزش،  استعدادیابی،  همین  پارالمپیک  ملی 
قهرمان های  و  استعدادها  و  نخبگان  مدیریت  و  گزینی 

کشورمان است.
وی گفت: جوانمردی شاید تمایل به شرکت در بازی ها 
داشت اما شرایط او محدودیت هایی را بوجود آورد، لذا بر 
آن شدیم با مدیریت محدودیت ها بتوانیم از شعار ملی 
حمایت  شرایطی  هر  در  ها،   جوان  و  جمعیت  جوانی 

کنیم.

با  دانشگاهی  ورزش های  فدراسیون  رئیس 
در  پرورش  و  آموزش  مهم  نقش  به  اشاره 
نهادینه سازی ورزش در دوران تحصیل گفت: 
باید شرایطی ایجاد کنیم که دانش آموزان به 
جای ۲ ساعت در هفته، هر روز ورزش کنند.

رئیس  بشیریان  هادی  ایرنا،  گزارش  به 
ضمن  دانشگاهی  ورزش های  فدراسیون 
تبریک هفته تربیت بدنی و اشاره بر اهمیت و 
جایگاه ورزش در زندگی عموم مردم و نقش 
آموزش و پرورش در نهادینه سازی ورزش در 
آموزش  وزارت  داشت:  اظهار  تحصیل  دوران 
به ۱۲  نزدیک  ارگانی که  به عنوان  و پرورش 
دارد،  برعهده  را  فرزندانمان  آموزش  از  سال 
روی آوری  راستای  در  برنامه ریزی  به  موظف 

دانش آموزان به ورزش است.
در  ساعت   ۲ دادن  اختصاص  افزود:  وی 
هفته به ورزش در مدارس زمان بسیار کمی 
که  کنیم  ایجاد  را  شرایطی  باید  ما  و  است 
و  کنند  ورزش  روز  هر  بتوانند  دانش آموزان 
تحقق آن نیازمند اختصاص دادن بودجه لازم 

و کافی به مدارس است.
با  دانشگاهی  ورزش های  فدراسیون  رئیس 
بیان این که بخش دیگر توسعه ورزش برعهده 
وزارت بهداشت و درمان است، اظهار داشت: 
از  گرفته  نشات  بیماری ها  از  بسیاری  امروزه 
کم تحرکی است که متاسفانه پزشکان به آن 
بیمار  مراجعه  اولین  در  و  نمی کنند  توجهی 
حالی که  در  می آورند،  روی  دارو  تجویز  به 
ندرت تجویز  به  دارو  در کشورهای پیشرفته 
بیمار  برای  اول  وهله  در  پزشکان  و  می شود 
ورزش و افزایش تحرک تجویز می کنند و در 
این  به  پزشکان  که  است  لازم  نیز  ما  کشور 
و  بروز  مانع  می تواند  ورزش  که  برسند  باور 

رفع بسیاری از بیماری ها شود.
فدراسیون ها  وظیفه  این که  بیان  با  بشیریان 
است،  حرفه ای  و  قهرمانی  ورزش  توسعه 
ورزش  توسعه  دنیا  جای  همه  در  افزود: 
همگانی برعهده شهرداری ها است و در کشور 
ما نیز شهرداری ها بایستی با مالیاتی که برای 

ایجاد  با  می کنند  دریافت  مردم  رفاهیات 
برگزاری  اماکن ورزشی در دسترس عموم و 
برنامه های ورزشی در راستای توسعه ورزش 
همگانی و روی آوردن مردم جامعه به ورزش 

اقدام کنند.
ورزش های  فدراسیون  رئیس  همچنین 
از  ما  کشور  این که  به  اشاره  با  دانشگاهی 
برخوردار  کافی  ورزشی  تجهیزات  و  سرانه 
و  ورزش  وزارت  بر  علاوه  کرد:  بیان  است، 
اماکن  از  نیز  دیگر  دولتی  ارگان های  جوانان 
که  هستند  برخوردار  ورزشی  تجهیزات  و 
متاسفانه از آن ها استفاده بهینه نمی کنند که 
لازم است با برنامه ریزی و یا ایجاد یک مصوبه 
ارگان ها موظف  این  در شورای عالی ورزش، 
شوند امکانات ورزشی شان را در طول سال در 

اختیار مردم قرار دهند.

و  کرد  اشاره  بانوان  ورزش  اهمیت  به  وی 
دانشگاهی  جامعه  اعظم  بخش  امروزه  گفت: 
با  می توانیم  ما  که  داده اند  تشکیل  زنان  را 
دادن  اختصاص  و  قشر  این  به  ویژه  توجه 
و  زنان  متناسب شان،  ورزشی  محیط های 
قطعا  و  کنیم  تربیت  را  ورزشکاری  مادران 
مادر ورزشکار می توانند الگوی مناسبی برای 
فرزندان خود در آینده باشد و همین امر نیز 
می تواند در افزایش سلامتی، پویایی و شادی 
جامعه و توسعه ورزش همگانی تاثیر بسزایی 

داشته باشد.
رئیس فدراسیون ورزش های دانشگاهی ادامه 
فدراسیون  مخاطب  جامعه  که  آن جا  از  داد: 
میلیون   ۳ به  نزدیک  دانشگاهی،  ورزش های 
نیز  فدراسیون  این  هستند،  دانشجو   ۵۰۰
از  استفاده  با  گذشته  سال های  همچون 

ظرفیت های ویژه ای که در اختیار دانشگاه ها 
قرار دارد، در هفته تربیت بدنی برگزارکننده 
ورزش های  چون  متعددی  برنامه های 
بین  صبحگاهی، ورزش خوابگاهی، مسابقات 

دانشکده و دانشگاه ها نیز خواهد بود.
ورزشی  افزود: همچنین هیئت های  بشیریان 
استان ها بر اساس مصوبات بین بخشی، برای 
علوم  علوم،  وزارت  دانشگاه های  دانشجویان 
برنامه های ویژه ای برگزار  نور  پزشکی و پیام 
با خانواده  خواهند کرد و علاوه بر آن دیدار 
مراسم  و  کارکنان  ورزش  برگزاری  شهدا، 
دانشجویی  یونیورسیاد  قهرمانان  از  تجلیل 
که از میان ۱۲۰ کشور جایگاه نهم جهان را 
که  است  برنامه هایی  دیگر  از  کرده اند  کسب 
هفته  در  دانشگاهی  ورزش های  فدراسیون 

تربیت بدنی برگزار می شود.

بشیریان: دانش آموزان باید به جای ۲ ساعت 
در هفته، هر روز ورزش کنند

خبر

داورزنی: اعتبار والیبال زیر سوال 
رفت/باید راهکار مناسب بیاندیشیم

6

رییس فدراسیون والیبال گفت: باید مشکلات تیم ملی از زوایای مختلف 
بررسی و راهکاری برای آن ها بیاندیشیم، چون اعتبار و حیثیت والیبال در 

بین مردم زیر سوال رفته است.
والیبال، دومین نشست  فدراسیون  از  نقل  به  به گزارش خبرگزاری مهر 
کمیته فنی فدراسیون والیبال در سال ۱۴۰۲ برای بررسی عملکرد تیم ملی 

مردان ایران به ریاست محمدرضا داورزنی آغاز شد.
ناصر  حمیدی،  جمشید  تقوی،  میلاد  ترابی،  محسن  مرادی،  وحید 
محمود  کارخانه،  مصطفی  مؤذن،  علی  پورحسن،  منوچهر  میرفخرایی، 
افشاردوست، محمدرضا تندروان، جهانگیر سیدعباسی، امیر حسینی، آرش 
صادقیانی، غلامرضا مومنی مقدم، فرهاد نظری افشار، علی شاکری، علیرضا 
نادی، عادل غلامی، عیسی سنگدوینی، پیمان اکبری، امیرحسین منظمی و 

امیر طلوع کیان از دیگر شرکت کنندگان در این نشست بودند.
رییس فدراسیون والیبال با تاکید بر اینکه باید راهکاری بیابیم که والیبال به 
دوران اوج خود بازگردد، تصریح کرد: پیش از المپیک ۲۰۲۱ در شرایطی که 
باید خود را آماده مسابقات المپیک می کردیم و برای آماده کردن تیم برای 
حضور در المپیک فرصت داشتیم، در جلسه کمیته فنی در نهایت به قرارداد 
با آلکنو رأی داده شد و با توتولو تیم را به مسابقات المپیک توکیو بردند. 
در همان زمان هم بحث این بود که برای قهرمانی آسیا سرمربی دیگری را 

بگذاریم که تیم را برای این تورنمنت آسیایی آماده کند.
داورزنی با بیان این که تیم ملی والیبال ایران در المپیک توکیو نسبت به 
المپیک ریو ضعیف تر عمل کرد و انتظارات را برآورده نکرد، ادامه داد: در 
آن زمان فضای عمومی این بود که فرصتی را به مربی ایرانی بدهیم تا با 
به کارگیری کادر ایرانی در قهرمانی آسیا توانمندی های خود را نشان دهد. 
هرچند حفظ سهمیه المپیک افتخاری برای کشور بود، اما عملکرد بهتری 
از دیگر  الباقی  بازیکن تیم ملی قبل و  از ۵  نسبت به گذشته نداشتیم. 
بازیکنان استفاده کردیم و در نهایت تیم ایران در ژاپن موفق به کسب مدال 
طلای آسیا شد.وی با اشاره به سرمربیگری بهروز عطایی از سال ۲۰۲۱ تا 
۲۰۲۳ گفت: حدود دو سال و اندی به بهروز عطایی و کادر ایرانی فرصت 
دادیم تا در تورنمنت های پیش رو با استفاده از ظرفیت ها تیم را رهبری کنند 
تا مسیر موفقیت والیبال ایران ادامه یابد. همه کارشناسان اذعان داشتند که 
حضور تیم در حال حاضر از بازی لذت کافی نمی بردند و انسجام کافی وجود 
نداشت.رییس فدراسیون والیبال با بیان این که اگر به این نتیجه رسیدیم 
که تیم انسجام ندارد، باید حداقل فضا به شکلی پیش رود که مردم از بازی 
بازیکنان راضی باشند، اما دیدیم که تیم در مسابقات شاداب نبود، گفت: 
این شادابی چرا وجود ندارد و اشکال کجاست که آن را برطرف کنیم؟ 
واقع بینانه نگاه کنیم که چه اتفاقی در تیم ملی رخ داده که انتظارات مردم 
باید این را حفظ  برآورده نمی شود؟ والیبال اعتباری میان مردم یافته و 
کنیم. مجموعه فدراسیون و خانواده والیبال هر کاری توانست برای موفقیت 
تیم ملی کرد. الان هم اینجا هستیم از انتخاب بازیکنان تا نحوه تمرینات و 
اردوهای تدارکاتی هر چه را که فکر می کنید، باید در این جلسه مطرح کنید 
تا بتوانیم این مشکل را درمان کنیم. قرار نیست کسی را محاکمه کنیم و 
باید تلاش کنیم از زوایای مختلف موضوع را بررسی و به راهکار بیاندیشیم.
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آگهی اخطاریه
مخاطب: آقای وحید رحمتی

به اطلاع می رساند همسر شما خانم فاطمه صداقت نژاد جهت اجرای دادنامه با شماره 
دادنامه 1402-585 به این دفترمراجعه و تقاضای ثبت طلاق را نمودند تلاش اینجانب 
جهت انصراف نامبرده از طلاق موثر واقع نشد.لذا در اجرای قانون حمایت از خانواده 
به شما اخطار می گردد ظرف مدت ده روز از تاریخ نشر آگهی جهت اجرای دادنامه به 
دفترخانه مراجعه نمایید.و یا درصورت وجود مانع شرعی یا قانونی مراتب راکتبا اعلام 
نمایید در غیر اینصورت برابر مقررات و ضوابط شرعی و قانونی نسبت به اجرای دادنامه 
اقدام می گردد.لازم به ذکر است مدارک لازم جهت ثبت طلاق از جمله شناسنامه و 
کارت ملی به همراه داشته باشید.شماره تلفن های تماس دفترخانه:02156760655 
و 09122390827 و 09127283689 نشانی دفترخانه طلاق 4 نسیم شهر: نسیم 

شهر خیابان امام خمینی خیابان شهید خان احمدلو پلاک49
مرسل طیبی نیا – سردفتر طلاق 4 نسیم شهر 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   140260301022002632 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/23 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی امیر وردعلی فرزند محمود 
به شماره شناسنامه 490067040 صادره از تهران نسبت به ششدانگ به مساحت 
3223/12 متر مربع مشاع از ششدانگ پلاک شماره 90 فرعی از 109 اصلی که به 
صورت یک باغ درآمده است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
حسین نواب محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/07/25

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022003645 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/06/20 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی صنوبری فرزند 
قدرت به شماره شناسنامه 611 صادره از چاراویماق نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 233/28 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 
فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی مسلم بنایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/08/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022003507 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
 1402/06/16 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حامد قاسمیان فرزند 
قاسم به شماره شناسنامه 9129 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 68/69 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 77 فرعی مفروز 
از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی صمد سربازی )عادل فرد( محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/08/10
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022002846 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/05/30 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی معصومه یزدانی 
فرزند مرتضی به شماره شناسنامه 284 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 87/65 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه 163 تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی احمد درویشی عبدل آباد محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/08/10
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022003336 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/06/11 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رقیه خادم حسینی فرزند 
رحمت اله به شماره شناسنامه 132 صادره از سراب نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 74/64 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه 167 تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی محمد باقر ارومی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/08/10
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت 
خانم مینو امینی فرزند ابراهیم به شماره ملی 0321342232 به موجب وکالت نامه 
شماره 78630 مورخ 1400/07/01 دفترخانه شماره 12 رباط کریم طبق درخواست 

وارده به شماره 1570 مورخ 1402/02/05 با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه 
اسناد رسمی شماره 12 رباط کریم با اعلام اینکه سندمالکیت ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 12183/12 / دوازده هزار و یکصدو هشتاد و سه متر و دوازده 
سانتیمتر به شماره پلاک 411 فرعی از 118 اصلی واقع در کیکاور حوزه ثبتی رباط 
کریم ذیل دفترالکترونیکی 140120301022003099 به شماره سریال 265459 
گردیده است  تسلیم  و  و صادر  ثبت  محمد  فرزند  پیروزه  علی  بنام  الف1400  سری 
ثبت  مورد  که  است  گردیده  مفقود  کشی  اسباب  بعلت  متقاضی  درخواست  طبق  که 
برابر گواهی دفتر بازداشتی بموجب نامه شماره 140191990007108808 مورخ 
1401/03/29 شعبه اجرای احکام مدنی دادگستری رباط کریم در قید بازداشت می 
باشد که وکیل مذکور طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند مالکیت 
پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به 
ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه 
و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و 

اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022003038 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/06/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 
و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ماده 3  بر حسب  رباط کریم 
فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدرضا عبدی 
فرزند محمدتقی به شماره شناسنامه 188 صادره از شهریار نسبت به چهار دانگ مشاع 
از ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 20965/92 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک یک فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی شهناز بحرینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/08/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ   140260301022003037 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
1402/06/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی طهماس بدری فروزندی 
فرزند محمدخان به شماره شناسنامه 442 صادره از دلفان نسبت به دو دانگ مشاع از 
ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 20965/92 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک یک فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی شهناز بحرینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 25 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی: 1402/08/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206002232 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابراهیم دهقانی فرزند چراغعلی 
بشماره شناسنامه 14 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
273/87 متر مربع پلاک 25335 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 142 
اصلی واقع در شهرک الهیه خریداری از مالک رسمی آقای ابراهیم دهقانی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25    تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/13

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206002177 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابراهیم دهقانی فرزند چراغعلی 
بشماره شناسنامه 14 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
180 متر مربع پلاک 25336 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 142 
اصلی واقع در شهرک الهیه خریداری از مالک رسمی آقای ابراهیم دهقانی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25    تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/13

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206002235 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای ابراهیم دهقانی فرزند چراغعلی 
بشماره شناسنامه 14 نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
180 متر مربع پلاک 25337 فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 142 
اصلی واقع در شهرک الهیه خریداری از مالک رسمی آقای ابراهیم دهقانی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/13

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 
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هنری
گزارش

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی:
بازسازی ساختار فرهنگی کشور نیازمند 

عقلانیت، کار جهادی و رویکرد ولایی است

 دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی تاکید کرد: در بازسازی انقلابی 
ساختار فرهنگی باید عقلانیت، کار جهادی، رویکرد مشارکتی و ولایی 

داشت.
به گزارش گروه علم و آموزش ایرنا از شورای عالی انقلاب فرهنگی، 
حجت الاسلام عبدالحسین خسروپناه در نشست هم اندیشی مدیران 
پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه قم در سخنانی ضمن محکومیت اقدامات 
انقلابی  بازسازی  درباره  صهیونیستی،  رژیم  دردناک  و  وحشیانه 
ساختار فرهنگی اظهار کرد: برخی معتقدند که در بازسازی انقلابی 
ساختارهای فرهنگی، باید سازمان ها و نهادهای موجود تغییر کند، اما 
منظور مقام معظم رهبری بازسازی جامعه است و اینکه جامعه چه 

تلقی از فرهنگ دارد.
نیز  از نهادها  نیاز است که برخی  این میان  البته در  ادامه داد:  وی 
یکدیگر  با  موازی  اقدامات  نهادها  این  از  برخی  اصلاح شوند چراکه 

انجام می دهند.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی عنوان کرد: از طرفی در بازسازی 
انقلابی ساختار فرهنگی باید عقلانیت، کار جهادی، رویکرد مشارکتی 
و ولایی را مدنظر داشت و باید تأکید مقام معظم رهبری در زمینه 

قرارگاه شدن شورای عالی انقلاب فرهنگی را دنبال کرد.
وی با بیان اینکه شورای عالی امنیت ملی، با حضور روسای سه قوه، 
تصمیمات سیاسی دفاعی برای کشور می گیرد، گفت: شورای عالی 
انقلاب فرهنگی نیز در حوزه های علمی، فناوری، فرهنگی و اجتماعی 
نظیر شورای عالی امنیت ملی سیاستگذاری می کند و البته راهبری 
و کار قرارگاهی را نیز خود برعهده دارد و به نهادهای ذی ربط اجرای 

برنامه ها را می سپارد.
استاد خسروپناه با اشاره به مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی در 
حوزه علم بیان کرد: مصوبات این شورا در حوزه علم به خوبی اجرایی 
شده چراکه نظارت بر اجرای مصوبات در حوزه علم با جدیت بیشتری 
نسبت به حوزه فرهنگ صورت گرفته است، البته در برخی اسناد که 

نظارت کافی در اجرا نبوده کار اجرا خوب پیشرفت نکرده است.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی ادامه داد: برخی عنوان می کنند 
که سندنویسی در شورای عالی انقلاب فرهنگی بیش از اندازه صورت 
گرفته است در حالی که این حرف کارشناسی نیست چرا که اسناد 
حکیمانه نوشته شده و ضرورت دارد که اسناد دیگری نیز متناسب با 

نیازهای کشور نوشته شود.
علم  راهبری  در  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  بنابراین  افزود:  وی 
توفیقات خوبی داشته است، البته مصوبات شورا هم عمدتا در حوزه 
علم، ۲۰  تا جایی که ۷۰ درصد مصوبات در حوزه  است  بوده  علم 
و  علمی  مشترک  زمینه  در  درصد   ۱۰ و  فرهنگ  حوزه  در  درصد 

فرهنگی بوده است.
استاد خسروپناه با اشاره به ضرورت تقویت راهبری، رصد و نظارت بر 
اسناد در شورای عالی انقلاب فرهنگی اضافه کرد: برای تحقق این امر 
مرکز رصد، برنامه ریزی و ارزیابی را ایجاد کردیم که علاوه بر نظارت بر 
اجرا، بر اثربخشی اسناد نیز نظارت داشته باشد. همچنین در ذیل این 
مرکز رصدخانه های کشور شناسایی شده اند و برای رصد موضوعات از 

آنها استفاده می کنیم.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی با اشاره به قرارگاه شدن این شورا 
عهده  بر  مصوب  اسناد  راهبری  است،  راهبری  قرارگاه  کار  گفت: 
دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی است، در این مسیر اگر از هویت 
انقلاب فرهنگی استفاده شود موفقیت  جمعی اعضای شورای عالی 
بیشتری در اجرای اسناد خواهیم داشت، در موضوعاتی نظیر غدیر و 
اربعین هویت جمعی اعضا و مشارکت مردمی شکل گرفت و نتیجه 

مورد انتظار به دست آمد.
میانی و تشکل های مردمی در  با حلقه های  ارتباط  اضافه کرد:  وی 
انقلاب فرهنگی به خوبی شکل گرفته است  دبیرخانه شورای عالی 
و هدف اصلی این رویکرد، مدیریت جهاد تبیین از سوی حلقه های 

میانی است.
حجت الاسلام والمسلمین خسروپناه در ادامه با تأکید بر چابک سازی 
دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی ادامه داد: در این زمینه برخی 
شورای  کردیم،  واگذار  مربوطه  نهادهای  به  را  اقماری  شوراهای  از 
توسعه قرآنی به سازمان تبلیغات اسلامی و کرسی های نظریه پردازی 

به فرهنگستان علوم منتقل شدند.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی با اشاره به ساختار جدید دبیرخانه 
انقلاب فرهنگی  بیان کرد: بر اساس سند تحول شورای عالی  شورا 
تعلیم و  فناوری، زنان خانواده، فرهنگی اجتماعی و  ۴ ستاد علم و 
تربیت ایجاد شده است و ذیل این ستادها میزهای تخصصی شکل 

گرفته است.
خسروپناه باتاکید بر عقبه فکری و نظری مصوبات شورای عالی انقلاب 
فرهنگی گفت: در این زمینه پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه می تواند به 

دبیرخانه کمک کند.
وی همچنین عنوان کرد: پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه باید ارتباطش 
را با نخبگان دانشگاهی حفظ کند و جلسات منظمی را با دانشگاهیان 

داشته باشد.
رییس پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه اسلامی نیز در این نشست ضمن 
محکومیت رژیم صهیونیستی در حمله بیمارستان در عزه و کشتار 
پیروزی جریان مقاومت حتمی است و  اظهار داشت:  مردم بی دفاع 

شرایط جهانی نشان می دهد اسرائیل به زودی نابود می شود.
حجت الاسلام و المسلمین علی اکبر رشاد همچنین با اشاره به اقدامات 
پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه اسلامی بیان کرد: این پژوهشگاه ضمن 
اقدامات نظری و تولید فکر، برنامه های فرهنگی و فناورانه متعددی را 

در دستور کار دارد.
وی از ایجاد شرکت های دانش بنیان در ذیل این پژوهشگاه خبر داد 
و گفت: پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه در حوزه فرهنگ همکاری خوبی 
را با دبیرخانه شورای عالی انقلاب فرهنگی آغاز کرده و حضور استاد 
استاد  ایشان  چراکه  است  مغتنم  بسیار  پژوهشگاه  برای  خسروپناه 

فلسفه و مدیری توانمند و پیگیر است.
حجت الاسلام رشاد تاکیدکرد: پژوهشگاه فرهنگ و اندیشه اسلامی 
آماده است که در حوزه نظریه پردازی نیز به دبیرخانه شورای عالی 

انقلاب فرهنگی یاری رساند.

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان اینکه 
بنای دولت تقویت سینما است، گفت: در 
توسط  سینما  سالن  اخیر ۲۲۷  هفته های 
سازمان سینمایی در شهرستان چارویماق 
به بهره برداری رسید و تا پایان دولت تعداد 

سینماها را دو برابر خواهیم کرد.
به گزارش ایرنا، محمدمهدی اسماعیلی در 
آیین افتتاحیه »رونمایی از زیرساخت های 
نوین سینمای ایران« که با حضور، محمد 
،هاشم  سینمایی  سازمان  رئیس  خزاعی 
میرزاخانی مدیرعامل موسسه سینما شهر 
و جمعی از مدیران سینماهای سراسرکشور 
سینما  در  سینمایی،  صنوف  مدیران  و 
تسلیت  ضمن  شد،  برگزار  تهران  فرهنگ 
و  مهرجویی«  »داریوش  درگذشت  برای 
»آتیلا پسیانی«، بیان کرد: هدفمان در این 

دولت عدالت فرهنگی است.
که  کرده ایم  را  تلاشمان  تمام  افزود:  وی 
همه  برای  را  سینما  از  بهره مندی  امکان 
مردم فراهم کنیم، حوزه سینما پر جاذبه 
ترین هنر است، هرچند که برخی با ظهور 
اعلام  را  سینما  سالن  کار  پایان  رسانه ها 
کردند، اما در کشورمان هنوز هم تماشای 
فیلم در سالن های سینما معنا پیدا می کند. 
سینما  سالن  ساخت  گذشته  سال  دو  در 
هنوز  که  هرچند  داشته؛  خوبی  پیشرفت 
با استاندارد جهانی فاصله داریم. در کشور 
و  هزار   ۶ ترکیه  کشور  و  هزار   ۸۳ چین 
کشور فیلپین ۱۰۰هزار سالن سینما وجود 

دارد.
سینما  صنعت  اینکه  بیان  با  اسماعیلی 
البته که آمار  ادامه داد:  باید تقویت شود، 
قرار  بهترین حالت خود  فروش سینما در 
دارد، گفتن این نکته لازم است که باید در 
مخاطب  کنیم.  بهتر عمل  موارد  از  برخی 
این روزها سینما را تنها محلی برای نمایش 
فیلم نمی داند؛ این مکان محلی فرهنگی و 
و  احساسات  بروز  برای  اجتماعی و محلی 

عواطف مردم است.
گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
ظرفیت سینمای ایران جای رشد بیشتری 
هنر  و  فرهنگ  رونق حوزه  ما  برنامه  دارد 
باشد که عوامل  باید طوری  است. شرایط 
فنی و حرفه ای و سینماداران از وضعیت 
این  برنامه داریم  باشند و  اقتصادی راضی 
وضعیت را تقویت کنیم و برای این موضوع 
با فن آوری های نو این عرصه را پیش می 

بریم.
حمایت  دولت  در  شد:  یادآور  اسماعیلی 
اخیرا  دارد،  وجود  سینما  صنعت  از  کافی 
در  و  کردیم  برگزار  را  سینما  مهر  جشن 
آن وزارت فرهنگ بیشترین همکاری را با 
سینما داشتند. در دولت آقای رئیسی هیچ 
موردی از سینما مطالبه نداشتیم مگر اینکه 
همکاری لازم را کردند. مشکلی در حمایت 
از صنعت سینما نداریم و سینما در بهترین 
راسا،  سینمایی  سازمان  است.  خود  دوره 

سینماساز نیست ولی تجهیزات و فناوری 
و مجوزهای آن را فراهم می کند و جریان 

توزیع فیلم را تقویت خواهیم کرد.
طولانی  توسعه  مسیر  اینکه  بیان  با  وی 
نگارش  مرحله  از  داشت:  اظهار  است، 
تا مراحل پیش تولید و مراحل  داستان و 
نمایش و پخش و ... دوستان من همکاری 
های لازم را می کنند. خوشبختانه، مدیران 
و گروهی که برای رسیدگی به امور سینما 
گذاشتیم از جنس همین صنعت هستند و 
میتوانند گشایش کار را انجام دهند. به روند 

پیش رو و آینده سینمای ایران امیدوارم.
دولت  در  ما  جدی  عزم  افزود:  اسماعیلی 
و  فاخر  هنر  این  بتوانیم  که  است  این  بر 
بروز  امکان  و  دهیم  گسترش  را  مردمی 
های  ظرفیت  کشف  و  نو  استعدادهای 
متعلق  آوریم. صنعت سینما  پدید  را  تازه 
به همه  متعلق  نیست،  و شخص  به گروه 
مردم ایران است. ما فیلم می سازیم تا با 
مردم صحبت کنیم و مردم دوست داشته 
باشند. ما باید شادی مردم را دوست داشته 
امیدآفرین  باید  ایران  در  سینما  باشیم. 
باشد. جوانان و مخاطبان باید با دیدن آثار 
سینمایی حس افتخار و امیدواری به آینده 
محتواست  تولید  ما  کار  محور  کنند.  پیدا 
قرار  مخاطبان  اختیار  در  بیشتر  این  در 
می گیرد. چراغ سینمای ایران با همت شما 
روشن نگه داشته شده و برای شما آرزوی 

موفقیت دارم.
نیز ضمن  رئیس سازمان سینمایی کشور 
آتیلا  گذشت  در  مناسبت  به  تسلیت 
همسرش،  و  مهرجویی  داریوش  پسیانی، 
همسر  و  مهرجویی  قتل  ماجرای  گفت: 
گرامیشان بسیار متاثر کننده بود و سازمان 
سینمایی پیگیر است تا بانیان این جنایت 
دستگیر شوند و معلوم شود چه کسانی در 

این حادثه نقش داشته اند.
جنایت  به  اشاره  با  خزاعی  محمد 
کودکان،  عام  قتل  در  ها  صهیونیست 
حادثه  افزود:  بیمارستان  بیماران  و  زنان 
و  است  آورده  درد  به  را  ما  همه  دل  غزه 
حتی، هنرمندان و سینماگران، ورزشکاران 
و روشنفکران جهان  با مردم غزه و فلسطین 
متاسفم  بین  این  .در  اند  کرده  همدردی 
در  که  داخلی  دوستان  از  برخی  برای 
دیدن  به  تصمیم  هنوز،  و  هستند  خواب 
و شنیدن نگرفته اند، کسانی که گاه حتی 
برای ماجراهای کوچک و مرگ یک گربه و 
سگ شان در فضای مجازی جریان سازی 
و کمپین راه می اندازند، امروز در شرایطی 
کودکان  و  زنان  از  نفر  هزاران  کشتار  که 
مظلوم غزه دل همه را به درد آورده،سکوت 
نشان  واکنش  نیستند  حاضر  و  کرده اند 

دهند.
وی ادامه داد: امیدوارم خداوند به همه ما 
بصیرت و آگاهی عطا کند تا در ظلمت و 

تاریکی از دنیا نرویم .

رئیس سازمان سینمایی کشور در خصوص 
سینمای  نوین  زیرساخت های  از  رونمایی 
ایران خاطرنشان کرد: خوشحالم که امروز 
بزرگترین گردهمایی سینمایی کشور اتفاق 
چیزی  همان  موضوع  این  است،  افتاده 
است که سالها به دنبال آن بودیم اما اتفاق 
نیفتاده بود و جای آن در سینمای ما خالی 
بود؛ از »هاشم میزراخانی«، مدیران سازمان 
انجمن  و  سینماداران  انجمن  سینمایی، 
پخش کنندگان تشکر می کنم. جزو اولین 
مدیرانی  هستم که بیش از ۴۰ سفر استانی 
سینماداران  با  و  داشته ام  استان   ۲۱ به 
وضعیت  مشکلات،  از  و  کرده ام  گفتگو 
اقتصادی، چالش های صنعت سینما و بازار 

سرمایه شان واقف هستم.
و  اینکه سازمان سینمایی  بیان  با  خزاعی 
در این حوزه خاص سینماشهر برای همه 
در  داد:  توضیح  دارد،  برنامه ای  فوق  موارد 
سال ۱۴۰۰ برنامه ریزی های دقیقی انجام 
شده است و اگر ناآرامی های سال گذشته 
وقت  خیلی  نبود  ها  ناهمگرایی  برخی  و 
پیش شاهد تحقق این برنامه ها بودیم. در 
زمینه های توسعه، آموزش، تولید و روابط 
بین الملل برنامه های مدونی داریم که در 
نگرانی های  خوشبختانه  است.  اجرا  حال 
بچه های سینما امروز درحال برطرف شدن 
است. در حالی که چرخ اقتصاد سینما بعد 
از کرونا و اتفاقات سال گذشته ،متوقف شده 
اما  بود  این فضا حاکم شده  بر  ناامیدی  و 
رونق  تولید  اگر  می بینیم.  را  لبخند  امرور 
رونق می گیرند  نیز  استودیوها  قطعا  گیرد 
و همه این  پیشرفت ها در زنجیره به هم 

پیوسته ای گسترش خواهد یافت.
جشنواره  در   ۱۴۰۰ سال  در  افزود:  وی 
سینما حقیقت گفتم من با انحصار و رانت 
مخالفم و با آن مبارزه خواهم کردم و امروز

این  چرا  انحصار  نه  دارد  وجود  رانتی  نه 
اقداماتی که انجام می شود رانت و انحصار 
هر  در  حاضر  حال  در  است.  شکسته  را 
زمینه های  در  پیشنهادی  هر  از  زمینه ای 
و  زیرساخت ها،  امکانات،  تجهیزات، 
هر  می کنم  حمایت  فروشی  بلیت  سامانه 
پیشنهادی برای تکثیر و تعدد سامانه های 
بلیت فروشی باشد، از آن استقبال می کنم.

برای  داد:  ادامه  سینمایی  سازمان  رئیس 
ما فرقی ندارد که هنرمندی از شهرستان 
مراجعه  سینمایی  سازمان  به  پایتخت  یا 
کند ، بنده شخصا به پای همه هنرمندان 
می ایستم و همه با یک روند کارهای شان 
انحصار  شعار»شکست  می بریم.  پیش  را 
شدن  اجرایی  حال  در  حوزه ها«  همه  در 
حوزه ها،  همه  در  فرهنگی  عدالت  است. 
اجرا می شود البته نه کاملا اما فعالیت های 
خوبی شروع شده که اگر امسال هم سال 
نتایج آن را در تمام استان ها  باشد  آرامی 

خواهید دید.
استانی  تهیه کنندگان  کرد:  عنوان  وی 

برای  ساخت.  خواهند  فیلم  مستقل 
زیرساخت های سینمای کشور برنامه داریم. 
دولت  در  ما  های  فعالیت  محور  عدالت، 
سیزدهم است .با فعالیت سازمان آگهی ها 
با  نیز  امکانات  این  در موسسه سینماشهر 
حداقل منابع اقتصادی به صورت یکپارچه 
اندازی شده و در اختیار همه خانواده  راه 
امیدوارم روزی  قرار خواهد گرفت.  سینما 
برسد که منتظر هیچ سوبسیدی نباشید و 
با برنامه ریزی بتوانید فارغ از حمایت دولت 

به فعالیت هایتان ادامه دهید.
خزاعی با اشاره به مطالب مطرح شده در 
مراسم تشییع جنازه مرحوم مهرجویی در 
قرار  کرد:  تاکید  متفکر  خصوص سینمای 
بیانیه ای اشتباه خوانده شود حتما  نیست 
تهران  کوتاه  فیلم  جشنواره  اختتامیه  در 
خواهم  توضیح  متفکر  سینمای  زمینه  در 
داد که عکس یادگاری با سینمای متفکر 

گرفتن یعنی چه؟
مرکزی  شورای  سخنگوی  و  نماینده 
کرد:  بیان  برنامه  این  در  هم  سینماداران 
نجیب  شده اند،  واقع  مظلوم  سینماداران 
سینماداران  ایران  سینمای  صنف  ترین 
هستند. در جاهای مختلف فعالیت می کنم 
می دانم،  دار  سینما  را  خودم  همیشه  اما 
دارم  فعالیت  عرصه  این  در  که  سالهاست 
و این بار توفیق سخنگویی انجمن بر عهده 
این  با  میرزاخانی  هاشم  کار  است،  بنده 
اقدام ماندگار شد. چرا که این صنف مظلوم 

در هیچ کجا صحبتی از آن ها نیست.
در  زمانی  داد:  ادامه  صابری  محمدرضا 
مدیریت آقای فرجی تقدیر از سینماداران 
در بخش جنبی جشنواره وجود داشت اما 
نمی دانم چرا این بخش از جشنواره خارج 
بود که  تنها چیزی  این  شد در حالی که 

باعث دلگرمی اهالی این صنف شده بود.
وی افزود: از شما که با این اقدام اسم تان را 
در تاریخ سینماداری ماندگار کردید تشکر 
هم  خودش  میزراخانی  هاشم  می کنم. 
سینمادار بوده است، زمانی به او گفتم قرار 
است در جایی قرار بگیری که زمانی آقای 
انتخاب  است.  بوده  آن جایگاه  در  مسچی 
بوده  انتخاب شایسته ای  میرزاخانی  هاشم 
است، در حال حاضر با اقدامات او، اتفاقات 

خوبی در حال رخ دادن است.
سینما  موسسه  در  اینکه  بیان  با  صابری 
کارت  سینما  مثل  زیربنایی  کارهای  شهر 
را  کار  این  اثر  داد:  ادامه  می گیرد،  شکل 
فجر  فیلم  جشنواره  مانند  جشنواره ای  در 
خواهیم دید بحث تبلیغات در سینما هم 
اگر به همین روالی که برایش تعریف شده 
سینماهای  از  حمایت  برود  پیش  است 
داشت،حداقلی  خواهد  پی  در  را  ضعیف 
را برای تمام سینماها در نظر گرفته شده 
از سینماهای دور  باعث حمایت  است که 

افتاده و ضعیف تر می شود.
خزاعی«،»  محمد   « مراسم  این  ادامه  در 
ایل بیگی«  »حبیب   ،» میزراخانی  هاشم 
جمال  سید  فرجی«،»  »محمدرضا 
ساداتیان« و »محمدرضا صابری« و بروی 
از  »کشت کار«  آقایان  از  و  آمدند  سن 
سینما  »انواری«  کیش،  میکامال  سینما 
کاوسی«  »مهدی  تهران،  مال«  »مرداس 
تهران،  نیایش«  »بام  سینمایی  پردیس  از 
»علمی زاده« از زیما مال تهران، »پالار« از 
سینما »الهیه« گرمدره، »جمارانی« سینما 
سینما  از  »عابدی«  تهران،  سنتر«  »جم 
سینما  از  »ابن الرضا«  تهران،  مال«  »پرند 
از سینما  فر«  پرند، »صفایی  مال«  »پرند 
»رز مال« تهران، »داوود غرابی« از سینما 
سینما  از  »نایب زاده«  تهران،  »نارسیس« 
پردیس  طالبی«  »مجید  بم،  »اطلس« 
از  »شفیعی«  میبد،  »نگار«  سینمایی 
سینما »آفتاب« بهبهان، »مصاحب« سینما 
»شیراز مال« شیراز به عنوان حامیان بخش 

خصوصی تقدیر و تشکر کردند.
حسینی«  مصطفی  »سید  از  پایان  در  و 
مدیرعامل سابق سینما بهمن سبز به دلیل 
توسعه این سینما در زمان مدیریتش تقدیر 

و تشکر به عمل آمد.

 اسماعیلی: تا پایان دولت تعداد سینماها 
دو برابر می شود

گزارش

کندوان نخستین روستای ایران در فهرست 
بهترین دهکده های گردشگری جهان

و صنایع دستی  گردشگری  میراث فرهنگی،  وزارت  گردشگری  معاون 
گفت: در پی ارائه پرونده هشت روستا به سازمان جهانی گردشگری 
عنوان  به  آذربایجان شرقی  استان  کندوان  روستای   )UNWTO(
جهانی  دهکده های  بهترین  فهرست  در  ایران  روستای  نخستین 

گردشگری ثبت شد.
به گزارش ایرنا ، علی اصغر شالبافیان با حضور در مراسم اعلام بهترین 
دهکده های گردشگری در حاشیه بیست و پنجمین مجمع عمومی 
سازمان جهانی گردشگری و صد و نوزدهمین و صد و بیستمین شورای 
اجرایی این سازمان که هم اکنون در شهر سمرقند کشور ازبکستان در 
حال برگزاری است، گفت: روستای کندوان استان آذربایجان شرقی در 
رقابت با بیش از ۲۰۰ روستا از کشورهای مختلف توانست در فهرست 

دهکده های جهانی سازمان جهانی گردشگری جای بگیرد.
وی افزود: هشت روستای کشورمان از جمله کندوان آذربایجان شرقی، 
بیشه لرستان، میمند کرمان، سهیلی قشم، پالنگان کردستان، قاسم 
ابیانه اصفهان برای شرکت در این  آباد گیلان، کندلوس مازندران و 
رقابت از سوی معاونت گردشگری معرفی شده بودند که از این بین 
در  لازم  شاخصه های  و  امتیازها  کسب  با  توانست  کندوان  روستای 

جایگاه روستاهای جهانی ثبت شود.
به گفته شالبافیان انتخاب بهترین دهکده گردشگری از سال ۲۰۲۱ 
و  می شود  دنبال   )UNWTO( گردشگری  جهانی  سازمان  توسط 
هدف از این اقدام تبدیل گردشگری به محرک توسعه روستایی و رفاه 

روستاییان است.
 ۹ گردشگری  جهانی  سازمان  کرد:  خاطرنشان  گردشگری  معاون 
از آن،  شاخصه از جمله دارا بودن منابع فرهنگی، ترویج و حفاظت 
پایداری اقتصادی، محیطی، اجتماعی، پتانسیل گردشگری و توسعه 
و یکپارچگی زنجیره ارزش، حاکمیت و اولویت بندی گردشگری و نیز 
امور بهداشت، ایمنی و امنیت را به عنوان معیارهای انتخاب روستاهای 
جهانی اعلام کرده است که روستای کندوان توانست امتیاز قابل قبولی 

را از موارد مذکور کسب کند.
وی تصریح کرد: تا به امروز ۷۶ روستا از ۴۰ کشور به عنوان بهترین 
دهکده های جهانی گردشگری معرفی شده اند و حالا جمهوری اسلامی 

ایران نیز با ثبت کندوان در این مجموعه جایگاه ویژه ای دارد.
گفتنی است از مزایای انتخاب شدن به عنوان روستای جهانی می توان 
به معرفی در سطح بین المللی به عنوان نمونه ای برجسته از یک مقصد 
ارائه گواهی امضا شده توسط دبیرکل سازمان  گردشگری روستایی، 
جهانی گردشگری، دارا شدن فضایی برای تبادل تجربیات و آموزش، 
امکان شرکت در رویدادهای مرتبط با توسعه روستایی و گردشگری 
مختلف  زوایای  و  ابعاد  در  روستا  معرفی کشور صاحب  نهایت  در  و 

گردشگری اشاره کرد.

زمینه های همکاری فرهنگی میان ایران و 

فیلیپین فراهم است

و  ایران  میان  فرهنگی  های  همکاری  تفاهمنامه  امضاء  مراسم  در 
فیلیپین اعلام شد زمینه های همکاری فرهنگی میان ایران و فیلیپین 

فراهم است.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی، 
رئیس کمیسیون ملی فرهنگ و هنر جمهوری فیلیپین، ویکتورینو مپا 
مانال و هیئت همراه وی برای امضاء سند برنامه اجرایی همکاری های 
فرهنگی هنری میان ایران و فیلیپین در سازمان فرهنگ حضور یافتند.

رییس سازمان فرهنگ و ارتباطات اسلامی در مراسم امضا تفاهمنامه 
و  ایران  اسلامی  کشور جمهوری  میان  فرهنگی  همکاری های  جامع 
جمهوری فیلیپین ضمن خیر مقدم به وزیر فرهنگ این کشور و آرزوی 
تجربه سفری خوش در ایران گفت: دو کشور ایران و فیلیپین به زودی 
رابطه ۶۰ ساله خود را جشن می گیرند و ما آماده ایم زمینه رویداد های 

فرهنگی فی مابین را فراهم کنیم.
اینکه این  ابراز امیدواری  با  ایمانی پور  حجت الاسلام محمد مهدی 
کشور  دو  همکاری  برای  را  جدیدی  فرصت های  فرهنگی  تفاهم نامه 
فراهم کند گفت زمینه های همکاری دو کشور فراهم است اما اطلاعات 

کافی دو ملت از یکدیگر کم است.
این  گفت:  اسلامی  ارتباطات  و  فرهنگ  سازمان  معرفی  ضمن  وی 
سازمان در واقع وزارت خارجه فرهنگی کشور است که در ۵۰ کشور 
دنیا دارای نمایندگی می باشد،رایزنان فرهنگی موظف به اجرایی سازی 

موافقت نامه های فرهنگی دو کشور هستند.
گردشگری-  موضوعات  شامل  ما  موافقت نامه های  گفت:  پور  ایمانی 
هنری و حتی ورزشی می شود و در کنار فعالیت های خود فعالیت های 

مشترک موزه ها را نیزمی توانیم دنبال می کنیم.
گفت:  و  دانست  فرهنگی  اسناد  را  همکاری  زمینه های  دیگر  از  وی 
کتابخانه های ملی دو کشور می توانند در این زمینه با یکدیگر همکاری 

کنند.
گفتگوهای  به  اشاره  با  کشور  فرهنگی  دیپلماسی  دستگاه  رئیس 
فرهنگی و دینی گفت: ما بیش از ۳۰ سال است که موضوع گفتگوی 

ادیان را دنبال می کنیم.
وی با اشاره به خواهر خواندگی صورت گرفته میان شهرها بیان داشت 

باید خواهر خواندگی ها به نتیجه ای ملموس منجر شود.
به  توجه  کنونی  دولت  ،در  کرد  اظهار  پور  ایمانی  الاسلام  حجت 
دولت های آسیایی بیشتر از پیش است وما در شرایطی قرار گرفته ایم 
که جهان در حال تغییر است، تغییر به سمت نظمی نوین و ما مایلیم 

همکاری های آسیایی خود را گسترش دهیم.
وی برای شروع همکاری فرهنگی پیشنهاد اجرایی سازی یک هفته 
فرهنگی در ایران و فیلیپین را داد و همچنین حضور در نمایشگاه های 
کتاب دو کشور را از دیگر زمینه های همکاری فی مابین دانست و ابراز 
امیدواری کرد عزم دو کشور بیش از گذشته در توسعه روابط فرهنگی 

صورت گیرد.
از  دیدار  مانند  اینکه هیچ چیزی  بیان  با  پور  ایمانی  الاسلام  حجت 
نزدیک گره ها را باز نمی کند افزود ،تصور افکار عمومی از کانال های 
سفر  و  شود  حذف  باید  واسطه ها  این  و  می شود  دریافت  خاصی 

مستندسازان دو کشور می تواند این زمینه را ایجاد کند.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۱۷۱ هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رمضانعلی بیانلو 
فرزند سعیداله بشماره شناسنامه ۷۳۲ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت ۱۶8/55 متر مربع پلاک ۲۲۲۳ فرعی از ۱۳۹ اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک ۱5۶۱ فرعی از ۱۳۹ اصلی واقع در نسیم شهر خریداری از 
مالک رسمی آقای علی مهری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
به  که اشخاص نسبت  آگهی می شود در صورتی  روز  به فاصله ۱5  نوبت  دو  در 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۲۶     تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۱۴

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۲۳۷ هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم گل آواز بهمن 
یاری فرزند حجت بشماره شناسنامه 8۲۱ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت 8۲/۱۶ متر مربع پلاک 5۰۲۹ فرعی از ۱۴۱ اصلی مفروز 
و مجزی شده از پلاک ۴۳ فرعی از ۱۴۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک 
رسمی آقای محمود جعفری نجف آبادی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۲۶      تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰8/۱۴
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اوپک  عامل  هیات  در  ایران  پیشین  نماینده 
گفت:نمی توان قیمت معینی را برای بازه زمانی 
بلند مدت در نظر گرفت چرا که عوامل موجود 
در آن برهه از زمان را باید مورد ارزیابی قرار داد.

ایران در  پیشین  نماینده  محمد علی خطیبی 
هیأت عامل اوپک در گفت وگو با خبرنگار مهر 
با اشاره به اینکه قیمت نفت تابعی از عرضه و 
تقاضا است، گفت: اکنون قیمت نفت ۹۰ دلار 
است به طوری که قیمت نفت تابعی از یکسری 
تقاضا  و  عرضه  آن  مهمترین  که  است  عوامل 

است.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه هرچه به فصل 
افزایش  فصلی  تقاضای  می شویم  نزدیک  سرد 
اوپک  تصمیم  هم  طرفی  از  اما  می کند  پیدا 
پلاس مبنی بر کاهش عرضه و ادامه دار شدن 
که  داوطلبانه  کاهش های  حتی  و  روند  این 
مهمترین آنها از سوی عربستان و روسیه اعلام 

شد از اهمیت ویژه ای دارد.
به گفته این کارشناس انرژی تا زمانی که این 
رویه ادامه داشته باشد قیمت نفت بین ۹۰ تا 
۱۰۰ دلار است و در صورتی که این کاهش ها 
از بین رود و کاهش های داوطلبانه قطع شود و 
افزایش تولید را شاهد باشیم قیمت ها متناسب 

با آن تنظیم می شود.
وی در پاسخ به این سوال که آیا پیش بینی های 
قیمت  که   ۲۰۳۵ سال  برای  گرفته  صورت 
جهانی نفت همچنان در ۱۰۰ دلار است، گفت: 
نمی توان قیمت معینی را برای بازه زمانی بلند 

مدت در نظر گرفت چرا که عوامل موجود در آن 
برهه از زمان را باید مورد ارزیابی قرار داد و بر 
اساس عرضه و تقاضای آن زمان قیمت گذاری 
کرد. به عنوان مثال برای سال جاری می توانیم 
اما  باشیم  داشته  قیمت  بینی  پیش  و  ارزیابی 

برای سال آینده خیر.
خطیبی با اشاره به اینکه اتفاقات اخیر در منطقه 
منجر به کاهش عرضه نشد، ادامه داد: اتفاقات 
اخیر در منطقه بر روی عرضه تأثیری نداشته اما 
در صورتی که کشورهای صادرکننده های مهم 
اعلام کنند به دلیل حمایت از فلسطین و مردم 
قطع می کنند  یا  و  کاهش  را  تولید خود  آنجا 

قطعاً بر قیمت نفت تأثیرگذار است.
وی ادامه داد: آمریکا با توجه به اینکه انتخابات 
که  دهند  انجام  اقداماتی  باید  دارند  پیش  در 
حزب حاکم در انتخابات برنده شود به همین 
دلیل سعی می کند قیمت ها را کاهش دهد و 
به دست  را  مردم  رأی  تا  کند  ارزان  را  بنزین 

آورد.
نماینده پیشین ایران در هیأت عامل اوپک در 
خاتمه یادآور شد: آمریکایی ها تلاش می کنند 
چنین  مردم  به  و  کنند  ارزان  را  نفت  قیمت 
دست آوردهایی را ارائه خواهند داد اما تحولات 
عادی سازی  زیرا  داد  نخواهد  اجازه  منطقه ای 
امکان  دیگر  بود،  پیشروی  حال  در  که  روابط 
موضع  شدیداً  عربستان  حتی  و  نیست  پذیر 
وجود  شرایط  این  که  زمانی  تا  و  کرده  گیری 

دارد عادی سازی روابط ممکن نیست.

قیمت نفت قابل پیش بینی نیست/تقاضای 
فصلی علت افزایش قیمت جهانی نفت گزارش

مقاومتی،  اقتصاد  گفت:  مستضعفین  بسیج  سازمان  رئیس 
و  عدالت  که  است  بنیان  دانش  و  پایه  مردم  درونزا،  اقتصادی 
تحقق  زمینه  می تواند  و  می کند  دنبال  را  ثروت  عادلانه  توزیع 

موفقیت های بزرگ برای کشور را رقم بزند.
نشان  اعطای  نخستین جشنواره  در  سلیمانی  غلامرضا   سردار 
اقتصاد مقاومتی استان اصفهان در تالار شهرک شهید منتظری 
بر  تاکید  و  مردم  حضور  با  مردم سالار  مقاومتی  افزود:اقتصاد 
حضور قشر تحصیل  کرده و اقتصاد دانش بنیان، در یک مسیر 

رو به جلو شکل می گیرد.
بزرگ  اقتصاد  بیستمین  اکنون  کرد: کشورمان  وی خاطرنشان 
بسیار  ظرفیت های  اقتصادی،  مولفه های  نظر  از  ولی  دنیاست 

بیشتری دارد و هفت درصد از ظرفیت اقتصادی بالقوه دنیا در 
این سرزمین است.

ظرفیت ها  از  استفاده  صورت  در  کرد:  تصریح  سلیمانی  سردار 
همانطور  و  باشیم  داشته  دنیا  در  بالاتری  بسیار  جایگاه  می توانیم 
که کشورمان از نظر دفاعی در جهان صاحب سبک است، در زمینه 

اقتصاد نیز می تواند در جهان مطرح باشد.
 ۱۶ با  ایران  هم مرزی  و  جغرافیایی  موقعیت  شد:  یادآور  سلیمانی 
بهترین  که  درجه   ۳۸ تا   ۳۲ مدارهای  بین  گرفتن  قرار  و  کشور 
موقعیت برای تولیدات محصولات کشاورزی است، در کنار پهناوری 
سرزمینی، ویژگی های منحصر بفردی برای اقتصاد کشور ایجاد کرده 

است که باید از آن بخوبی بهره برد.
وی خاطرنشان کرد: ایران از نظر مجموع انرژِی نفت و گاز در رُتبه 
نظر  از  کشور  سومین  رتبه  انسانی  نیروی  نظر  از  و  جهان  نخست 
تعداد مهندس را دارد و این موارد می تواند زمینه ساز رشد و توسعه 

اقتصادی کشور باشد.
راهبرد  به  اشاره  با  خود  سحنان  دیگر  بخش  در  سلیمانی  سردار 
غنی  فرهنگ  به  تمسک  با  می تواند  که  ایران  ملت  مقاومتی  اقتصاد 
اشغالی  فلسطین  در  اخیر  اتفاقات  به  بگیرد  شکل  شهادت  و  ایثار 
و  ریشه های طولانی  و غرب  اسلام  بین  مواجهه  و گفت:  اشاره کرد 
تاریخی دارد و برای شناخت ابعاد حوادث امروز در فلسطین اشغالی 

بابد بدنبال سابقه تاریخی آن باشیم.
وی ادامه داد: گسترش اسلام در شرق با مواجهه جدی روبه رو نشد 
با  مقابله ای  اما  کرد  تسخیر  را  اسپانیا  اسلام  هرچند  غرب  در  ولی 
گسترش  توانست  مقطعی  در  که  شد  دیده  تدارک  غرب  در  اسلام 
اسلام را متوقف و مساجد آنجا را تبدیل به کلیسا کند اما اگر دقت 
بر عهده داشته است هرچند  این ماجراها را  اداره  کنیم صهیونیسم 
رُخ  مسیحیان  و  مسلمانان  بین  نزاع  صلیبی  در جنگ های  ظاهر  به 

داده بود.

رئیس بسیج مستضعفین تصریح کرد: جنگ های صلیبی ۲۷۰ سال 
به  صلیبی  سربازان  میلیون  یک  نخست  مرحله  در  و  کشید  طول 
سال   ۴۰ از  بیش  مقطعی  در  و  شدند  حمله ور  فلسطین  سرزمین 
بیت المقدس در اشغال صلیبیون بود تا سرانجام "صلاح الدین ایوبی" 

فلسطین را بازپس گرفت.
جبهه  نابودی  صهیونسیم  هدف  کرد:  خاطرنشان  سلیمانی  سردار 
اسلام بوده و هست، از این رو فلسطین را که محل تولد ادیان الهی 
قلب جهان  تا  بتوانند  که  برگزیدند  این هدف  به  رسیدن  برای  بود، 
رو  این  از  کنند،  اشغال  را  مسلمانان  اول  قبله  و  بروند  پیش  اسلام 
امام خمینی در خرداد ۴۲ لزوم مقابله با رژیم صهیونیستی را بیان 
کردند و رهبر انقلاب نیز حل مساله فلسطین را از اولویت های جهان 

اسلامی می دانند.
وی تاکید کرد: انقلاب اسلامی مسیر مقابله با رژیم صهیونیستی را 
تغییر داد و موجب بیداری مسلمانان و شکل گیری جبهه مقاومت 
شد و سردار دل ها حاج قاسم سلیمانی تفکر عاشورایی و علوی را به 

جبهه مقابله با صهیونیسم وارد کرد.
مقاومتی،  اقتصاد  نشان  اعطای  جشنواره  نخستین  ایرنا،  گزارش  به 
امروز در اصفهان برگزار و در جریان آن به واحدهای تولیدی مُنتخب 

استان نشان اقتصاد مقاومتی اعطا شد.
الگوسازی مناسب در عرصه تولید کالا و خدمات، ایجاد فضای رقابتی 
ضریب  گسترش  خدمات،  و  کالا  تولید  کیفیت  افزایش  در  مناسب 
و  خدماتی  و  تولیدی  واحدهای  در  مقاومتی  اقتصاد  گفتمان  نفوذ 
هدایت عرصه تولید در زمینه پیروی از سیاست های اقتصاد مقاومتی 

از اهداف جشنواره اعطای نشان اقتصاد مقاومتی است.
اقتصاد  نشان  اعطای  جشنواره  در  شرکت  برای  تولیدی  واحد   ۸۰۰
مقاومتی استان اصفهان بصورت تخصصی ارزیابی شدند که در نهایت 
اقتصاد  نشان  کردند،  کسب  را  امتیاز  بیشترین  که  واحدی   ۵۰ به 

مقاومتی اعطا شد.

رئیس بسیج مستضعفین: اقتصاد مقاومتی، 
اقتصادی درونزا و دانش  بنیان است

نوشتار
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وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام کرد: جمهوری اسلامی 
خارجی  سرمایه گذاری  هدایت  از  استقبال  ضمن  ایران 
به سمت اجرای طرح های مبتنی بر توسعه پایدار، از ورود 
سرمایه گذاران خارجی به کشور استقبال می کند و تمام 
تلاش خود را در جهت ترویج و حمایت از سرمایه گذاران 

بر اساس ضوابط قانونی موجود انجام می دهد.
اقتصاد،  وزارت  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  ایرنا  گزارش  به 
»سیداحسان خاندوزی« در مجمع سرمایه گذاری جهانی 
صهیونیستی  رژیم  وحشیانه  حمله  ابوظبی،  )WIF(در 
موازین  تمام  بر خلاف  که  غزه  المعمدانی  بیمارستان  به 
حقوق بین الملل صورت گرفت را محکوم کرد و قتل عام 
بیماران، کودکان و زنان بی پناه فلسطینی در این جنایت 
جنگی را به عموم مسلمانان جهان و بشریت تسلیت گفت.

سرمایه گذاری  مجمع  در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
جهانی )WIF( را آغاز و به الزامات تحقق سرمایه گذاری 

جمهوری  اقدامات  و  اشاره  جهانی  کنونی  نظم  در  پایدار 
اسلامی ایران برای جذب سرمایه گذاری خارجی با رعایت الزامات یادشده 

را تشریح کرد.
ارائه  متعددی  تعاریف  پایدار،  سرمایه گذاری  مورد  در  شد:  یادآور  وی 
شده که همگی بر موضوع سرمایه گذاری تأکید دارند. با این حال، تحقق 
و  الزامات  با  جهانی  کنونی  نظم  در  سرمایه گذاری  از  نوع  این  عملیاتی 

اقتضائاتی همراه است.
خاندوزی این الزامات را شامل سه شرط انسانی بودن، راهبردی بودن و 
واجد منافع قابل پیش بینی بودن تعریف کرد و ادامه داد: سرمایه گذاری 
پایدار باید انسانی باشد؛ به این معنا که انسان را به معنای یک مفهوم 

ارزشمند درنظر بگیرد و منجر به پیشرفت و تکامل جامعه بشری باشد.
زمینه  ایجاد  با  ذاتاً  خارجی  سرمایه گذاری  که  این  از  فارغ  افزود:  وی 
بر  علاوه  مختلف،  سرزمین های  از  انسان ها  میان  ارتباط  شکل گیری 
در  بیشتر  همگرایی  به  منجر  بشر،  نوع  اقتصادی  درهم تنیدگی  افزایش 
گردش تکنولوژی و دانش های فنی و مدیریتی می شود، زمانی می توان 
آن را در دایره سرمایه گذاری پایدار، واجد اهمیت مضاعف دانست که با 
تکیه بر موضوعات مهم بشر و رعایت الزامات مرتبط با آن نظیر تغییرات 
اقلیمی یا توسعه متوازن کشورهای جهان راهی برای کامیابی توامان تمام 

انسان ها از توسعه تکنولوژی و پیشرفت اقتصاد فراهم کند.
به  انسانی  نگاه  دیگر  وجه  کرد:  تصریح  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
سرمایه گذاری پایدار، توجه به رفتار عادلانه و برابر با کشورها و پرهیز از 
رفتارهای سیاسی است که در عمل منجر به محروم شدن بخش هایی از 
جوامع انسانی از امکاناتی می گردد که با استفاده از منابع مشترک تمام 

ملت ها برای بهبود زندگی نوع بشر ایجاد شده اند.
با  منطبق  و  راهبردی  باید  پایدار  سرمایه گذاری  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
کرد:  اضافه  باشد،  خود  میزبان  کشور  کلان  راهبردهای  و  توسعه  مدل 
پایدار بدون توجه به کارکردهای آن در  بنابراین، تعریف سرمایه گذاری 
برنامه توسعه کشور میزبان عملًا منجر به تحقق نتیجه نخواهد بود. این 
بدین معناست که در تبیین معیارهای توسعه پایدار و تدوین برنامه برای 
راهبردی  و  تاریخی  فرهنگی،  اجرائی،  زمینه های  به  توجه  آن ها،  تحقق 

و  اساسی  نقش  شوند،  اجرا  آن ها  بستر  در  است  قرار  برنامه ها  این  که 
تعیین کننده دارد.

خاندوزی تصریح کرد: در نهایت، سرمایه گذاری، در ذات خود یک رفتار 
تحقق  جهت،  همین  به  و  است  منفعت  کسب  بر  مبتنی  و  حسابگرانه 
منافع مورد انتظار سرمایه گذاران )که به فراخور ماهیت سرمایه گذاری و 
خاستگاه سرمایه گذار می تواند متفاوت باشد(، در کنار توجه به موضوعات 
تشکیل  را  پایدار  سرمایه گذاری  تحقق  دیگر  شرط  پیش گفته،  کلان 

می دهد.
این کارکردها  با درنظر داشتن  اعلام کرد:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
جذب  طریق  از  مشترک  سرمایه گذاری های  انجام  می کنم  پیشنهاد 
منابع مالی بین المللی توسط کشورهای منطقه در حوزه هایی نظیر رفع 
و تجدیدپذیر  نو  انرژی های  ایجاد  منابع آب،  ریزگردها، مدیریت  معضل 
و استخراج منصفانه از منابع هیدروکربوری می تواند در منطقه ای که ما 
در آن هستیم، در دستور کار مشترک کشورها و سازمان های توسعه ای 

بین المللی قرار گیرد.
وی درباره اقدامات جمهوری اسلامی ایران در رعایت الزامات یادشده در 
حوزه اقتصاد به متن اصل ۵۰ قانون اساسی اشاره کرد و افزود: بر اساس 
این اصل »در جمهوری اسلامی، حفاظت محیط زیست که نسل امروز و 
نسل های بعد باید در آن حیات اجتماعی روبه رشدی داشته باشند، وظیفه 
عمومی تلقی می  شود. از این رو، فعالیت های اقتصادی و غیر آن که با 
کند،  پیدا  ملازمه  آن  جبران  غیرقابل  تخریب  یا  زیست  محیط  آلودگی 

ممنوع است.
وی اضافه کرد: این اصل به روشنی نشان دهنده اهمیت حفاظت از محیط 
میراث های مشترک  از  در عین صیانت  انسان ها  زندگی  بهبود  و  زیست 
بشریت در بنیادی ترین اجزاء نظام فکری و قانونی جمهوری اسلامی ایران 
است. وزیر اقتصاد یادآور شد: در این ارتباط، برنامه های پنج ساله توسعه 
در ایران هم به موضوعات مرتبط با سرمایه گذاری پایدار به صورت ویژه 
توجه داشته اند. و در قانون برنامه پنج ساله هفتم توسعه نیز که هم اکنون 
که  به نحوی  است  شده  پیش  از  بیش  توجه  این  است،  تدوین  درحال 
توسعه  با  مرتبط  موضوعات  به  برنامه  کلی  سیاست های  از  بند  چندین 

پایدار اختصاص یافته است.

وزیر اقتصاد در مجمع سرمایه گذاری جهانی )WIF( تشریح کرد؛

حمایت دولت از هدایت سرمایه به سمت توسعه پایدار گزارش

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: نگاه دولت تقویت سرمایه گذاری است 
و تا پای جان از سرمایه گذاری مشروع حمایت می کند.

به گزارش ایرنا، صولت مرتضوی در اولین اجلاس جهادگران اقتصادی ایران 
"همپا" افزود: اکنون که گردهم آمدیم تا به تبادل افکار و نظرها بپردازیم، 
قلب امت اسلامی جریحه دار است و فرزندان مظلوم، کودکان خردسال و 
زنان بی دفاع، قوتشان گلوله، ترکش و خمپاره است. اف بر تو باد ای دنیا، اف 
باد بر سازمان به ظاهر حقوق بشر، این ننگ ابدی که طی ۱۰ روز گذشته 
بر پیشانی جهان خودنمایی می کند، نمی دانم در کجای تاریخ باید ثبت و 

ضبط شود.
وی یادآور شد: موضوع این جلسه امنیت اقتصادی است، در طول انقلاب 
اسلامی، نیروی انتظامی همواره حافظ جان، مال و ناموس مردم بوده و امروز 
به اذعان همه سازمان هایی که ضریب امنیت را تعریف می کنند، جمهوری 

اسلامی ایران از برترین کشورهای دارای امنیت است.
مرتضوی اظهار کرد: در حوزه اقتصاد یکی از اولین اقتصادهای جهان هستیم، 

شاید خرده بگیرند اما کدام اقتصاد می تواند با ۴۴ سال تحریم، جان سالم به 
در برد؟ هشت سال جنگ نابرابر با تمامی قدرت ها را با یک ملت سرافراز تحمل کند و 

شکست نخورد؟ جمهوری اسلامی به فضل الهی از تمامی بحران ها عبور کرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: به خصوص در این دولت، اقتصاد ایران از یک دهه 
رکود عبور کرد و امروز شاهد رونق هستیم، رشد اقتصادی بر اساس آمارهای مرکز آمار 
ایران، بانک مرکزی و صندوق بین المللی پول و سایر مجامع صاحب نظر، اقتصاد ایران 

در حال شکوفایی است.
وی خاطرنشان کرد: ما ۷.۲ درصد رشد اقتصادی داشتیم و حتی در کشاورزی که در 
سال ۱۴۰۱ منفی بود، به رشد بالای سه درصد رسیدیم و در حوزه نفت به رشد ۱۶.۵ 

درصد دست یافتیم.
مرتضوی ادامه داد: مولفه دیگر در مورد رشد اقتصادی و امیدبخشی به اقتصاد آتی کشور، 
گزارشی بود که در مورد اشتغال منتشر شد، در ۱۹ سال گذشته نرخ بیکاری در کانال 

هفت درصد قرار بگیرد بی نظیر بوده است، رکورد شکنی در ۲ دهه.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: به روایت مرکز آمار ایران، ۹۰۷ هزار اشتغال 
خالص ایجاد شده است، یعنی اشتغال منهای بازنشستگان و مستمری بگیران بیمه 
بیکاری؛ یعنی باید بیش از ۱.۵ میلیون شغل ایجاد شود تا اشتغال خالص آن به رقم 

۹۰۷ هزار برسد.
وی اضافه کرد: نرخ بیکاری فارغ التحصیلان یک درصد کاهش یافته و نرخ بیکاری زنان 
روند کاهشی داشته است که یکی از دلایل مهم آن به پشتیبانی رهبر معظم انقلاب است 
که فرمود از ان دولت علاوه بر حمایت، تمجید هم می کنم که امروز را فدای فردا نکرد.

مرتضوی اعلام کرد: دولت کار امروز را به فردا موکول نمی کند حتی اگر هزینه داشته 
باشد که همین مساله یکی از دلایل مهم موفقیت دولت در بهبود شاخص های اقتصادی 

و کاهش نرخ بیکاری است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اذعان داشت: همین میزان اشتغالی که طی یک سال 
ایجاد شده، فقط ای محل منابع عمومی نبوده و بالغ بر ۸۰ درصد آن اهرم منابع بوده و 

بخش خصوصی منابع خود را به کار گرفته است.
وی افزود: در راستای تسهیل فضای کسب و کار، اصلاح امور صدور مجوزهاست که 
اکنون با یک استعلام ساده مجوزها صادر می شود و توجه ویژه به بحث سرمایه گذاری، 
امنیتی که دولت برای سرمایه گذاری تضمین می کند و از سوی دیگر پرداخت به موقع 

تسهیلات از شاخص های تاثیرگذار دیگر است.
مرتضوی ممانعت دولت از تعطیلی کارگاه های تولیدی از سوی رئیس جمهور را در 

حفاظت از اشتغال موثر دانست و یادآور شد: اقتصاد ما از رکود خارج شده است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به تاکید رهبر فرزانه انقلاب بر لزوم توسعه اقتصاد 
معدن و دریا اظهار کرد: جغرافیای ایران واجد بسیاری از مزیت های اقتصادی از جمله 
کشاورزی، گردشگری، صنعت، اقلیم، دریا، هوا ستو این باید به صاحبان اندیشه و خرد به 

عنوان سرمایه گذار و به همت علمای اقتصاد و صنعت و جوانان محیط بر دانش و فناوری 
به کار گرفته شود تا دستان پرتوان کارگران سخت کوش به میان بیاید تا ما بتوانیم به 

رشد ۲ رقمی اقتصادی برسیم.
خنثی سازی اثر تحریم ها با توسعه معادن و اقتصاد دریامحور

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با تاکید بر اینکه اگر اقتصاد ایران به معادن و دریا متکی 
شود، تحریم ها به شدت کم اثر خواهد شد، گفت: فعالان حوزه مس بر این باور هستند که 
اگر برنامه ریزی دقیقی برای استخراج این فلز داشته باشیم در کمتر از پنج سال می توانیم 

۱۲ میلیارد دلار صادرات مس داشته باشیم.
به گزارش خبرنگار ایرنا، سید صولت مرتضوی در مراسم امضای تفاهم نامه همکاری 
در  بهره وری  و  فراوری  استخراج،  اکتشاف،  زمینه  در  سرمایه گذاری  و  مشارکت  و 
محدوده های معدنی بین شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )صدر تامین( و سازمان 
اقتصاد مقاومتی ارتش جمهوری اسلامی ایران اظهار کرد: رهبر معظم انقلاب در دیداری 
که دهه فجر ۱۴۰۱ با کارگزاران نظام داشتند، مباحث کلیدی را متذکر شدند و به ۲ 
مقوله مهم اقتصاد معدن و اقتصاد دریامحور اشاره و فرمودند که ما کشوری هستیم که 
دارای مجموعه ای از معادن ارزشمند اعم از سنگ آهن، ذغال سنگ، روی و طلا است 
که در کمربند معدنی جهان قرار دارد؛ اما به دلایل مختلف از حداقل منابع معادن خود 
استفاده کرده ایم. وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی بیان کرد: برخی از آگاهان و فعالان 
حوزه مس بر این باور هستند که اگر ما برنامه ریزی دقیقی برای استخراج این فلز داشته 
باشیم در دوره کمتر از پنج سال می توانیم ۱۲ میلیارد دلار صادرات مس داشته باشیم.

وی افزود: اگر اقتصاد ما بر معادن و دریا متکی شود، توطئه اجانب در حوزه تحریم نیز 
به شدت کم اثر خواهد شد. ما می توانیم مس را تولید کنیم و سال ها در انبار خود نگه 
داریم و دچار آسیب نخواهند شد. اگر بتوانیم برای محصولات نفتی خود، ارزش افزوده 
پیدا کنیم آن وقت شرکت های تولید کننده نفت هستند که می گویند ما تحریم می کنیم.

مرتضوی گفت: یکی از نقاط ضعف کشورهای غنی این است که باید به واسطه ثروتی که 
دارد شرایط را طوری پیش ببرد که او بگویید من تحریم می کنم نه کشورهای مصرف 
کننده. ما بر این باور هستیم که با تفاهم و برقراری تعادل در حوزه تولید و با مطالعات 
جامع قادر خواهیم بود از صنعت تک محصولی یعنی نفت، کشور را نجات بدهیم و 

بخشی از ذخایر و دانش فنی خود که برای نسل های آینده نگه داریم.
وزیر کار بیان کرد: کار خوبی که همکاران ما در مجموعه »صدر تامین« انجام دادند 
و ارتباط و عنایتی که عزیزان در ارتش جمهوری اسلامی ایران داشتند، اقدامی بسیار 
مبارک و کار پر برکتی است. هم پهنه هایی که در اختیار ارتش قرار دارد برای انجام 
وظایف و رسالت های اصلی در اختیار ارتش باقی می ماند و هم معادن و ذخایری که وجود 
دارد با همکاری یکدیگر برای کمک به اقتصاد مقاومتی و رشد تولید در اختیار و استخدام 
دولت برای ایجاد فرصت های شغلی، کاهش ضریب جینی، رشد اقتصادی، افزایش تولید 

و بهره وری مورد استفاده قرار خواهد گرفت.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی: نگاه دولت 
تقویت سرمایه گذاری است نوشتار

 شهرداران تهران و پکن بر توسعه مناسبات علمی و 
فرهنگی تاکید کردند و شهردار پکن، تهرانی ها را برای 

بازدید از این شهر دعوت کرد.
به گزارش ایرنا از مرکز ارتباطات رسانه ای شهرداری 
حاشیه  در  تهران  شهردار  زاکانی  علیرضا  تهران، 
پکن  شهردار  با  جاده«  یک  کمربند  »یک  اجلاسیه 

دیدار کرد.
برای  پکن  شهردار  از  تشکر  ضمن  دیدار  در  زاکانی 
دعوت از او گفت: از حضور و سخنرانی رییس جمهور 
چین در اجلاسیه »یک کمربند، یک راه« که موجب 
شد،  خواهد  آسیایی  ملت های  و  کشورها  پیوستگی 

سپاسگزارم.
چین  و  ایران  چون  کهن  تمدن های  داد:  ادامه  وی 
می توانند همکاری های شایان توجهی در عرصه های 
مختلف از جمله اقتصادی، اجتماعی، علمی و فرهنگی 
داشته و این هماهنگی برای آینده همگرایی بر مبنای 
احترام متقابل و همکاری دولت ها و ملت های آسیایی 

راهگشا باشد.
شهردار تهران ضمن تشکر از مهمان نوازی شهردار 
پکن و برگزاری شایان توجه اجلاسیه »راه ابریشم« 
ابراز امیدواری کرد: همکاری های مشترک توسعه یابد.

زاکانی با اشاره به سابقه ۹ ساله خواهر خواندگی تهران 
- پکن افزود: ما به روابط فعلی دو شهر قانع نیستیم 
و سطح ارتباطات باید بیشتر شود و در همین راستا 
هر دو پایتخت می توانند پیشران حرکت کشورها در 

مسیر توسعه باشند.
وی در بخش دیگری با تبریک به مدیریت شهری پکن 
به دلیل غلبه بر مشکلات شهری گفت: طبق گزارشات 
و بررسی های موجود وضع فعلی پکن در حوزه زیست 
محیطی، ترافیک و آلودگی هوا، پیشرفت قابل قبولی 

داشته است.
در ادامه شهردار پکن نیز ضمن خیر مقدم به شهردار 
تهران و هیات همراه، حضور مدیریت شهری تهران در 
اجلاس راه ابریشم را فوق العاده مهم دانست و تاکید 
کرد: این حضور نشان دهنده اهمیت جمهوری اسلامی 

در گسترش روابط و تبادلات چین و ایران است.
شهردار پکن با اشاره به اهمیت اجلاس »یک کمربند، 
یک جاده« و احیای راه ابریشم گفت: ۹ اجلاس قبلی 
حاوی دستاوردهای مهم و چشمگیری برای آسیا و 

منطقه بود.
وی با اشاره به ابعاد مختلف سخنرانی شهردار تهران در 
این اجلاس افزود: جمهوری اسلامی موقعیت مهمی در 
جاده ابریشم دارد و می تواند نقش مهمی در مسیر یک 

کمر بند، یک جاده ایفا کند.
شهردار پکن با اشاره به سفر رییس جمهور چین در 
سال ۲۰۱۶ به ایران گفت: سفر اخیر رییس جمهور 
ایران به پکن نیز حکایت از رابطه جامع و کاربردی 
دو کشور بر مبنای توسعه گسترده، سریع روابط در 

تمام زمینه ها دارد.
وی ادامه داد: ما به اصول همکاری پایبند هستیم و 
تهران و پکن به عنوان پایتخت دو کشور کهن و با 

تمدن روابط خوبی داشته اند.
شهردار پکن با اشاره به رابطه ۹ ساله خواهر خواندگی 
دو پایتخت ادامه داد: سال آینده دهمین سالگرد رابطه 
خواهر خواندگی دو پایتخت خواهد بود و ما به جدیت 
این رابطه را پیش خواهیم برد و حساب ویژه ای بر 

روی آن باز کرده ایم.
وی اظهار کرد: پکن زمینه های همکاری دو شهر را 
در سه محور توانمندی مدیریت شهری، زمینه های 
فراهم کرده  تبادلات فرهنگی  و  اقتصادی  و  تجاری 

است.
شهردار پکن با تاکید بر افزایش همکاری دو پایتخت 
در حوزه هوشمندسازی شهری افزود: یکی از مصادیق 
همکاری در مدیریت شهری موضوع هوشمندسازی 
برای گسترش  آمادگی لازم  است و شهرداری پکن 

همکاری ها در این حوزه را دارد.
در  ایرانی  شرکت های  حضور  به  اشاره  با  وی 
نمایشگاه های پکن و کسب رتبه برترین شرکت کننده 
از طرف شرکت های ایرانی گفت: این موضوع حکایت 
از تمایل شرکت های ایرانی برای حضور در پکن دارد و 
به همین تناسب ما نیز از این روند استقبال می کنیم و 
شرکت های چینی را برای حضور فعال در ایران ترغیب 

و تشویق می کنیم.
شهردار پکن در خصوص تبادلات فرهنگی دو کشور 
گریزی به سابقه دیرینه تاریخی و فرهنگی دو کشور 
زد و ادامه داد: هنر ایران اعم از سینما، نقاشی و ادبیات 
در پکن طرفداران زیادی دارد و به همین نسبت مردم 
ایران نیز به هنر چین از جمله صنایع دستی این کشور 

علاقه مند هستند.

شهردار تهران و پکن بر توسعه مناسبات 
علمی و فرهنگی تاکید کردند خبر
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